


# សម័យកាលក្រុមជំនុំអេកេសូរ

 ព្រះអម្ចាស់ប្រទានពរអ្នក។

មានអ្នកណាម្នាក់នៅទីនេះបើកបរ—ឡានដច់ ឡានថ្មីដច់ លេខឡាន WX-2129 ចតឆ្លងផ្លូវនៅទីនោះ? បានបើកឆ្អឹង ចង្អៀងមុខ ចោល។ ហើយប្រសិនបើមាននរណាម្នាក់បើកឡាននោះ ហេតុនោះ សូមអ្នកចុះ ហើយទៅបិទភ្លើងសិន។ វានៅខាងឆ្វេងដៃនៃផ្លូវ ចុះទៅផ្លូវប្រាំបី។ ខ្ញុំគិតថានោះជាលេខរដ្ឋញូវ អាល់បានី WX-2129។ ដច់ពណ៌ក្រហម ដច់ថ្មី យ៉ាងហោចណាស់ '៩៩ '៦០ ឬ កន្លែងណាមួយនៅទីនោះ។ ហើយខ្ញុំមិនដឹងថាមាននរណាម្នាក់នៅទីនេះ ឬក៏មាននរណាម្នាក់ទើបនឹងមក...ពីកន្លែងណាមួយ។ វាគឺ មិនអីទេ។ ដូច្នេះហើយនោះជាអ្វីល្អ។ ឥឡូវនេះ ខ្ញុំនឹងមិននិយាយថាស្រ្តីនាងភ្លេចនោះទេ ព្រោះខ្ញុំក៏ដូចគ្នាដែរ។

2 វាពិតជាល្អណាស់ក្នុងការត្រលប់មកវិញនៅយប់នេះក្នុងកម្មវិធីនេះ ហើយដើម្បីឱ្យមានពេលវេលាដ៏ល្អនៃការប្រកបជាមួយគ្នានៅជុំវិញព្រះបន្ទូល។ តើអ្នករីករាយនឹងវាទេ? [ក្រុមជំនុំនិយាយថា “អាមែន។”—អេដ។] អូ ត្រូវហើយ យើងមានពេលវេលាដ៏អស្ចារ្យ និងរីករាយ។ ហើយឥឡូវនេះ យើងជឿជាក់ថាព្រះនឹងជួយយើងបន្តទៀត។

3 ឥឡូវនេះ បងប្អូនយើងបានទៅយកក្តារខ្សែមួយនៅទីនេះ ប៉ុន្តែវាគឺ—វាខ្លីពេក វាមិនឡើងខ្ពស់គ្រប់គ្រាន់ទេ។ ដូច្នេះថ្ងៃស្អែក ខ្ញុំនឹងព្យាយាមជួសជុលវានៅទីនេះ ដោយអូសវាឡើងពីលើ ហើយធ្វើវា... ខ្ញុំចង់ទាញយកចំណុចខុសៗគ្នាមួយចំនួនដែលខ្ញុំចង់ពន្យល់ ដូច្នេះអ្នកអាចធ្វើបាន... ហើយគ្រាន់តែដូច្នេះអ្នកអាចប្រាកដថាអ្នកពិតជាយល់វា។

4 ហើយ...យប់មិញ ឬម្សិលមិញ កូនស្រីតូច សារ៉ា គួរឱ្យស្រលាញ់ណាស់។ ម្តាយនិងខ្ញុំកំពុងមើលសៀវភៅតូចរបស់នាង។ នាងកំពុងកត់ត្រាសាច់រឿងរបស់ខ្ញុំ។ ហើយនាងមានអ្វីគ្រប់យ៉ាងកត់មកយ៉ាងត្រឹមត្រូវ អេសាយ និង ម៉ាថាយ និងអ្វីៗទាំងអស់។ ហើយនៅចុងបញ្ចប់នៃ—ក្រដាស នាងមាន “ហើយ—និងការស្លាប់...ផ្លូវមិនមានជ័យជំនះទៀតទេ ហើយការស្លាប់នោះបានទាញទ្រទិចចេញ។”

នាងមានអាយុប្រហែលប្រាំពីរឆ្នាំ។ ហើយបន្ទាប់មកជំនួសឱ្យមាន “វិវិណៈ” នាងបាននិយាយថា “សៀវភៅបដិវត្តន៍។” មែនហើយ ដែលបង្ហាញថាពួកគេចាប់អារម្មណ៍ក្នុងការព្យាយាមដើម្បីទទួលបានអ្វីមួយ មែនទេ? ខ្ញុំគិតថា កូនស្រីតូចរបស់បងប្រុស ខូលីន នាងកំពុងអង្គុយនៅទីនោះ ហើយពួកគេបានសរសេរ (“បដិវត្តន៍”) “ថ្ងៃនៃបដិវត្តន៍” បងប្រុស នេវីលនិយាយ។ គាត់យល់ស្របជាមួយនាង។ ខ្ញុំគិតថាយើងទាំងអស់គ្នាត្រូវធ្វើដូច្នោះ។

5 មែនហើយ យើងពិតជាមានពេលវេលាដ៏អស្ចារ្យ។ ឱព្រះអម្ចាស់អើយ។ ព្រឹកនេះខ្ញុំចូលរៀន ក្នុងបន្ទប់មួយ ភ្លាមៗបន្ទាប់ពីខ្ញុំនាំកូនទៅសាលារៀន ហើយទើបតែចេញមកមួយសន្ទុះមុននេះ គ្រាន់តែមានពេលវេលាដ៏អស្ចារ្យ។ យប់មិញរៀនយឺតដែរ។

6 ប្រហែលម៉ោងពីរកន្លះព្រឹក មានមនុស្សខ្លះចុះមកពីខាងជើង ពួកគេបានសុំឱ្យយើង... ឱ្យខ្ញុំក្រោកឡើងអធិស្ឋានសម្រាប់កូនស្រីតូចម្នាក់ដែលជិតស្លាប់។ ហើយខ្ញុំប្រាកដថា ព្រះអម្ចាស់នឹងអនុញ្ញាតឱ្យនាងបានជាសះស្បើយ។ ពួកគេទើបតែចុះមក ពីទីក្រុង បេដហូដ រដ្ឋ ឥណ្ឌាអាណា ដើម្បីសុំការអធិស្ឋាន សុំឱ្យកូនស្រីតូចនេះ អធិស្ឋានសម្រាប់នាងពេលនោះ។ បុរសពីរនាក់បានចូលបម្រើការងារកាលពីយប់មិញ ហើយបានបើកឡានឡើងទៅ ចុះក្រោមទៅទីនោះ រួចត្រលប់មកវិញម្តងទៀត។ ប្រហែលជាពេញមួយយប់ក្នុងការបើកបរ។ ដូច្នោះហើយ វាជាការល្អដែលដឹងថាមនុស្សមានទំនុកចិត្តបែបនេះ ហើយជឿលើព្រះ។

7 អូ វាជាថ្ងៃដ៏អស្ចារ្យមួយដែលយើងកំពុងរស់នៅ។ ហើយយើងរំពឹងថា ឥឡូវនេះ នៅសម័យក្រុមជំនុំទាំងនេះនឹងមានកាន់តែច្រើនឡើង។

8 ឥឡូវនេះ យើងកំពុងព្យាយាមចាប់ផ្តើមមុនបន្តិចជាងរាល់យប់។ ដូច្នោះយើងអាចចេញបានលឿន អ្នកចូលចិត្តវាជាជាង? ហើយដែលអនុញ្ញាតឱ្យអ្នកដែលត្រូវធ្វើការ ត្រឡប់ទៅផ្ទះវិញទើបអាចទៅធ្វើការបាន។ យប់មិញ ពួកយើងបញ្ចប់នៅម៉ោងប្រហែលប្រាំបួន ខ្វះប្រាំបួនដប់នាទី ឬយ៉ាងហោចណាស់ខ្ញុំបានបញ្ចប់។ ដូច្នោះហើយ យើងសប្បាយចិត្តដែលមានអ្នកទាំងអស់គ្នាមកជាមួយយើងនៅយប់នេះ។ ហើយខ្ញុំ...ខ្ញុំ...បងប្រុស ជូនៀ ជេកសុនបងប្រុស ខាកិនធ្វើ និងបងប្រុសរបស់យើងមកពីព្រះវិហារនៅទីនោះ និងអ្នកផ្សេងទៀតជាច្រើននៅលើវេទិកានៅទីនេះ និងនៅក្រៅក្នុងការប្រជុំ។

9 ហើយខ្ញុំត្រូវបានគេប្រាប់ថាថ្ងៃនេះថា មិត្តដ៏មានតម្លៃរបស់ខ្ញុំម្នាក់ដែលនៅជាមួយខ្ញុំក្នុងទីវាលបេសកកម្ម បងប្រុសនិងបងស្រី អាន់ឌ្រូមកពីផ្លូវចូលទៅក្នុងប្រទេសចិនយ៉ាងជ្រៅ គឺនៅក្នុងការប្រជុំកាលពីយប់មិញ។ ពិតជាមានពេលវេលាដ៏អស្ចារ្យដែលយើងបានរួមគ្នានៅហ្សាម៉ាអ៊ីកកាលពីឆ្នាំមុន។ យើងមានពេលវេលាដ៏អស្ចារ្យ ខ្ញុំបានទៅផ្ទះរបស់គេ។ ហើយខ្ញុំ ប្រសិនបើ...ខ្ញុំឆ្ងល់ថាតើបងប្រុសនិងបងស្រី អាន់ឌ្រូមានវត្តមាននៅយប់នេះនៅទីនេះដែរឬទេ—នៅក្នុងកិច្ចប្រជុំ? អគារនេះមិនបានសាងសង់ត្រឹមត្រូវទេ ដូច្នោះ...បាទ រៀបចំផ្លូវនៅខាងក្រោយ។ ខ្ញុំឆ្ងល់ថាតើអ្នកអាចក្រោកឈរមួយភ្លែតបានទេ បងប្រុសនិងបងស្រី អាន់ឌ្រូ។ ព្រះអម្ចាស់ប្រទានពរអ្នក។ យើងរីករាយណាស់ដែលបានឃើញអ្នក បងប្រុសនិងបងស្រីអាន់ឌ្រូ។ ខ្ញុំបានអញ្ជើញគេឲ្យមកនៅឆ្នាំមុនពេលខ្ញុំនៅទីនោះ។

10 ឥឡូវនេះ មិននិយាយនៅក្នុងវត្តមានរបស់ពួកគេទេ (ខ្ញុំនឹងនិយាយបន្ថែមទៀត ប៉ុន្តែខ្ញុំនឹងមិននិយាយវាឥឡូវនេះទេ) ប៉ុន្តែពួកគេគឺជាអ្វីដែលខ្ញុំហៅថាអ្នកផ្សាយដំណឹងល្អពិតប្រាកដ។ បើគេអាចចូលមកយប់ស្នែក ត្រូវឲ្យគេនិយាយនៅទីនេះមុនយើងចូល។ ខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នកឮពីន័យថាតើអ្វីដែលពិតជាវាលបេសកកម្មពិត ពេលដែលពួកគេត្រឡប់មកវិញរហូតមកដល់ពេលនេះនៅខាងក្នុងរហូតដល់ពួកគេមិនមានអ្វីដែលត្រូវធ្វើ... មែនហើយ ពួកគេ...ខ្ញុំគិតថាវាច្រើនឆ្នាំហើយច្រើនឆ្នាំហើយដែលពួកគេត្រឡប់មកទីនោះវិញ ហើយពួកគេមិនដែលមានសូម្បីតែឃើញរថយន្ត ឬថតភ្លើង ឬអ្វីផ្សេងទៀតទេ អស់រយៈពេលជាច្រើនឆ្នាំ។ ហើយរបៀបដែលបងស្រីនឹងធ្វើនិប្បវត្តរបស់ពួកគេ...របៀបដែលនាងវាយវាឡើង។ និង... ឥឡូវនេះ នោះគឺជាអ្នកផ្សព្វផ្សាយដំណឹងល្អពិតប្រាកដ។ បងប្រុសអាន់ឌ្រូមានម្តុលនិងខ្សែ ហើយគាត់ជាគ្រូពេទ្យ គាត់បានដេរវាទាំងអស់នៅពេលដែលពួកគេរហូស។ ហើយខ្ញុំគិតថានៅពេលមាន...ទារកកើត បងស្រី អាន់ឌ្រូប្រហែលជាឆ្ងល់និងបងប្រុស អាន់ឌ្រូជាគ្រូពេទ្យ។ គេគ្រាន់តែពឹងផ្អែកលើពួកគេ។

11 ហើយបន្ទាប់មកនៅពេលដែលបេសកកម្មរបស់...ពីប្រទេសអង់គ្លេស បេសកកម្មពេនទីកុស្តនៃប្រទេសអង់គ្លេស បាននិយាយថាពួកគេគឺ “ចាស់ពេកក្នុងការចុះទៅធ្វើបេសកកម្ម” (ខ្ញុំគ្រាន់តែប្រាប់អ្នកថាតើមានពួកគេជាអ្នកផ្សាយដំណឹងល្អប៉ុន្មាននាក់ ពួកគេនឹងមិនយកកៅអីដីងាយស្រួលហើយអង្គុយចុះឡើយ) ពួកគេបានត្រឡប់ទៅវិញដោយខ្លួនឯង ត្រឡប់ទៅប្រទេសហ្សាម៉ា

អ៊ីក ហើយចេញទៅជាអ្នកផ្សព្វផ្សាយដំណឹងល្អឥឡូវនេះ។ បងប្រុសហ្វ្រេដ សុភមែននិងខ្ញុំនៅទីនេះមានឯកសិទ្ធិទៅផ្ទះរបស់ពួកគេ ហើយទៅសួរសុខទុក្ខជាមួយពួកគេ ហើយអ្វីដែលជាពេលវេលាដ៏គួរឱ្យស្រឡាញ់ដែលពួកគេបានបង្ហាញយើងគឺជា—ភាពផ្អែមល្អៃមដូចគ្រីស្ទានគួរមាន។ ហើយខ្ញុំប្រាប់អ្នកថាខ្ញុំមិននិយាយនេះដើម្បី... ខ្ញុំគួរឱ្យផ្កាកុលាបខ្លះឥឡូវជាជាងកម្រងផ្កាបន្ទាប់ពីគេទៅ។ ខ្ញុំប្រាប់អ្នកថា ពួកគេពិតជាគ្រីស្ទានពិត។ ហើយខ្ញុំបានប្រាប់ប្រពន្ធខ្ញុំថា បងស្រី អាន់ឌ្រូ គឺជាស្រ្តីគ្រីស្ទានម្នាក់ដែលផ្អែមល្អៃម និងល្អបំផុតដែលមនុស្សអាចជួប។ នាងគ្រាន់តែ... ចរិតរបស់នាងត្រូវបានបញ្ចូលទៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទផងដែរ។ និងបងប្រុសអាន់ឌ្រូ ផងដែរ។ ដូច្នេះខ្ញុំប្រាកដថាអ្នកទាំងអស់គ្នាបានឃើញពួកគេដែលទើបតែក្រោកឈរនោះ ខ្ញុំចង់ឱ្យក្រុមជំនុំទាំងអស់នេះចាប់ដៃពួកគេ ហើយស្តាប់ពួកគេមុនពេលពួកគេចាកចេញ។

12 ឥឡូវនេះ ថ្ងៃស្អែក បើព្រះអម្ចាស់សព្វព្រះហឫទ័យ ហេតុនោះ យើង... នៅយប់ថ្ងៃស្អែក ពួកយើងនឹងចាប់ផ្តើមនៅគ្រាពួកជំនុំទីពីរនេះ។ យប់នេះ យើងចាប់ផ្តើមនៅគ្រាពួកជំនុំដំបូង។ ខ្ញុំប្រាកដថា ព្រះអម្ចាស់មានពរជ័យសម្រាប់យើង។

13 ហើយចងចាំ ដូចដែលខ្ញុំបាននិយាយពីមុនមក ពេលខ្លះអំពីរឿងទាំងនេះ យើងប្រហែលជាមិនយល់ស្របនឹងពួកគេរហូតដល់—ដូចដែលមានការព្រួយបារម្ភពីការបង្រៀន។ ហើយភាគច្រើននៃកាលបរិច្ឆេទរបស់ខ្ញុំ ខ្ញុំយកពីអ្នកប្រវត្តិសាស្ត្រពិតប្រាកដ ដែលពិតជាមិនចាប់អារម្មណ៍លើភាគីណាមួយឡើយ ពួកគេគ្រាន់តែសរសេរការពិត មិនថាវាជាអ្វីដែលក្រុមជំនុំបានធ្វើ។ ហើយខ្ញុំ... ពិតមែនហើយ ព្រះមានការបកស្រាយនេះ ខ្ញុំព្យាយាមតម្កល់វានៅលើទីនោះ ដោយខ្លួនឯង វាជាការប្រសើរបំផុតដែលខ្ញុំដឹង។ ហើយពេលខ្លះបើខ្ញុំនិយាយគំរោះគំរើយបន្តិច នោះខ្ញុំមិនចង់មានន័យថាចង់និយាយបែបនោះទេ។ គ្រប់គ្នាដឹង ហើយស្គាល់ខ្ញុំ ថាខ្ញុំមិនចង់ធ្វើបែបនោះទេ។ ខ្ញុំគ្រាន់តែចង់ឱ្យ... ប៉ុន្តែដើម្បីបង្កើតចំណុចមួយឱ្យអ្នក... ដូចជាការបោះដេកគោលក្នុងក្តារ ប្រសិនបើអ្នកគ្រាន់តែបោះវានៅទីនោះ វានឹងមិនជាប់ទេ។ អ្នកត្រូវរុញវាចុះក្រោម ហើយភ្ញើវា ដើម្បីឱ្យវាជាប់។ ហើយនោះជាអ្វីដែលខ្ញុំកំពុងព្យាយាមធ្វើ។ ដូច្នេះវាមិនមែនថាខ្ញុំនឹងព្យាយាមមិនយល់ស្របទេ ព្រោះខ្ញុំនិយាយសម្រាប់គ្រប់និកាយជាដើម ដូច្នេះវាអត់... បែបនោះទេ។

14 ខ្ញុំតែងតែនិយាយ ដូចជាដាក់ស្លាកសញ្ញាគោក្របី។ ខ្ញុំចាំបានប៉ុន្មានឆ្នាំមុន ដែលខ្ញុំបានអង្គុយនៅថ្ងៃមួយនៅពេលដែលពួកគេ...មានរដូវកាលនិទាឃរដូវ យកគោចូលព្រៃ ហើយខ្ញុំជួយដេញគោឡើងទៅ អ្វីដែលគេហៅថារបងសំណាញ់ ជាកន្លែងស្មៅសមាគមហៀហ្វូត នៅ—ជ្រលងទន្លេដែលមានបញ្ហា។ ហើយខ្ញុំបាន អង្គុយនៅទីនោះ ដោយជើងខ្ញុំព្យួរលើស្នែងគោ មើលអនុរក្សខណៈដែលគាត់កំពុង មើលគោទាំងនេះឆ្លងកាត់របងសំណាញ់។

15 ឥឡូវនេះ អ្នកត្រូវតែមាន...គឺនៅពេលដែលអ្នកទៅលើទ្រព្យសម្បត្តិរបស់ រដ្ឋាភិបាល ហើយអ្នកត្រូវតែដាំស្មៅមួយតោនមុនពេលអ្នកអាចចិញ្ចឹមគោនៅលើ វាលស្មៅ។ ហើយកសិដ្ឋាននីមួយៗបង្កើតបានស្មៅច្រើនណាស់ គោក្របីច្រើន នោះអាចស៊ីបាន។

16 ឥឡូវនេះ ពួកគេបានឆ្លងកាត់ទីនោះជាមួយនឹងម៉ាកយីហោគ្រប់ប្រភេទ។ ពួកគេខ្លះមាន “បារ អិច”។ លោកហ្គ្រែមស៍នៅជាប់ពួកយើងនៅទីនោះមាន “ពេជ្រ ធី” អក្សរធីនៅលើចុងម្ខាងនៃពេជ្រ។ នោះមាន។ “ឡេហ្ស័រ ខេ” ឡើងលើក្បាលទន្លេ ដែលមានបញ្ហា។ របស់យើងគឺ “ទូគឺត្រេក”។ នៅខាងក្រោមពួកយើងគឺមាន “ទ្រី ផត”។ ហើយមានម៉ាកយីហោគ្រប់ប្រភេទឆ្លងកាត់ច្រកនោះ។

17 ហើយខ្ញុំបានកត់សម្គាល់ឃើញថា អនុរក្សមិនដែលយកចិត្តទុកដាក់ច្រើន ចំពោះម៉ាកទាំងនោះទេ គាត់មិនដែលមើលម៉ាកទាំងនោះទេ។ ពេលខ្លះនៅ ខាងឆ្វេងគោ ដូច្នោះគាត់មិនបានឃើញម៉ាកនោះទេ។ ដូច្នោះ—វាមិនមែនថាគាត់ កំពុងមើលម៉ាកនោះទេ។ ប៉ុន្តែមានរឿងមួយដែលគាត់ដឹងច្បាស់ គឺត្រូវប្រាកដថា គ្មានគោណាដើរកាត់នោះទេ ពោលគឺវាមានស្លាកឈាមនៅត្រចៀក។ វាត្រូវតែ ជាពូជហៀហ្វូតមិនអញ្ចឹងទេវាមិនអាចទៅដៃព្រៃនោះបានទេ។ ម៉ាកនេះមិនមាន ភាពខុសគ្នាច្រើនទេ ប៉ុន្តែវាជាស្លាកឈាម។ ហើយខ្ញុំគិតថា នោះជាអ្វីដែលវានឹង មាននៅក្នុងការជំនុំជំរះ។ វាមិនមែនជាម៉ាកអ្វីដែលយើងពាក់នោះទេ ប៉ុន្តែទ្រង់នឹង ស្វែងរកស្លាកឈាម។ “ពេលខ្ញុំឃើញព្រះលោហិត ខ្ញុំនឹងរំលងអ្នក។”

(ឥឡូវនេះ ខ្ញុំគ្រាន់តែមានបញ្ហាបន្តិច ហ្សែន តើមែនទេ?) [បងប្រុស ហ្សែន ហ្គោដនិយាយថា “មីក្រូហ្សែននេះត្រូវដាក់ងើបឡើងបន្តិច។—អេដ។] (ងើបឡើង បន្តិច។ មិនអីទេ...វាជាការផ្លាស់ប្តូររវាងអ្នកទាំងពីរ តើត្រូវទេ?) [នេះជារបស់

ល្អ ហើយមួយនោះភ័ក្តិមិនល្អណាស់ណាដែរ។” (មិនអីទេ។ អរគុណបងប្រុស ហ្សែន។ មិនអីទេ។)

18 ឥឡូវនេះ យើងនឹងព្យាយាមចេញឱ្យលឿនម្តងទៀតនៅយប់នេះ ដូច្នេះយើង អាចត្រលប់មកវិញនៅយប់ស្អែក ហើយទទួលយកសម័យកាលទាំងនេះ។ ហើយ ខ្ញុំប្រាប់អ្នកថា វាពិបាកណាស់សម្រាប់ខ្ញុំក្នុងការទប់ស្កាត់របស់ដ៏ធំមួយចំនួនដែល ដាក់នៅតាមគែមផ្លូវ ត្រាន់តែព្យាយាមយកវាចេញទាំងអស់ក្នុងមួយយប់។ អ្នកដឹង ទេ នោះជាធម្មជាតិរបស់ខ្ញុំ ប៉ុន្តែយើងត្រូវតែទប់វាបន្តិចរហូតដល់រាល់យប់។

19 ឥឡូវនេះ មុននឹងយើងចាប់ផ្តើមបើកសៀវភៅធំ សូមឆ្ងល់ថាតើយើងអាច ឈរមួយភ្លែតបានទេ... ផ្លាស់ប្តូរទីតាំងរបស់អ្នក... ដូចដែលយើងក្រោកឈរឡើង អ្នកដែលអាចធ្វើបាន។ ហើយសូមឱនក្បាលយើងឥឡូវនេះ ដោយសម្លៀមស្ងាត់ សម្រាប់ពាក្យអធិស្ឋាន:

20 ព្រះវរបិតានៃស្ថានសួគ៌របស់យើង យើងកំពុងចូលទៅជិតបល្ល័ង្កដ៏វិសុទ្ធ ដ៏អស្ចារ្យរបស់ទ្រង់ ម្តងទៀត ដោយមិនបានគ្រវីសេចក្តីជំនឿ ព្រោះយើងមក ដោយសារយើងត្រូវតែមក។ យើងមិនអាចនិយាយថា យើងមកក្នុងនាមក្រុមជំនុំ ជាក់លាក់ ឬនិកាយ ឬក្នុងនាមក្រុមជំនុំនេះទេ ឬក្នុងនាមយើងផ្ទាល់ ព្រោះយើង មិនប្រាកដក្នុងចិត្តថា តើយើងអាចទទួលបានហ្វូងមនុស្សនេះជាមួយព្រះឬអត់។ ប៉ុន្តែនៅពេលដែលព្រះយេស៊ូវបានប្រាប់យើងថា “អ្នកសុំអ្វីពីព្រះបិតាក្នុងនាមខ្ញុំ ខ្ញុំ នឹងធ្វើវា” បន្ទាប់មក យើងដឹងថា យើងមកក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ ទ្រង់នឹងស្តាប់ យើង ឱព្រះវរបិតា។

21 យើងរីករាយណាស់ដែលយើងបានអានអំពីទុក្ខបុគ្គលនៃថ្ងៃកន្លងទៅ របៀប ដែលពួកគេបានផ្សាភ្ជាប់ទីបន្ទាល់របស់ពួកគេដោយឈាមរបស់ពួកគេផ្ទាល់ ឱ ព្រះវរបិតាអើយ វាធ្វើឱ្យយើងមានអារម្មណ៍ថា យើងកំពុងធ្វើការតិចតួចណាស់ នៅក្នុងថ្ងៃនេះ។ ហើយទូលបង្គំសូមអង្វរទ្រង់ថា ទ្រង់នឹងអត់ទោសឱ្យយើង—របស់ យើង—ការធ្វេសប្រហែសរបស់យើង ដូចដែលយើងកំពុងនិយាយអំពីកិច្ចការ របស់ទ្រង់។ ហើយយើងអធិស្ឋានថាទ្រង់នឹងចាក់ប្រេងលើយើងជាថ្មី ដូចដែល យើងបានអានព្រះបន្ទូលទ្រង់ ហើយឃើញទុក្ខដែលកើតមកក្នុងថ្ងៃកន្លងទៅ ដើម្បី បង្កើតជាក្បួននៃក្រុមជំនុំដ៏ប្រោសលោះដ៏អស្ចារ្យនៃព្រះដ៏មានព្រះជន្មរស់។

22 ទូលបង្គំសូមអង្វរទ្រង់ ព្រះវរបិតានៃស្ថានសួគ៌ សូមមានបន្ទូលនៅយប់នេះតាមរយៈពួកយើង ដោយសារយើងមិនដឹងថាត្រូវនិយាយអ្វី យើងគ្រាន់តែរង់ចាំ ហើយយើងកំពុងសុំការអធិស្ឋាននៅទីនេះ ដោយសារយើងនៅក្នុងវត្តមានរបស់ព្រះនៅក្នុងក្រុមជំនុំរបស់ទ្រង់ ហើយយើងសូមថា ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដែលសណ្ឋិតលើមនុស្សទាំងនេះ នឹងបង្រួបបង្រួមអំណាចរបស់ទ្រង់ជាមួយគ្នានៅយប់នេះ ហើយអង្រួនដំណឹងល្អទៅក្នុងចិត្តគ្រប់គ្នា ដែលនឹងផ្តល់ឱ្យយើងនូវជំហរថ្មី និងក្តីសង្ឃឹមថ្មីសម្រាប់សម័យដែលនឹងមកដល់។ សូមទ្រង់សព្វព្រះហឫទ័យព្រះអង្គអើយ ដ្បិតយើងឃើញដើមល្វាចេញពន្លក ហើយអ៊ីស្រាអែលបានក្លាយជាប្រជាជាតិ ហើយថ្ងៃរបស់សាសន៍ដទៃក៏រសាត់ទៅ ហើយបានរាប់ ហើយយើងកំពុងស្វែងរកការយាងមកនៃព្រះប្រោសលោះដ៏អស្ចារ្យ ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវគ្រីស្ទរបស់យើង។

23 ដើរក្នុងចំណោមពួកយើងព្រះអម្ចាស់។ ដូចដែលបាននិយាយនៅយប់នេះ “ទ្រង់ដើរនៅកណ្តាលជើងចង្កៀង” បន្ទាប់មកដើរក្នុងចំណោមពួកយើងនៅយប់នេះ ព្រះអម្ចាស់។ ហើយព្រមានចិត្តយើងពីអំពើអាក្រក់ដែលនៅខាងមុខ ហើយប្រទានឲ្យយើងយល់អំពីព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ ព្រោះយើងសុំក្នុងព្រះនាមយេស៊ូវ។ អាម៉ែន។ អាចអង្គុយបាន។

24 ឥឡូវនេះ ដូចដែលខ្ញុំបាននិយាយជារៀងរាល់ថ្ងៃ ខ្ញុំព្យាយាមសរសេរនៅលើក្រដាសឱ្យបានច្រើនតាមដែលអាចធ្វើបាន នៃពេលវេលា ទឹកនៃឆ្នេរ និងអ្វីៗផ្សេងៗទៀត ព្រោះវាជាព្រឹត្តិការណ៍ប្រវត្តិសាស្ត្រដែលយើងកំពុងខិតជិតមកដល់។ វាជាប្រវត្តិសាស្ត្រមួយ ហើយឥឡូវនេះ យើងក៏ចុះមកធ្វើគំរូវាដល់ពេលនោះដែរ។

25 ឥឡូវនេះ ព្រឹកថ្ងៃអាទិត្យ និងរសៀលថ្ងៃអាទិត្យ... ឬល្ងាចថ្ងៃអាទិត្យ ជាជាងយើងមានពេលវេលាដ៏រុងរឿង។ ខ្ញុំប្រាកដថាយើងមាន ខ្ញុំខ្លួនឯង។ បានរីករាយ។ ហើយវិវរណៈ...

26 ឥឡូវនេះតើយើងកំពុងសិក្សាពីអ្វី? ការបើកសម្តែងនៃអង្គព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ ហើយតើយើងរកឃើញអ្វីដែលព្រះបានបង្ហាញក្នុងការបើកសម្តែង ហើយទ្រង់ជានរណា? រឿងដំបូងដែលយើងរកឃើញ ក្នុងចំណោមការបើកសម្តែងទាំងអស់ដែលព្រះបានធ្វើឱ្យដឹងថាទ្រង់ជានរណា។ នោះគឺថា ព្រះយេស៊ូវមិនមែនជាបុគ្គលទីបីនៃព្រះត្រីឯកទេ ទ្រង់គឺជាព្រះពេញលេញ។ ទ្រង់ជាព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា និង

ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ហើយនោះគឺជាការបើកសម្តែង។ បួនដងបាននិយាយក្នុង ជំពូកតែមួយថា ទ្រង់ជាព្រះដ៏មានគ្រប់ព្រះចេស្តា នោះគឺជាទ្រង់ ហើយដែល នឹង មក ជាបួសនិងពូជរបស់ជានីខ្ម។

27 ឥឡូវយើងរកឃើញ ក្នុងរឿងទាំងនេះ យើងនឹងព្យាយាមជម្រះបញ្ហាទាំងមូល ព្រោះខ្ញុំមិនដឹងថាពេលណាដែលយើងនឹងបានឮវាម្តងទៀតប្រហែលជាមិនដែល ផង រហូតដល់ពេលវេលានឹងលែងមានទៀត ហើយរសាយទៅភាពអស់កល្ប ជានិច្ច។ ហើយឥឡូវនេះ ដូចខ្ញុំនិយាយ ប្រហែលជាមានបងប្អូនជាច្រើន ជាគ្រូ ដែលមានលក្ខណៈសម្បត្តិគ្រប់គ្រាន់អាចនិយាយរឿងនេះបានល្អជាងខ្ញុំទៅទៀត ហើយប្រហែលជាអាចមានការបកស្រាយប្រសើរជាងនេះចំពោះវា ប៉ុន្តែព្រះបាន ដាក់វានៅលើចិត្តរបស់ខ្ញុំដើម្បីធ្វើវា ដូច្នេះហើយខ្ញុំនឹងក្លាយជាមនុស្សលាក់ពុត ប្រសិនបើខ្ញុំមិននិយាយត្រឹមត្រូវតាមអ្វីដែលខ្ញុំគិតនោះ។ ឃើញទេ? ដូច្នេះខ្ញុំ—ខ្ញុំ តែងតែចង់ឱ្យច្បាស់នៅចំពោះព្រះគ្រប់ពេលវេលា “ខ្ញុំមិនបានគេចចេញ” ដូចដែល ប៉ូលបាននិយាយ “ដើម្បីដាស់តឿនអ្នកទាំងយប់ទាំងថ្ងៃទាំងទឹកភ្នែក ថាក្រុមជំនុំ អាចនឹងឈរបាននៅពេលនោះ។” បើមានបាត់មួយណា គឺឈាមនោះមិននៅលើ ដៃខ្ញុំទេ ព្រោះខ្ញុំចង់ជម្រះឈាមមនុស្សទាំងអស់នៅពេលនោះ។ ដូច្នេះ ប្រសិនបើ អ្នកយល់ខុសគ្នា ហេតុនោះ គ្រាន់តែជាវិធីរូសរាយាក់ទាក់ នោះនឹងមិនអីទេ។ ឥឡូវនេះ ប៉ុន្តែ ប្រហែលជាព្រះអម្ចាស់នឹងបើកសម្តែងអ្វីមួយដែលនឹងជួយយើង ទាំងអស់គ្នា។

28 ឥឡូវនេះ រឿងដំបូង យើងឃើញថា ទ្រង់បានបើកសម្តែងអង្គទ្រង់។ ឥឡូវ យើងយល់ថាទ្រង់ជានរណា។

29 ឥឡូវនេះ ចុះក្រោម ដូចដែលខ្ញុំបានធ្វើសម្រង់អំពីការបោះព្រំ និងពិធីបុណ្យ ជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាម “ព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ” នាមជា អ្នកទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកបែបភាគូលិក ហើយមិនមែនជាប្រូតេស្តង់ ឬពិធីបុណ្យ ជ្រមុជទឹកក្នុងគម្ពីរសញ្ញាថ្មីទេ ខ្ញុំសង្ឃឹមថាខ្ញុំបានបញ្ជាក់យ៉ាងច្បាស់។ ហើយខ្ញុំ បានសួរអ្នកណាម្នាក់ដែលនឹងបង្ហាញអត្ថបទនៃបទគម្ពីរដែលអ្នកណាម្នាក់ធ្លាប់ ទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះគម្ពីរ ឬរហូតដល់ក្រុមប្រឹក្សាឡេឌីសេ ជាកន្លែង ដែលពួកគេបានបង្កើតព្រះវិហារភាគូលិក ជាកន្លែងដែលនរណាម្នាក់បានទទួល បុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាម “ព្រះបិតា ព្រះបុត្រា ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ” សូមមក



បង្ហាញខ្ញុំ។ បើមាននោះខ្ញុំនឹងសរសេរដាក់លើខ្នងរបស់ខ្ញុំថា “ហោរាក្លែងក្លាយ” ហើយដើរឆ្លងកាត់ផ្លូវ។ ឥឡូវនេះ ខ្ញុំគ្រាន់តែធ្វើវាប៉ុណ្ណោះ...មិនពិបាកទេ ប៉ុន្តែ គ្រាន់តែបង្ហាញអ្នកថាវាគឺជាការពិត។ ឃើញទេ?

30 ឥឡូវនេះ ព្រះគម្ពីរបានបើកសម្តែងពីទ្រង់នៅទីនេះថា ទ្រង់គឺជាព្រះដ៏មាន ព្រះចេស្ដា ជាសាច់ឈាមក្នុងចំណោមពួកយើង។ ឃើញទេ? គ្មានព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា និងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធទេ។ វាមិនមែនជាព្រះបីអង្គទេ ឬព្រះមួយ អង្គបានកាត់ជាបីកន្លែងទេ។ វាជាព្រះតែមួយដែលបានធ្វើការនៅក្នុងមុខងារបីៈ ភាពជាបិតា ភាពជាបុត្រា និងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ព្រះដែលចុះពីស្ថានអរដែន ព្យាយាមធ្វើផ្លូវរបស់ទ្រង់ត្រឡប់មកក្នុងចិត្តមនុស្សវិញ ដើម្បីឱ្យយើងរស់នៅនិង ធ្វើជាបុត្រាបុត្រីរបស់ព្រះម្តងទៀតជាមួយទ្រង់។ នោះគឺជាព្រះនៅពីលើយើង ព្រះ នៅជាមួយយើង ព្រះនៅក្នុងយើង។ នោះហើយជាភាពខុសគ្នា។ ឃើញទេ?

31 ហើយឥឡូវនេះរឿងទាំងនោះ ហើយព្រះគម្ពីរបើកសម្តែងរឿងនោះ ហើយបាន និយាយយ៉ាងហ្មត់ចត់នៅក្នុងជំពូកទី១ នៃវិវរណៈ ដែលជាសៀវភៅតែមួយគត់ នៅក្នុងព្រះគម្ពីរ នៅក្នុងគម្ពីរសញ្ញាថ្មី ដែលជាគម្ពីរទាំងមូលនៃគម្ពីរសញ្ញាថ្មី គឺជា សៀវភៅតែមួយគត់ដែលព្រះយេស៊ូវបានដាក់ត្រាផ្ទាល់ខ្លួនរបស់ទ្រង់។ ហើយ ទ្រង់មានបន្ទូលថា ទីមួយនៃវាគឺ “អ្នកណាដែលអាននិងអ្នកណាដែលបានស្តាប់ នោះមានពរហើយ។” ហើយនៅទីបញ្ចប់ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ប្រសិនបើអ្នកណា ដកយកផ្នែកណាមួយរបស់វាចេញ ឬបន្ថែមអ្វីមួយចូលទៅក្នុងវា ដូចគ្នានេះនឹង ត្រូវបានយកចំណែករបស់គាត់ចេញពីសៀវភៅជីវិត។” ដូច្នេះ វាជាបណ្តាសា សម្រាប់អ្នកណាម្នាក់ក្នុងការយកអ្វីចេញ នេះជាការបើកសម្តែងពេញលេញរបស់ ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ ដូច្នេះប្រសិនបើយើងធ្វើឱ្យទ្រង់ក្លាយជាបីអង្គ នោះអ្នកដឹងពីអ្វី ដែលបានកើតឡើង។ ឃើញទេ ឈ្មោះរបស់អ្នកបានដកចេញ។

32 ហើយគ្មាននរណាម្នាក់ គ្មានប្រូតេស្តង់ គ្មានក្រុមជំនុំសម័យដើម ណាដែល ធ្លាប់មានជំនឿលើព្រះបីអង្គទេ។ វាជាបញ្ហាដ៏ធំមួយនៅក្រុមប្រឹក្សានិសៀ ហើយ ពួកគេទាំងពីរនាក់បានទៅលើអរយវៈ។ ចេញតាមវិធីនេះ ដូចការនិយាយ។ ព្រះត្រីឯក ប្រជាជនដែលជឿលើព្រះត្រីឯក ដែលទីបំផុតបានបង្កើតឡើងនៅក្នុង ព្រះវិហារកាតូលិក ពួកគេបានទៅបំពេញព្រះត្រីឯក បង្កើតជាព្រះ “បី” អង្គ។ ហើយ

មានមនុស្សម្នាក់ដែលជឿថាមានព្រះ “មួយ” ហើយពួកគេបានទៅម្ខាងទៀតដើម្បីធ្វើជាឯកតាភាគី។ ពួកគេទាំងពីរខុស។ ព្រះមិនអាច...

33 ព្រះយេស៊ូវមិនអាចជាបិតារបស់ទ្រង់ផ្ទាល់ឡើយ ហើយក៏មិនអាចមានបិតានិងទ្រង់បានដែរ... ឬនឹងមានព្រះបី។ វា—វាមិនអាចដំណើរការបានទេ។ ព្រោះបើទ្រង់មានបិតា ហើយបិតាជាមនុស្សផ្សេងទៀតក្រៅពីទ្រង់ បន្ទាប់មកទ្រង់មាន... ហើយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធគឺជាកូនម្នាក់ទៀត បើអញ្ចឹងនោះទ្រង់ជាកូនមិនស្របច្បាប់។ ព្រះគម្ពីរបានចែងថា ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធគឺជាព្រះវរបិតារបស់ទ្រង់។ ហើយប្រសិនបើយើងមានព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ នោះវាមិនមែនជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធទេ វាគឺជាព្រះវរបិតានៅក្នុងយើងក្នុងព្រះនាមនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ប្រើមុខងារនៅក្នុងពួកយើង ព្រោះវាធ្លាប់នៅក្នុងបុរសម្នាក់ហៅថា វិញ្ញាណ ហើយត្រឡប់មកវិញ ហើយវានៅក្នុងយើងឥឡូវនេះ គឺជាព្រះយេហូវ៉ាតែមួយ។ ឃើញទេ?

34 មិនមានព្រះបីទេ។ ព្រះបីអង្គគឺជាអ្នកមិនគោរពសាសនាគេជឿ ហើយវាត្រូវបានគេនាំចូលមក។ ហើយប្រសិនបើអ្នកគ្រាន់តែនៅពេញមួយសប្តាហ៍ហើយមិនមានការរើសអើង ប៉ុន្តែមើលវា យកវា ជាប្រវត្តិសាស្ត្រ។ យកប្រវត្តិសាស្ត្រដូចគ្នាដែលខ្ញុំធ្វើ ឬនរណាម្នាក់ ស្រាវជ្រាវប្រវត្តិណាមួយ។ គ្រាន់តែអនុញ្ញាតឱ្យវាដឹងថាប្រវត្តិសាស្ត្រទាំងអស់យល់ស្របដូចគ្នា។ ពួកអ្នកប្រវត្តិសាស្ត្រមិនមានពាក់ព័ន្ធនឹងភាគីណាមួយទេ ពួកគេគ្រាន់តែចាប់អារម្មណ៍ក្នុងការបញ្ជាក់ពីការពិត អ្វីដែលបានកើតឡើង។ ហើយមើលឲ្យច្បាស់ពីរបៀបដែលរឿងនោះលូតចូលតាមលូដើ ហើយចេញមកតាមវេសលី ហើយបន្ទាប់មកលាតត្រដាងនៅថ្ងៃចុងក្រោយ ពិធីបុណ្យជ័យជំនះក្នុងព្រះនាម “ព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា និងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។” គ្រាន់តែមើលកន្លែងដែលវាចូលមកក្នុងព្រះវិហារភាគលិកក្នុងសម័យកាលដើម ចេញមកតាមរយៈលូដើ ចុះតាមរយៈ វេសលី ប៉ុន្តែរវាងវេសលីនិងឡេឌីសេ (នៅចុងបញ្ចប់) វាត្រូវបានលាតត្រដាង។ ត្រូវហើយ។ ឥឡូវនេះហើយនេះគឺជាប្រវត្តិសាស្ត្រទាំងអស់ ហើយមិនត្រឹមតែជាប្រវត្តិសាស្ត្រប៉ុណ្ណោះទេ ប៉ុន្តែវាគឺជាព្រះគម្ពីរ។

35 ហើយឥឡូវនេះ យប់នេះ យើងកំពុងខិតចូលដល់ សម័យកាលក្រុមជំនុំទាំងប្រាំពីរ ដែលជាព្រះវិហារចំនួនប្រាំពីរ ដែលស្ថិតនៅក្នុងអាស៊ីមីនីន ទៅពេលសរសេរ

សៀវភៅ។ ក្រុមជំនុំទាំងនេះនៅពេលនោះត្រូវតែមានលក្ខណៈនៃសម័យក្រុមជំនុំ ដែលនឹងមកដល់ ពីព្រោះនោះ... មានព្រះវិហារច្រើនជាងនោះ ព្រះវិហារកូលុំស និងព្រះវិហារផ្សេងទៀតជាច្រើននៅពេលនោះ ប៉ុន្តែ ព្រះបានជ្រើសរើសក្រុមជំនុំ ទាំងនេះ ដោយសារលក្ខណៈរបស់ពួកគេ។

36 ឥឡូវនេះ យើងឃើញថាទ្រង់ឈរនៅកណ្តាលជើងចង្កៀងមាសទាំងប្រាំពីរ ទ្រង់មានផ្កាយប្រាំពីរនៅក្នុងដៃ។ ហើយផ្កាយទាំងប្រាំពីរនោះ ទ្រង់បានមានបន្ទូល នៅក្នុងខទី ២០ នៃជំពូកទី១ នោះគឺ “ពួកគេជាទេវតាប្រាំពីររូបរបស់ពួកជំនុំទាំង ប្រាំពីរ។”

37 ឥឡូវនេះ នៅក្នុងព្រះគម្ពីរ ពួកគេមិនបានយល់ពីការបើកសម្តែងនេះទេ។ ពីព្រោះ តើវានឹងផ្តល់ផលល្អអ្វីដល់ពួកគេក្នុងការមើល ហើយរង់ចាំប្រសិនបើ ពួកគេដឹងថាមានរាប់ពាន់ឆ្នាំមុនព្រះយេស៊ូវបានយាងមក? វាមិនត្រូវបានផ្តល់ឱ្យ ពួកគេទេ។

38 ហើយខ្ញុំនិយាយទៅកាន់អ្នករាល់គ្នាថា អ្នកនៅទីនេះ អ្នករាល់គ្នាជាអ្នកជឿ ខាងកាតូលិក ដល់អ្នករាល់គ្នាអ្នកខាងលូធើរាននិងអ្នកខាងមេតូឌីស្ទ ហើយ អ្វីៗផ្សេងទៀត វាមិនត្រូវបានផ្តល់ឱ្យដល់លោកម៉ាទីន លូធើរដែលជាពន្លឺដែល មាននៅលើព្រះបន្ទូលសព្វថ្ងៃនេះទេ។ វាមិនត្រូវបានគេផ្តល់ឱ្យទៅចន វេសលី ទេ។ លោក ចន វេសលីបានអធិប្បាយអំពីការរាប់ជាបរិសុទ្ធដែលលោកលូធើរបាន ឆ្លងកាត់។ ហើយពន្លឺមកតាមដែលយើងត្រូវការពន្លឺ។ ព្រះមានបន្ទូលពីវា ហើយ វាមិនបើកចំហដល់យើងទេ ព្រោះវាលាក់ក្នុងភ្នែកយើងរហូតដល់ថ្ងៃដែលព្រះអាច បើកបង្ហាញវា។ ឆ្ងល់ថាតើវានឹងទៅជាយ៉ាងណាបន្ទាប់ពីយើងចាកចេញ? បាទ ខ្ញុំ ត្រូវបានគេបញ្ជូលថាមានច្រើនទៀតដែលយើងមិនដឹងសោះ។ ត្រូវហើយ។ មានត្រាប្រាំពីរ ប្រសិនបើយើងគ្រាន់តែលើកយកក្នុងសៀវភៅវិវរណៈពេញលេញ ដែលត្រូវបានដោចំណាំនៅខាងក្រោយសៀវភៅ។ វាមិនមែនសូម្បីតែ...មិនត្រូវ បានសរសេរនៅក្នុងសៀវភៅទេ។ ហើយត្រាទាំងនោះនឹងត្រូវបើកក្នុងសម័យ ពួកជំនុំនេះ ហើយអាថ៌កំបាំងទាំងប្រាំពីរចុងក្រោយរបស់ព្រះគឺត្រូវដឹង...ធ្វើឱ្យគេ ស្គាល់។ អូ ខ្ញុំចង់ទុកវាពេញមួយជួរវង់ ហើយឆ្លងកាត់វា។ បាទ មែនហើយ! សម័យកាលក្រុមជំនុំទាំងប្រាំពីរ។

39 កាលដានីយ៉ែលបានឮផ្លូវលាន់ទាំងប្រាំពីរ ហើយត្រូវបានហាមឃាត់ ហើយ យ៉ូហានបានឮសំឡេង ហើយសៀវភៅនេះត្រូវបានបោះត្រា ហើយផ្នែកខាងក្រោយ នៃសៀវភៅត្រូវបានបោះត្រាដោយត្រាប្រាំពីរ ប៉ុន្តែនៅក្នុងថ្ងៃនៃត្រាទាំងនេះនឹង ត្រូវបានបើកគឺ “អាថ៌កំបាំងរបស់ព្រះនឹងត្រូវបញ្ចប់។” នៅក្នុងពាក្យផ្សេងទៀត ព្រះនឹងត្រូវបានបើកសម្តែងអង្គទ្រង់ចំពោះក្រុមជំនុំរបស់ទ្រង់ មិនមែននៅបីអង្គ ទេ ប៉ុន្តែជាអង្គតែ១។ “អាថ៌កំបាំងរបស់ព្រះនឹងត្រូវបានបង្ហាញ” ហើយនៅពេល ដែលវាត្រូវបានបង្ហាញទាំងស្រុង បន្ទាប់មក អាថ៌កំបាំងទាំងប្រាំពីរនឹងបើកដល់ ក្រុមជំនុំ ដោយសារតែនៅទីនោះ ក្រុមជំនុំនឹងរស់នៅក្រោមការការបើកសម្តែងនៃ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ទ្រង់ធ្វើការពីក្នុងនិងក្រៅ ហើយបង្ហាញទិសគាល់នៃការមាន ព្រះជន្មរស់ និងក្នុងចំណោមយើងរាល់គ្នា រស់នៅក្នុងចំណោមពួកយើង ហើយ បន្ទាប់មកយើងកំពុងថ្វាយបង្គំព្រះគ្រីស្ទដ៏មានព្រះជន្មគង់នៅក្នុងចំណោមពួក យើង។

40 កុំស្វែងរកព្រះវិហារធំ និងរបស់អស្ចារ្យ។ នៅពេលដែលយើងទៅដល់សម័យ ពេនទីកុស្តនេះ អ្នកនឹងឃើញកន្លែងដែលពួកគេបានបាត់បង់។ ក្រុមជំនុំឡៅឌី សេមានន័យថា “សម្បូរ មិនត្រូវការអ្វី” ហើយអាក្រាត វេទនា ខ្វាក់ ទុក្ខព្រួយ ហើយ មិនដឹងខ្លួនសោះ។ ឃើញទេ? ពួកគេបានលត់ទៅវិញដូចជាប្រាក់ដ៏ច្រើនសន្លឹក សន្លាប់ អគារ និងអ្វីៗផ្សេងទៀត។

41 នៅពេលណា ក្រុមជំនុំតែងតែជា—ការប្រមាថនៃផែនដី។ ហើយនៅទីនេះ ពួកគេត្រូវបានគេ ស្អប់ដោយមនុស្សទាំងអស់ ដេញចេញ នៅផ្លូវតូច គ្រប់ទីកន្លែង ដែលពួកគេអាចរស់នៅ។ សូមអាន ហេព្រើរ១១ ហើយយកចុងក្រោយប្រាំមួយ ឬប្រាំបីនៃវា តើដោយរបៀបណា “ពួកគេបានដើរនៅវាលខ្សាច់ ហើយ—ហើយ ស្លៀកស្លែកចៀម និងស្លែកពពែ ហើយមានភាពទុក្ខគឺ និងរងទុក្ខ ហើយត្រូវ ធ្វើទារុណកម្ម។” ប្រជាជននៅទីនោះ តើសក្ខីភាពរបស់យើងនឹងគតាំងនឹងពួកគេ យ៉ាងដូចម្តេចនៅថ្ងៃជំនុំជំរះ? ឃើញទេ មនុស្សទាំងនោះនៅក្នុងថ្ងៃនោះ។

42 ឥឡូវនេះ នៅក្នុងសម័យពួកជំនុំនេះ...យើងមានព្រះវិហារប្រាំពីរ ឥឡូវខ្ញុំចង់ យកវាចេញ។ ខ្ញុំមិនគិតថាអ្នកអាចមើលឃើញវាពីទីនេះទេ ប្រហែលជាប្រសិនបើ អ្នកខ្លះអាច ខ្ញុំសង្ឃឹយ៉ាខ្លាំងណាស់ ប៉ុន្តែខ្ញុំនឹងព្យាយាមធ្វើវា (ខ្ញុំដឹងថាអ្នកមិនអាច

អង្គុយនៅទីនេះ) ធ្វើវាបានសម័យកាលក្រុមជំនុំទាំងប្រាំពីរ។ ខ្ញុំនឹងកាន់វានៅលើ  
ដៃរបស់ខ្ញុំ ដូច្នេះអ្នកនឹងយល់។

43 វាចាប់ផ្តើម ក្រុមជំនុំចាប់ផ្តើមនៅថ្ងៃបុណ្យទី៥០។ តើមានអ្នកណាអាចបដិសេ  
ធបានទេ? អត់ទេ បាទ! ក្រុមជំនុំចាប់ផ្តើមនៅថ្ងៃបុណ្យទី៥០ ជាមួយនឹងពរជ័យ  
ថ្ងៃបុណ្យទី៥០ ហើយត្រូវបានតែងតាំងដោយព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទឲ្យបន្តរហូតដល់  
ថ្ងៃចុងក្រោយដោយរាជ្យសារតែមួយ និងពរជ័យដូចគ្នាដែលធ្វើការនៅក្នុងយើង។  
បេសកកម្មចុងក្រោយរបស់ទ្រង់ចំពោះក្រុមជំនុំរបស់ទ្រង់ ម៉ាកុស ១៦ “ចូរចូលទៅ  
ក្នុងពិភពលោកទាំងមូល ផ្សាយដំណឹងល្អ ដ្បិតទីសំគាល់ទាំងនេះនឹងដើរតាមអ្នក  
ដែលជឿ។” ឥឡូវនេះ តើវានៅឯណា? “ដល់ពិភពលោកទាំងមូល។” ទៅអ្នកណា?  
“មនុស្សជាតិទីមួយ។” សម្បុរខ្មៅ ត្នោត លឿង ស មនុស្សជាតិណាក៏ដោយ ចូរ  
ផ្សាយដំណឹងល្អដល់គេទាំងឡាយ។ “ទីសំគាល់ទាំងនេះនឹង ធ្វើតាមពួកគេដែល  
ជឿ។” ឥឡូវនេះ យប់នេះ ពួកយើងចាប់ផ្តើមកាត់វានៅយប់នេះ រាល់យប់បាន  
កាត់ចោលនូវសំបកធំជាងនេះរហូតដល់យើងចុះដល់សម័យកាលក្រុមជំនុំរបស់  
យើង។ ឥឡូវនេះ យើងឃើញថា នោះគឺជាបេសកកម្មរបស់ទ្រង់។

44 ឥឡូវនេះ គ្រាពួកជំនុំដំបូងគឺពួកជំនុំអរោស្ត។ សម័យកាលព្រះវិហារទីពីរគឺ  
ស្តីន្តា។ សម័យកាលព្រះវិហារទីបីគឺ ពើកាម៉ុស។ គ្រាពួកជំនុំទីបួនគឺ ធាទេវ៉ា។  
គ្រាពួកជំនុំទីប្រាំគឺស៊ែដេស។ ហើយគ្រាពួកជំនុំទីប្រាំមួយគឺទីក្រុង ភីឡាដិលភា។  
ហើយគ្រាពួកជំនុំទីប្រាំពីរគឺឡេឌីសេ។

45 ឥឡូវនេះ សម័យកាលព្រះវិហារដំបូងបានចាប់ផ្តើមប្រហែលមុន គ.ស.  
៥៣ នៅពេលដែលប៉ុលបានបង្កើតព្រះវិហារនៅក្នុង—នៅក្រុងអរោស្ត។ នៅក្នុង  
ដំណើរបេសកកម្មរបស់គាត់ គាត់បានបង្កើតព្រះវិហារនៅ—នៅក្រុងអរោស្ត  
ក្រុមជំនុំអរោស្ត ហើយជាគ្រូគង្វាលរហូតដល់ពេលដែលគាត់ត្រូវបានគេកាត់  
ក្បាលនៅឆ្នាំ៦៦ ធ្វើឱ្យគាត់ក្លាយជាប្រហែលម្ភៃពីរឆ្នាំជាគ្រូគង្វាលនៃក្រុមជំនុំអរ  
ោស្ត។ បន្ទាប់ពីការស្លាប់របស់គាត់ យើងត្រូវបានគេប្រាប់ថាសាវកប៉ុល... ឬ  
សាវកយ៉ូហានដែលកោតខ្លាចព្រះបានក្លាយជាគ្រូគង្វាលនៃក្រុមជំនុំ ហើយបាន  
អនុវត្តរហូតមកដល់សម័យកាលនេះ ហើយសម័យព្រះវិហារបានឈានដល់  
ជាង ១៧០។

46 បន្ទាប់មកបន្ទាប់ពីសម័យកាលអេភេសូរ ពីគ.ស.៥៣ រហូតដល់គ.ស. ១៧០ បន្ទាប់មកបានចាប់ផ្តើមនៅក្នុង សម័យកាលស្ទីន៉ាដែលមានរយៈពេលពីគ.ស. ១៧០ ដល់ គ.ស. ៣១២។ បន្ទាប់មកចូលមកក្នុងសម័យកាលពើកាម៉ុស ហើយសម័យកាលពើកាម៉ុសចាប់ផ្តើមនៅ ៣១២ ហើយមានរយៈពេលរហូតដល់គ.ស. ៦០៦។ បន្ទាប់មកចូលដល់សម័យកាលក្រុមជំនុំឆាទេវ៉ា ហើយសម័យកាលក្រុមជំនុំឆាទេវ៉ាចាប់ផ្តើមនៅ ៦០៦ ហើយបានទៅដល់ ១៥២០ ដែលជាសម័យកាលងងឹត។ ហើយបន្ទាប់មកសម័យកាលក្រុមជំនុំសើដេសចាប់ផ្តើមនៅ ១៥២០ និងមានរយៈពេលរហូតដល់ ១៧៥០ ដែលជាយុគសម័យលូធើរាន។ បន្ទាប់មកចាប់ពីឆ្នាំ ១៧៥០មក សម័យកាលបន្ទាប់គឺ គឺឡាដិលភា សម័យកាលវេសលី ដែលចាប់ផ្តើមនៅឆ្នាំ ១៧៥០ និងបន្តរហូតដល់ឆ្នាំ ១៩០៦។ ហើយនៅឆ្នាំ ១៩០៦ សម័យកាលក្រុមជំនុំឡេឌីសេបានចូលមក ហើយខ្ញុំមិនដឹងថាវានឹងបញ្ចប់នៅពេលណានោះទេ ប៉ុន្តែខ្ញុំទាយថាវានឹងចប់នៅឆ្នាំ ១៩៧៧។ ខ្ញុំទស្សន៍ទាយ មិនមែនព្រះអម្ចាស់បានប្រាប់ខ្ញុំទេ ប៉ុន្តែខ្ញុំទាយវាតាមនិមិត្តដែលបានបង្ហាញខ្ញុំកាលពីប៉ុន្មានឆ្នាំមុន ថា របស់ទាំងប្រាំយ៉ាងនោះ (ក្នុងចំណោមទាំង៧) បានកើតឡើងហើយ។

47 ប្រហែល...តើមានមនុស្សប៉ុន្មាននាក់ចងចាំការនិមិត្តនោះ នៅក្នុងក្រុមជំនុំ? ប្រាកដណាស់។ បាននិយាយថា របៀបដែលសូម្បីតែកេណ្ឌឌីនីងត្រូវបានជាប់ឆ្នោតនៅក្នុងការបោះឆ្នោតចុងក្រោយនេះ។ របៀបដែលស្រ្តីនឹងត្រូវបានអនុញ្ញាតឱ្យបោះឆ្នោត។ របៀបដែល រ៉ូសវែល នឹងនាំពិភពលោកទៅកាន់សង្គ្រាម។ របៀបដែលមូសូលីនីនឹងឆ្ពោះទៅរកប្រទេសអេក្សុពី ការលុកលុយលើកដំបូងរបស់គាត់ ហើយនឹងយកវាទៅ នោះជាទីបញ្ចប់ គាត់នឹងត្រូវស្លាប់បន្ទាប់ពីនោះ។ របៀបដែលឥស្សរិយយសដ៏អស្ចារ្យទាំងនេះនឹងងើបឡើង ហើយទាំងអស់បានធ្លាក់ចូលទៅក្នុងកុម្មុយនិស្ត ហ៊ីត្លែរ និងមូសូលីនី និងសហ...ណាស៊ីសជាដើម ទាំងអស់នឹងធ្លាក់ចូលទៅក្នុងកុម្មុយនិស្ត។ ហើយដប់មួយឆ្នាំមុនហ្នឹងវាបាននិយាយថា “យើងនឹងធ្វើសង្គ្រាមជាមួយអាឡឺម៉ង់ ហើយអាឡឺម៉ង់នឹងត្រូវបានពង្រឹងនៅពីក្រោយបេតុង” កំពែងការពារ។ វាបានកើតឡើងតាមរបៀបនោះ។ និយាយថា បន្ទាប់មក នឹងមកដល់កន្លែងនោះ... បានកើតឡើងថា វិទ្យាសាស្ត្រនឹងកើនឡើងខ្លាំងរហូតដល់គេបង្កើតឡាន រថយន្តនឹងកាន់តែដូច

“ស៊ុត” គ្រប់ពេលវេលា។ ហើយការនិមិត្តនោះត្រូវបានគេប្រាប់នៅត្រង់នេះជាកន្លែង ដែលក្រុមជំនុំនៃព្រះគ្រីស្ទឈរនៅពេលនេះ នៅឯមេស...ផ្ទះកុមារកំព្រា។ ឆាលី ខឹងប្រហែលជានៅក្នុងអាការយប់នេះ កំពុងរស់នៅកន្លែងនោះ។ ព្រឹកថ្ងៃអាទិត្យ មួយប្រហែលម៉ោងប្រាំពីរវាបានកើតឡើង។ ហើយវាបាននិយាយថា “បន្ទាប់មក នឹងកើតឡើងថា ពួកគេបានបង្កើតវាយន្តដែលពួកគេមិនត្រូវការដៃចង្អុលនៅក្នុង នោះ វានឹងត្រូវបានគ្រប់គ្រងដោយប្រភេទនៃអំណាចមួយចំនួន។” ពួកគេបានមាន វាឥឡូវនេះ។ ពួកគេបានមានវាឥឡូវនេះ នៅក្នុងថាមពលម៉ាញេទិក ការគ្រប់គ្រង វាជា។ ពួកគេមិនសូម្បីតែ...គ្រាន់តែកំណត់វាដោយបស់អ្នកទៅកន្លែងដែលអ្នកនឹង ទៅ វានាំអ្នកដោយខ្លួនឯង មិនចាំបាច់កាច់ចង្អុលទេ។

48 ឥឡូវនេះ ហើយវាបាននិយាយនៅទីនោះថា “នៅពេលនោះ មានស្ត្រីដ៏អស្ចារ្យ ម្នាក់ឈរនៅសហរដ្ឋអាមេរិក។” ហើយនាងស្លៀកពាក់ក៏ស្អាត ប៉ុន្តែនាងឃោរឃៅ ក្នុងចិត្ត។ ហើយខ្ញុំមាននៅក្នុងរង្វង់ក្រចកនៅលើការមើលឃើញ សូម្បីតែក្រដាស ពណ៌លឿងបាននិយាយថា “ប្រហែលជាមកពីព្រះវិហារកាតូលិក។” ហើយស្ត្រី ដែលត្រូវបានគេអនុញ្ញាតឱ្យបោះឆ្នោតនឹងជួយជ្រើសរើសមនុស្សខុសសម្រាប់ ប្រជាជាតិនេះ។ ហើយនោះជាអ្វីដែលពួកគេបានធ្វើ។ ពិតប្រាកដណាស់។ ឥឡូវនេះបាននិយាយថា “នោះនឹងជាការចាប់ផ្តើម។”

49 ឥឡូវនេះមានរឿងមួយទៀតដែលវានិយាយ ថា...បន្ទាប់មកភ្លាមៗបន្ទាប់ពី នោះ ខ្ញុំឃើញប្រជាជាតិនេះភ្លាយទៅជាក្រៀមក្រំ គ្រាន់តែខ្ទេចខ្ទី។ ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើរឿងទាំងនោះបានកើតឡើង នោះនឹងមានរឿងផ្សេងទៀត។ យើងនៅ... នោះហើយជាមូលហេតុដែលខ្ញុំមកទីនេះយប់នេះ ដោយព្យាយាមនាំយកវា ហើយ ដាក់វាទៅកាន់មនុស្សនេះនៅ ជេហ្វីសាន់វីល ព្រោះខ្ញុំកំពុងជួសជុលដើម្បីចូលក្នុង បេសកកម្មឆាប់ៗនេះម្តងទៀត ហើយមិនដឹងថាខ្ញុំត្រូវគេហៅចេញពីម៉ោងណាឬ ត្រូវគេចាប់ចេញនោះទេ។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំ...យើងមិនដឹងនោះទេ។ ហើយខ្ញុំចង់ប្រាកដ ថាខ្ញុំ...អនុញ្ញាតឱ្យក្រុមជំនុំដឹងពីម៉ោងដែលពួកគេកំពុងរស់នៅ ព្រោះព្រះដ៏មាន ប្រទានភាពនឹងទទួលខុសត្រូវចំពោះខ្ញុំ។

50 ឥឡូវនេះ—ឥឡូវនេះ ក្រុមជំនុំនីមួយៗ យោងទៅតាមបទគម្ពីរនៅទីនោះ មាន ទេវតាមួយ។ ហើយទេវតាគឺ...តើមានប៉ុន្មាននាក់ដែលដឹងថា ទេវតាមានន័យ យ៉ាងណា? វាគឺជា “អ្នកនាំសារ” អ្នកនាំសារ។ ហើយនៅទីនោះ—មានទេវតា

ប្រាំពីរទៅកាន់ព្រះវិហារទាំងប្រាំពីរមានន័យថា “អ្នកនាំសារប្រាំពីរ។” ឥឡូវនេះ ហើយពួកគេគឺជាផ្កាយនៅក្នុងដៃរបស់ទ្រង់។ ហើយទាំងនេះនៅក្នុងដៃរបស់ទ្រង់ —ទាំងដប់ពីរនេះ... ផ្កាយទាំងប្រាំពីរនេះ ដែលឆ្លុះបញ្ចាំងពីពន្លឺនៃវត្តមានរបស់ ទ្រង់ក្នុងពេលថ្ងៃនិងយប់ដែលយើងកំពុងរស់នៅ។ នៅពេលដែលផ្កាយឆ្លុះបញ្ចាំង ពីព្រះអាទិត្យមកផែនដី ធ្វើឱ្យវាមានពន្លឺ ដូច្នោះយើងអាចដើរ និងដើរជុំវិញនៅពេល យប់។

51 ឥឡូវនេះ យើងរកឃើញថា ក្នុងអំឡុងពេលនេះ ទេវតានីមួយៗមានទីតាំង និងទីកន្លែង។ ហើយបងប្អូនអើយ យប់នេះយើងមិនបានទៅដល់វាទេ ព្រោះយើង ស្គាល់ទេវតានៃពួកជំនុំដំបូងនេះ ប៉ុន្តែវានឹងក្លាយជារឿងអាថ៌កំបាំង និងអស្ចារ្យ ក្នុងការស្វែងរក និងដកខ្លួនចេញពីប្រវត្តិសាស្ត្រ ចំពោះមុខអ្នក ទេវតានៃព្រះវិហារ ផ្សេងទៀត។ ទេវតានៃព្រះវិហារទីមួយគឺ សាវកប៉ុលគាត់បានបង្កើតវា ដែលជា អ្នកនាំសាររបស់ព្រះ។ ទេវតានៃព្រះវិហារអេភេសូរគឺសាវកប៉ុល។ ព្រះវិហារ... ឥឡូវនេះ មូលហេតុដែលខ្ញុំ...

52 ឥឡូវនេះ អ្នកផ្សេងទៀតទាំងនេះ អ្នកប្រហែលជាមិនយល់ស្រប ប៉ុន្តែខ្ញុំ បានអង្គុយនៅទីនោះអស់ជាច្រើនថ្ងៃហើយនៅក្រោមការបើកសម្តែងរហូតដល់ ខ្ញុំមានអារម្មណ៍ថាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធរាយខ្ញុំ ហើយចាក់ប្រេងលាបខ្ញុំសម្រាប់ វា។ នោះហើយជាមូលហេតុដែលខ្ញុំដឹង។ ហើយមើលបុរសទាំងនេះដែលត្រូវបាន ជ្រើសរើស ប្រសិនបើអ្នកជាអ្នកប្រវត្តិសាស្ត្រ ពួកគេ... បុរសដដែលដែលខ្ញុំមាននៅ ទីនេះ ហើយដឹងដោយការបើកសម្តែងថាពួកគេគឺជាទេវតានៃក្រុមជំនុំ ពួកគេមាន កិច្ចការដូចគ្នាដែលពួកគេបានធ្វើនៅដើមដំបូង។ ហើយព័ន្ធកិច្ចនោះមិនអាចផ្លាស់ ប្តូរបានទេ វាត្រូវតែនៅថ្ងៃបុណ្យទី៥០ចុះមក។

53 ឥឡូវនេះ ប្រវត្តិវិទូនៅទីនេះ នឹងមិនយល់ស្របជាមួយខ្ញុំចំពោះបុរសនេះទេ ប៉ុន្តែនៅលើព្រះវិហារនៃស្ទីនី អ៊ិននាស គឺជាអ្នកដែលខ្ញុំដឹងថានោះជាទេវតានៅ ថ្ងៃនោះ។ ប៉ូលីកាប មនុស្សជាច្រើននឹងនិយាយថាវាជា ប៉ូលីកាបជាជាង អ្នក នឹងនិយាយថាវាគឺជាគាត់។ ប៉ុន្តែប៉ូលីកាបពឹងផ្អែកលើអង្គការនិងការរៀបចំបែប កាតូលិក កាន់តែច្រើនឡើងបែបសាសនា។ ប៉ុន្តែអ៊ិននាសគឺជាមនុស្សដែល និយាយភាសាដទៃ ហើយមានប្ញទ្ធានុភាពនៃព្រះ ហើយទីសំគាល់ក៏ដើរតាម គាត់។ គាត់គឺជាពន្លឺនៃទេវតារបស់ព្រះ ហើយគាត់បានទាញពន្លឺមកលើ បន្ទាប់



ពីប៉ូលីកាបត្រូវបានឆ្កាង ឬសម្លាប់ ធ្វើឃាត បន្ទាប់មក អ៊ីនធានាសីជាសិស្សម្នាក់ របស់គាត់ ហើយ ប៉ូលីកាបគឺជាសិស្សរបស់សាវកប៉ុល... ឬសាវកយ៉ូហាន។ ហើយ បន្ទាប់មកអ៊ីនធានាបានជំនួសកន្លែងគាត់ ហើយគាត់បាននាំពន្លឺ។

54 និងទេវតានៃពន្លឺនៃ—នៃពិកាម៉ុសគឺជាលោកម៉ាទីនដ៍អេស្តារ។ ខ្ញុំមិន ជឿថាមានបុរសម្នាក់ដែលអេស្តារជាងនេះធ្លាប់រស់នៅលើផែនដីនេះ ក្រៅពី ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ជាជាងលោកម៉ាទីនទៅទៀត។ ជាអំណាច? ឃាតកមករក គាត់ដើម្បីកាត់ក្បាលគាត់ (គាត់បានជឿលើទីសំគាល់ និងការអេស្តារ និងពរជ័យ ថ្ងៃបុណ្យទី៥០) ហើយពេលទៅដល់ គេនឹងធ្វើឃាតគាត់ គាត់ក៏ទាញអាវគាត់ មកហើយអើតគាត់ចេញ។ ហើយពេលដែលឃាតករទាញដាវកាប់ក្បាលគាត់ នោះអំណាចនៃព្រះបានគោរពគាត់ដកថយពីគាត់ ហើយគេបានលុតជង្គង់សុំ គាត់...?.. អាម៉ែន។ គាត់គឺជាទេវតារបស់ក្រុមជំនុំ

55 រឿងផ្សេងទៀត។ មើលរបៀបដែលគាត់... បងប្អូនរបស់គាត់ម្នាក់ត្រូវបានព្យួរក គាត់កំពុងធ្វើដំណើរតាមដងផ្លូវដើម្បីស្វែងរកគាត់ មើលអ្វីដែលបានកើតឡើង។ ហើយពេលគាត់ទៅដល់ទីនោះ គេក៏ចងគាត់។ គាត់កំពុងដេកសន្លឹង ស្លាប់ ហើយ ភ្នែករបស់គាត់បានចេញពីក្បាលរបស់គាត់។ គាត់បានចូលទៅជិតគាត់ហើយ លុតជង្គង់ចុះហើយដាក់វាងកាយរបស់គាត់នៅលើគាត់អស់រយៈពេលមួយម៉ោង ដោយអធិស្ឋានដល់ព្រះជាម្ចាស់។ ហើយអំណាចនៃព្រះបានមកលើបុរសនោះ ហើយគាត់បានក្រោកឡើង ចាប់ដៃរបស់គាត់និងដើរចេញទៅជាមួយគាត់នៅ ទីនោះ។ នោះជាប្រវត្តិសាស្ត្រ ដូចជាចច វ៉ាស៊ីនតោន អំប្រាហាំ លីនខុនឬអ្វីច្រើន ទៀត។ វាជាប្រវត្តិសាស្ត្រ។

56 បាទ មែនហើយ! លោកម៉ាទីនគឺជាទេវតាទៅកាន់ក្រុមជំនុំពិកាម៉ុស ដែលជា ព្រះវិហារអាពាហ៍ពិពាហ៍ដែលនាំពួកគេចូលទៅក្នុងជំនឿកាតូលិកបន្ទាប់ពីនោះ។

57 ទេវតានៃក្រុមជំនុំ—នៃធាទេវតាគឺកូឡុបា។

58 ទេវតានៃក្រុមជំនុំនៃសើដេស ក្រុមជំនុំដែលបានស្លាប់... ពាក្យ សើដេស មានន័យថា “ស្លាប់។” ចេញមកជាមួយនឹងព្រះនាម តែមិនមែនព្រះនាមទ្រង់ “ប៉ុន្តែជាឈ្មោះដែលអ្នករស់នៅ ប៉ុន្តែអ្នកបានស្លាប់ហើយ។” សូមមើលរបៀបដែល ពួកគេបានធ្វើពិធីជ្រមុជទឹកនៅថ្ងៃនោះ។ សូមមើល គឺមកពីវា។ ទេវតានៃក្រុមជំនុំ សើដេស គឺម៉ាទីន លូដឺ ជាអ្នកកំណែទម្រង់ដំបូង។

59 ទេវតានៃក្រុមជំនុំនៃទីក្រុងភីឡាដិលភាគីលោកចន វេសលីដែលជា អ្នកនាំសារ។

60 និងទេវតានៃក្រុមជំនុំនៃ—ទីក្រុងឡេឌីសេមិនទាន់ដឹងនៅឡើយទេ។ វា នឹងមានថ្ងៃណាមួយ ប៉ុន្តែប្រហែលជាគាត់...នៅលើផែនដី។ “អ្នកដែលមាន ត្រចៀក...” [កន្លែងទេវតានៅលើកាសែត—អដង។]...ដឹងថានេះជាសម័យកាលដែល យើងកំពុងរស់នៅ។ ព្រះនឹងធ្វើការជំនុំជំរះរឿងនោះ។

61 ឥឡូវនេះ សូមកត់សម្គាល់ឥឡូវនេះ ហើយយើងនឹងចូលទៅកាន់បទ គម្ពីរឥឡូវនេះ ត្រឡប់ទៅសម័យកាលពួកជំនុំដំបូងវិញ។ ឥឡូវនេះខ្ញុំចង់...ខ្ញុំ បានសរសេររឿងខ្លីមួយចំនួននៅទីនេះ ដែលខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នកស្តាប់ដោយយកចិត្ត ទុកដាក់។

62 ព្រះវិហារទីមួយ ព្រះវិហារអេភេសូរ កិច្ចការរបស់ពួកជំនុំ អ្វីដែលព្រះបាន ប្តូរទោសពួកគេ គឺជាការធ្វើដោយគ្មានសេចក្តីស្រឡាញ់។ រង្វាន់របស់ពួកគេ គឺដើមឈើជីវិត។

63 ព្រះវិហារស្ទីន៉ាគីជាព្រះវិហារដែលត្រូវបានបៀតបៀន ឆ្លងកាត់ទុក្ខវេទនា។ រង្វាន់គឺជាមកុដនៃជីវិត។

64 ក្រុមជំនុំទីបីគឺពើកាម៉ុសជាសម័យកាលនៃលទ្ធិមិនពិត ការកុហករបស់ សាតាំង និងមូលដ្ឋានគ្រឹះនៃច្បាប់ប៉ុប អាពាហ៍ពិពាហ៍ជាមួយព្រះវិហារនិងរដ្ឋ។ រង្វាន់នោះគឺម៉ាណាដែលលាក់កំបាំង និងថ្មពណ៌ស។

65 ព្រះវិហារនៃធាទេវ៉ាគឺជាព្រះវិហារនៃការល្អៗនៃប៉ុបដែលជាសម័យកាល ងងឹត។ រង្វាន់គឺជាអំណាច និងការគ្រប់គ្រងប្រទេស ហើយផ្តាយព្រឹក។ នោះគឺជា ជនជាតិភាគតិចដែលបានឆ្លងកាត់។

66 ព្រះវិហារនៃសើដេស គឺជាសម័យកាលកំណែទម្រង់ ដែលជាអ្នកផ្សព្វផ្សាយ ដំណឹងល្អដ៏អស្ចារ្យ...ឬមិនមែនជាបេសកជនទេ ប៉ុន្តែជាឈ្មោះដែលលាក់នោះ ពួកគេមានឈ្មោះផ្ទាល់ខ្លួន។ ហើយរង្វាន់គឺសម្លៀកបំពាក់ពណ៌ស និងឈ្មោះនៅ លើសៀវភៅជីវិត (ដែលត្រូវមកនៅក្នុងការជំនុំជំរះ)។ យើងមានថ្ងៃនោះ សៀវភៅ ជីវិត អ្នកនឹងត្រូវជំនុំជំរះពីក្នុងសៀវភៅជីវិត។ ពួកបរិសុទ្ធត្រូវបានលើកឡើង ហើយ យកទៅដោយគ្មានវា នោះពួកគេមិនទៅនោះទេ។

67 សម័យកាលព្រះវិហារ ក៏ឡាជិលភាគីជាសម័យកាលនៃសេចក្តីស្រឡាញ់ ជាបងប្អូន សម័យកាលបេសសកកម្មដ៏អស្ចារ្យ និងជាសម័យកាលបេសកជនដ៏ អស្ចារ្យ ដែលជាទ្វារបើកចំហ។ ហើយរង្វាន់គឺ—បង្គោលពពកមួយ។ បើកសម្តែង ព្រះនាមរបស់ព្រះគឺត្រូវនៅក្នុងអំឡុងពេល—ក្នុងកំឡុងសម័យកាលនេះ នៅពេល ដែលវាបានចេញនៅជុំវិញឆ្នាំ ១៩០៦។ ហ្នឹងហើយ។

68 សម័យកាលឡៅឌីសេគីជាក្រុមជំនុំមិនក្តៅមិនត្រជាក់ សម្បូរទ្រព្យកើនឡើង មិនត្រូវការអ្វីទាំងអស់ ប៉ុន្តែត្រូវវេទនា កំសត់ ខ្វាក់ភ្នែក និងទុក្ខព្រួយ ហើយ អាក្រាតកាយ។ ហើយរង្វាន់គឺដើម្បីឡើងលើបល្ល័ង្កជាមួយព្រះអម្ចាស់ អស់អ្នក ដែលយកឈ្នះលើសម័យកាលនោះ។

69 ឥឡូវនេះដើម្បីបំបែក វាយបំបែក នេះ សូមបង្ហាញអ្នកបន្តិច អំពីកម្មវិធីយប់នេះ យើងនឹងយកជំពូកទី២ ដែលជាយុគសម័យក្រុមជំនុំដំបូង។ ឥឡូវនេះយើង...

ទ្រង់បានបើកសម្តែង ហើយយើងដឹងថាទ្រង់ជានរណា ទ្រង់ជាព្រះ!

70 ឥឡូវនេះ គ្រាពួកជំនុំចាប់ផ្តើមដូចដែលខ្ញុំបាននិយាយ ប្រហែលក្នុង ឆ្នាំ៥៣ដល់ ១៧០។ ហើយ (ក) ទីក្រុងអេកេសូ ជាទីក្រុងមួយក្នុងចំណោមទី ក្រុងធំៗទាំងបីរបស់អាស៊ី ជារឿយៗគេហៅថាទីក្រុងទីបីនៃជំនឿគ្រីស្ទាន (ទីមួយ គឺក្រុងយេរូសាឡឹម ទីពីរ អាន់ទីយ៉ូក និងទីបីអេកេសូ)... (គ) ទីក្រុងពាណិជ្ជកម្ម និងពាណិជ្ជកម្មដ៏អស្ចារ្យ...(ឃ) រដ្ឋាភិបាលគឺរ៉ូម៉ាំង...(ច) ភាសាគឺក្រិក។ ប្រវត្តិវិទូ ជឿថា យ៉ូហាន ម៉ារ ពេត្រុស អនទ្រេ និងភីលីព ត្រូវបានកប់នៅទីនោះ។ ហើយ អេកេសូត្រូវបានគេស្គាល់សម្រាប់ភាពស្រស់ស្អាតរបស់វា។

71 គ្រីស្ទាននៅអេកេសូជាកន្លែងដែលជនជាតិយូដារស់នៅ គឺនៅអេកេសូ។ ហើយវាត្រូវបានបង្កើតឡើងប្រហែល គ.ស. ៥៣ ឬ ៥៥។ គ្រីស្ទានត្រូវបានដាំនៅ ទីនោះដោយ សាវ័កប៉ុល។ ក្រោយមក លោកសាវ័កប៉ុលបានចំណាយពេលបីឆ្នាំ នៅអេកេសូ។ ការបង្រៀនរបស់ប៉ុលមានឥទ្ធិពលយ៉ាងខ្លាំងដល់អ្នកជឿនៅក្រុង អេកេសូ។ បន្ទាប់មក ធីម៉ូថេគីជាប៊ីស្សុពដំបូងរបស់ក្រុមជំនុំនៅក្រុងអេកេសូ។ ប៉ុលបានសរសេរទៅព្រះវិហារនៅក្រុងអេកេសូ។ នៅសម័យប៉ុល វាជាព្រះវិហារដ៏ អស្ចារ្យ។

72 អេភេសូរមានន័យថា...ឈ្មោះ អេភេសូរមានន័យថា “អនុញ្ញាតឱ្យទៅសម្រាក លែងមានជំនឿ។” បានត្រាស់ហៅដោយព្រះ: “ព្រះវិហារដែលលែងមានជំនឿ។” ព្រះ—ព្រះបានទទួលស្គាល់ការប្រព្រឹត្តរបស់គេមុន កម្លាំងពលកម្ម និងការអត់ធ្មត់របស់ពួកគេ។ ព្រះទ្រង់បន្ទោសការរស់នៅរបស់ពួកគេ ដោយបន្ទូលទុកនូវសេចក្តីស្រឡាញ់ដំបូងរបស់ពួកគេ សម្រាប់ការឈប់ជឿ ហើយលែងមានពន្លឺទៀតហើយ។ អេភេសូរមិនមែនជាក្រុមជំនុំដែលបានបញ្ជាក់ទេ វាបានបរាជ័យដោយខ្លួនវាដោយមិនបន្តនៅក្នុងសេចក្តីស្រឡាញ់ដ៏ល្អឥតខ្ចោះ។

73 សេចក្តីសង្ខេបនៃអេភេសូរ: ផលវ័ន្ត ដោយគ្មានសេចក្តីស្រឡាញ់ នាំឱ្យមានការការលះបង់ចោលជំនឿ។ ការសន្យា: សេចក្តីសន្យារបស់ឋានសួគ៌មានចំពោះអ្នកឈ្នះ នៃពួកបរិសុទ្ធនៃក្រុងអេភេសូរក្នុងគ្រាពួកជំនុំ បានផ្តល់ដល់ដើមឈើជីវិត។

74 នេះជាជឿដ៏ស្រស់ស្អាត។ ដើមឈើនៃជីវិតត្រូវបានរៀបរាប់បីដងនៅក្នុងលោកុប្បត្តិ បីដងនៅក្នុងវិវរណៈ។ ជាលើកដំបូងវាត្រូវបានលើកឡើងនៅក្នុង—នៅក្នុងលោកុប្បត្តិ គឺនៅក្នុងសួនអេដែន ហើយព្រះគ្រីស្ទជាដើមឈើ។ បីដងដែលវាត្រូវបានរៀបរាប់នៅក្នុងវិវរណៈ គឺព្រះគ្រីស្ទនៅក្នុងឋានសួគ៌។ អូ នោះជារបស់មានតម្លៃ។ សូមព្រះអម្ចាស់ប្រទានពរ។

75 ឥឡូវនេះយើងចាប់ផ្តើមជំពូកទី១ នៃអេភេសូរ...បួនទី១ នៃជំពូកទី២ ព្រះវិហារអេភេសូរ:

*ចូរសរសេរធ្វើទៅទេវតានៃពួកជំនុំ ដែលនៅក្នុងអេភេសូរថា ព្រះអង្គ  
ដែលកាន់ផ្កាយទាំង៧នៅព្រះហស្តស្តាំ ហើយយាងនៅកណ្តាលជើង  
ចង្កៀងមាសទាំង៧នោះ*

76 យ៉ូហានគឺជា—អ្នកនាំសារនៅពេលនោះ។ យាងនៅកណ្តាលជើងចង្កៀងមាសទាំងប្រាំពីរនេះ គឺព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ជាព្រះដ៏មានគ្រប់ព្រះចេស្ដា។ តើទ្រង់កំពុងធ្វើអ្វី? ទ្រង់មិនបាននិយាយថាទ្រង់កំពុងដើរក្នុងជើងចង្កៀងមួយទេ ទ្រង់កំពុងយាងនៅកណ្តាលពួកគេទាំងអស់។ តើវាតំណាងឱ្យអ្វី? ថាទ្រង់ជាព្រះតែមួយដូច ម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត ហើយនៅគ្រប់គ្រាពួកជំនុំ ដល់គ្រប់អ្នកជឿ។ ទ្រង់មក...ជាមួយនឹងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធគ្រប់ជំនាន់ និងដល់មនុស្សគ្រប់រូប ដូចគ្នាកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត។

77 “នៅព្រះហស្តស្តាំរបស់ទ្រង់។” នៅព្រះហស្តស្តាំមានន័យថាទ្រង់ជា “អំណាច និងការគ្រប់គ្រង។” នៅព្រះហស្តស្តាំរបស់ទ្រង់ (ក្រោមការគ្រប់គ្រង) អ្នកនាំសារ ទាំងប្រាំពីរទៅកាន់គ្រាពួកជំនុំទាំងប្រាំពីរ។ អូ ខ្ញុំចូលចិត្តវា។ ឃើញទ្រង់យាង ជុំវិញសម័យពួកជំនុំទាំងនេះ ព្រះគ្រីស្ទ បើកសម្តែងអង្គទ្រង់ឱ្យវាស្រួលស្គាល់ តាមរយៈសម័យកាលងងឹតទាំងនេះ ធ្លាក់ចុះតាមគ្រប់សម័យកាល ខណៈពេល ដែលព្រះវិហារបានចេញជាផ្លូវការ ហើយខ្លះបានទាសចេញទៅផ្លូវមួយនិងខ្លះទៅ ផ្លូវផ្សេងទៀត ប៉ុន្តែក្រុមជំនុំតិចតួចនោះនៅតែបន្ត ហើយព្រះគ្រីស្ទបានធ្វើការ ជាមួយពួកគេ ដោយបញ្ជាក់ព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។ បក់បោកទៅមក។

78 វាងាយស្រួលណាស់ក្នុងការមើលពីរបៀបដែលយើងទទួលបានអ្វីដែលយើង មាននៅថ្ងៃនេះ នៅពេលអ្នកចាប់ផ្តើមសិក្សាវា។ ឥឡូវនេះនៅទីនេះនៅដើមដំបូង... ខ្ញុំជឿថាអ្នកទាំងអស់គ្នាអាចមើលឃើញកម្ពស់នេះ។ ប្រុងប្រួស ប្រាណហាំបង្ហាញ នៅលើក្តារខៀន—អេដ។ នេះគឺជាសម័យកាលព្រះវិហារមួយ នោះគឺជាថ្ងៃបុណ្យ ទី៥០។ សម័យកាលក្រុមជំនុំទីពីរ ទីបី ទីបួន ទីប្រាំ ទីប្រាំមួយ គ្រាពួកជំនុំ ទីប្រាំពីរ។ ឥឡូវនេះ បើអ្នកនឹងកត់សម្គាល់ឱ្យមែនទែន ក្រុមជំនុំចាប់ផ្តើមនៅ ថ្ងៃបុណ្យទី៥០។ តើមានប៉ុន្មាននាក់ដែលជឿ? តើអ្នកឃើញអ្វីដែលបានកើតឡើង នៅថ្ងៃបុណ្យទី៥០ទេ? បន្ទាប់មក យើងមើលក្រុមជំនុំនៅពេលដែលវាបន្តទៅមុខ។ វាគ្រាន់តែចាប់ផ្តើមរសាយចេញបន្តិចទៀត ឆ្ងាយបន្តិច ឆ្ងាយបន្តិច បន្តិច វាធ្លាក់ចុះ ដូចនោះ នៅពេលដែលក្រុមជំនុំពិតចេញមក។

79 ឥឡូវនេះ ព្រះគ្រីស្ទ...មិនថាក្រុមជំនុំតិចប៉ុនណាទេ “កន្លែងណាដែលមាន ចាប់ពីពីរ ឬបីនាក់ត្រូវបានប្រមូលផ្តុំគ្នាក្នុងនាមខ្ញុំ ខ្ញុំនឹងនៅកណ្តាលពួកគេ។” តើ ពេលដែលគេរួមគ្នានៅក្នុងអ្វី? ក្នុងនាមមេតូឌីស្ទប្តូ? នាមរបស់បាទីស្ទប្តូ? នាម របស់ពេនទីកុស្តប្តូ? គឺក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ! កន្លែងណាដែលមានចាប់ពីពីរ ឬ បីនាក់ប្រមូលផ្តុំគ្នា មិនថាតិចប៉ុនណាទេ។ ហើយពួកគេនឹងមានចំនួនតិចណាស់ នៅថ្ងៃចុងក្រោយរហូតដល់ទ្រង់មានបន្ទូលថា ទ្រង់ត្រូវតែមកយ៉ាងលឿនហើយ កាត់បន្ថយការងារឱ្យខ្លីមិនអញ្ចឹងទេនោះគ្មានសាច់ឈាមណាត្រូវបានសង្គ្រោះ សម្រាប់ការលើកឡើងទៅស្ថានសួគ៌នោះទេ។ “កន្លែងណាដែលមានចាប់ពីពីរឬបី នាក់ត្រូវបានប្រមូលផ្តុំនៅក្នុងនាមខ្ញុំ!”

80 ឥឡូវនេះ ជុំទីមួយ គឺពួកសាវ័ក។ ឥឡូវនេះ យើងឃើញថានេះគឺជាការចាប់ផ្តើម ថ្ងៃបុណ្យទី៥០។ ទ្រង់កំពុងយាងជុំវិញ ជាព្រះដ៏អស្ចារ្យដូចគ្នា ទីសំគាល់ដ៏អស្ចារ្យដូចគ្នានឹងកើតឡើងនៅគ្រប់សម័យកាលទាំងនេះ ពីព្រោះទ្រង់បានដើរក្នុងចំណោមសម័យកាលនីមួយៗ។ តើជាពរអ្វីទៅហ្ន? ប្រជាជនរបស់ទ្រង់ដែលបានជួបជុំគ្នាក្នុងព្រះនាមទ្រង់។

81 ខ្ញុំចង់ឲ្យអ្នកមើលរឿងនេះ ពេលយើងដើរកាត់ក្រុមជំនុំ។ ក្រុមជំនុំនេះមានព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។ ក្រុមជំនុំនេះមានព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។ ក្រុមជំនុំនេះមានព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។ ហើយក្រុមជំនុំនេះបានបាត់បង់វា។ ក្រុមជំនុំនេះចេញមកសម័យកាលលូធើរាន “នាមថាអ្នករស់នៅ ប៉ុន្តែអ្នកបានស្លាប់ហើយ។” ហើយបន្តរហូតដល់ចុងបញ្ចប់នៃសម័យកាលនេះ ហើយនៅចន្លោះសម័យកាលនេះនិងសម័យកាលនេះ មានទ្វារបើកចំហរមួយដែលនាំនាមនោះមកឯក្រុមជំនុំម្តងទៀត។ ឥឡូវនេះ ចូរមើល ហើយមើលថាតើនោះជាសេចក្តីពិតដែរឬទេ បន្ទាប់ពីយើងទទួលបានវានៅទីនេះនៅក្នុងបទគម្ពីរ។ នៅទីនោះរវាង—សម័យកាលមួយៗ។

82 ឥឡូវនេះ យប់ស្ងែក ខ្ញុំនឹងព្យាយាមរៀបចំនេះនៅទីនេះ ដើម្បីអោយយើងទាំងអស់គ្នាបានឃើញវា។ ហើយខ្ញុំនឹងចុះមកប្រហែលនៅរសៀលថ្ងៃស្អែក ហើយចាប់ផ្តើម... មួយចំនួននៃ—ផែនការដែលខ្ញុំចង់និយាយទៅកាន់អ្នកអំពីវា។ ហើយប្រសិនបើអ្នកណាម្នាក់មានប្រវត្តិសាស្ត្រនោះ សូមយកមកជាមួយ។ ឬយកកំណត់ចំណាំរបស់អ្នក ហើយចុះទៅបណ្ណាល័យ ឬកន្លែងណាមួយ ហើយរកមើលប្រវត្តិសាស្ត្រ ហើយអានវា ហើយមើលថាតើនេះត្រឹមត្រូវឬអត់។

83 ឥឡូវនេះ ខទី១។ តើទ្រង់កំពុងធ្វើអ្វី? ទ្រង់កំពុងជំរាបសូរពួកគេ។  
*ចូរ—ចូរសរសេរធ្វើទៅទៅតានៃពួកជំនុំ ដែលនៅក្រុងអេភេសូរថា... (ទៅយ៉ូហាន) ព្រះអង្គដែលកាន់ផ្កាយទាំង៧នៅព្រះហស្តស្តាំ ហើយយាងនៅកណ្តាលជើងចង្កៀងមាសទាំង៧នោះ (វាជាការគោរព)*

84 ឥឡូវនេះខទី២និងខទី៣ ទ្រង់សរសើរពួកគេថា:  
*អញស្គាល់អស់ទាំងការដែលឯងធ្វើ និងសេចក្តីនឿយហត់... ហើយសេចក្តីអត់ធូត់របស់ឯងហើយ ក៏ដឹងថា ឯងទ្រាំនឹងមនុស្ស*

អាក្រក់ពុំបានផង: គឺដឹងបានល្បួងលពួកអ្នក ដែលហៅខ្លួនជាសាវ័ក  
តែមិនមែនជាសាវ័កទេ ក៏បានឃើញថា អ្នកទាំងនោះជាពួកភូតភវិញ:

85 សូមមើល ការក្បត់សាសនានោះបានចាប់ផ្តើមរួចហើយ នៅក្នុងសម័យកាល  
ដំបូងនេះ។ បានចាប់ផ្តើមរួចហើយនៅទីនោះ ដោយសារតែពួកជំនុំដែលបាន  
ជ្រើសរើសពិតនោះដែលចង់រក្សាសិក្ខាបទនៃព្រះគម្ពីរ ហើយរក្សាព្រះបន្ទូលដែល  
ព្រះយេស៊ូវបានមានបន្ទូលនៅក្នុងទីបន្ទាល់របស់ទ្រង់ ពួកគេបានចាប់ផ្តើមដកខ្លួន  
ចេញទៅហើយ។ មានរឿងមួយចាប់ផ្តើមកើតឡើង ហើយមានត្រូវក្លែងក្លាយក្រោក  
ឡើង មនុស្សដែលបង្រៀនខុស ផ្ទុយទៅនឹងបទគម្ពីរ ព្យាយាមនាំយកអ្វីមួយ ឬ  
បន្ថែមអ្វីមួយ។

86 នោះហើយជាមូលហេតុដែលទ្រង់បានប្រទានការបើកសម្តែងនេះដល់ពួកជំនុំ  
ហើយមានបន្ទូលថា “អ្នកណាយកឬបន្ថែមអ្វីទៅក្នុងវា ចំណែករបស់អ្នកនោះនឹង  
ត្រូវដកចេញពីសៀវភៅជីវិត។” នោះគឺ បាត់បង់ហើយបងប្អូន! កុំប្រជ្រៀតចូល  
ជាមួយព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ! មិនថាអ្នកណាលឺឬអ្វីដែលលឺចាប់នោះទេ គ្រាន់តែ  
និយាយវាទោះយ៉ាងណាក៏ដោយ។ គ្រាន់តែជាវិធីដែលវាត្រូវបានសរសេរនៅ  
ទីនោះ នោះជាវិធី។ យើងមិនត្រូវការអ្វីដ៏អស្ចារ្យផ្សេងទៀតទេ យើងមិនត្រូវការ  
បូជាចារ្យ ឬអ្វីដែលអាចបកស្រាយវាដល់យើងបានឡើយ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធជា  
អ្នកបកប្រែ។ ទ្រង់ផ្តល់ការបកស្រាយ។

87 ឥឡូវនេះ បើអ្នករាល់គ្នាភ័យខ្លាច បែរចេញពីអំពើអាក្រក់ ហើយរកមើល  
ហោរាក្លែងក្លាយ បន្ទាប់ពីនោះពួកគេត្រូវបានបង្ហាញថាជាអ្នកកុហក មាន  
ទម្រង់នៃភាពជាអ្នកជឿព្រះ។ សូមមើលពីរបៀបដែលក្រុមជំនុំចាប់ផ្តើមជាផ្លូវការ  
ក្នុងអំឡុងពេលនោះ? ពួកគេចាប់ផ្តើមបំបែកមនុស្សក្រោមការបើកសម្តែងនៃ  
ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ចាប់ផ្តើមធ្វើឱ្យមនុស្សលេងសើចចំពោះពួកគេ។

88 តើព្រះយេស៊ូវមិនបានមានបន្ទូលទេឬថា “អ្នកមានពរហើយ ពេលអ្នកត្រូវគេ  
បៀតបៀនដោយសារតែសេចក្តីសុចរិត”? ទ្រង់មិនដែលមានបន្ទូលថាចាប់ផ្តើម  
ជាផ្លូវការទេ។ ទ្រង់បានមានបន្ទូលថា “ចូរអរសប្បាយជាខ្លាំង ដ្បិតគេបៀតបៀន  
ហោរាដែលនៅមុនអ្នករាល់គ្នាដែរ។” ទ្រង់បានមានបន្ទូលពីវា នៅក្នុងសេចក្តី  
បង្រៀនក្នុងម៉ាថាយជំពូក ៥ “មានពរហើយ!” ហេតុអ្វី មានមនុស្សសើចចំអកនឹង  
អ្នកដោយសារតែអ្នកស្រឡាញ់ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ គឺជាពរមួយគ្រាន់តែឱ្យពួកគេ

និយាយវា។ មានតែពួកគេតែប៉ុណ្ណោះ...ពេលគេដាក់បណ្តាសាអ្នក នោះគេនឹងនាំ  
ព្រះពរមកលើអ្នក។ វាតបតទៅលើពួកគេ ដូចដែលវាបានធ្វើលើបាឡាមនៅពេល  
នោះ។ វា—វាតបតលើពួកគេ។ នៅពេលដែលពួកគេព្យាយាមសើចង់អកថាអ្នកជា  
គ្រីស្ទាន ហេតុអ្វីបានជាវាតបតមកលើពួកគេ ហើយព្រះជាម្ចាស់ប្រទានពរអ្នក  
ដោយសារតែ “អ្នកមានពរហើយ នៅពេលដែលមនុស្សនឹងបៀតបៀនអ្នក ដោយ  
ព្រោះនាមយើង។” ដ្បិតជាប្រយោជន៍ដល់ព្រះនាមទ្រង់ “មានពរហើយ!”

89 ឥឡូវនេះ យើងដឹងថាពួកគេចង់ចាប់ផ្តើមហើយចូលទៅក្នុងទម្រង់នៃភាពជា  
ព្រះ។

90 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំអាចឈប់នៅទីនេះហើយនិយាយអ្វីមួយ ខ្ញុំជឿថាខ្ញុំនឹងធ្វើវា។  
តើអ្នកបានកត់សម្គាល់ការប្រជុំនោះទេ...ឥឡូវនេះ បងប្អូនអ្នកបម្រើព្រះអើយ  
អ្នកពិនិត្យមើលរឿងនេះ។ ការប្រជុំនីមួយៗបង្កើតបានពីរ គឺដូចយ៉ាកុបនិងធីតា  
បង្កើតកូនភ្លោះដែរ អេសាវនិងយ៉ាកុប។ ខ្ញុំមានន័យថាអ៊ីសាកជំនួសវិញ...អ៊ីសាក  
និងធីតា ជំនួសឱ្យយ៉ាកុប។ អ៊ីសាកនិងធីតាបានបង្កើតកូនភ្លោះ។ ឪពុកជាអ្នក  
បរិសុទ្ធ ម្តាយក៏បរិសុទ្ធ ប៉ុន្តែគេមានកូនប្រុសពីរនាក់ គឺអេសាវនិងយ៉ាកុប។

91 ឥឡូវនេះ អ្នកទាំងពីរមានជំនឿ។ ប៉ុន្តែអេសាវ នៅពេលដែលមកដលក  
នៃងទង្វើនិងការប្រព្រឹត្ត គេជាអ្នកច្បាប់ដ៏ល្អ គាត់ប្រហែលជាក្មេងល្អជាងយ៉ាកុប  
ទៅទៀត។ តើអ្នកដឹងទេ? យ៉ាកុបគឺគ្រាន់តែជាក្មេងប្រុសតូចម្នាក់ដែលនៅជុំវិញ  
ម្តាយរបស់គាត់គ្រប់ពេលវេលា។ ប៉ុន្តែអេសាវបានចេញទៅធ្វើការ ហើយចេញទៅ  
យកសាច់អាំងទៅឱ្យឪពុកពិការភ្នែកចាស់ដែលជាហោរា គាត់បានព្យាយាម  
ថែរក្សាគាត់។ ប៉ុន្តែ យ៉ាកុបមានគំនិតតែមួយគត់ គឺគាត់ចង់បានសិទ្ធិកូនច្បង  
នោះ! គាត់មិនខ្វល់ថាគាត់ត្រូវដើរលេងយូរប៉ុណ្ណាឬធ្វើអ្វីក៏ដោយ រឿងសំខាន់ក្នុង  
ជីវិតរបស់គាត់គឺសិទ្ធិជាកូនច្បង! ហើយអេសាវបានមើលងាយវា។

92 ឥឡូវតើអ្នកមិនឃើញធម្មជាតិនៃមនុស្សទេឬ—បុរសធម្មជាតិ? នៅពេល  
ដែលមានការប្រជុំមកដល់ មានមនុស្សពីរក្រុមចេញមកពីការប្រជុំនីមួយៗ។  
មានបុរសធម្មជាតិម្នាក់ចេញទៅ ហើយនឹងឡើងលើអេសាវនេះហើយនិយាយថា  
“បាទ មែនហើយ ខ្ញុំទទួលយកព្រះគ្រីស្ទជាព្រះអង្គសង្គ្រោះរបស់ខ្ញុំ។” គាត់នឹង  
ចេញទៅ ហើយតើគាត់មានរឿងអ្វី? រឿងដំបូងដែលអ្នកដឹងគឺ គាត់នឹងរុំខ្លួនក្នុង  
ខ្យល់ត្រជាក់ល្អ។ បង្កើតព្រះវិហារផ្លូវការ ព្រោះគាត់គិតថា “មែនហើយ បើខ្ញុំ



ចូលរួមជាមួយក្រុមជំនុំ ខ្ញុំក៏ល្អដូចមនុស្សដទៃទៀតដែរ។ តើខ្ញុំមិនគ្រាន់តែល្អលើស  
អ្នកនេះ-និង-អ្នកនោះទេឬ? តើវាមានភាពខុសគ្នាយ៉ាងណាដែរ ដរាបណាខ្ញុំជាស  
មាជិកនៃព្រះវិហារ ហើយធ្វើការសារភាពរបស់ខ្ញុំ?” ហេតុអ្វី វាមានភាពខុសគ្នា  
ច្រើន។ អ្នកត្រូវតែកើតជាថ្មី។ អ្នកត្រូវតែមានសិទ្ធិពីកំណើត។

93 ហើយយ៉ាកុបមិនខ្វល់ថាគាត់ត្រូវគេសើចប៉ុន្មានដងទេ។ គាត់ចង់បានសិទ្ធិ  
កំណើតនោះ ហើយគាត់មិនខ្វល់ថាគាត់ត្រូវទទួលវាដោយរបៀបណាទេ។

94 ឥឡូវនេះ មនុស្សជាច្រើនមិនចង់ទទួលបានសិទ្ធិពីកំណើតទេ ដោយសារតែ  
ពួកគេគិតថា វាគ្រាន់តែជាការពេញនិយមតិចតួចប៉ុណ្ណោះ។ ពួកគេមិនចង់ចុះទៅ  
អាសនៈ ហើយយំបន្តិចបន្តួច ឬទៅដោយមិនមានអាហារប៉ុន្មានមុខ ហើយ—និង  
អ្វីផ្សេងទៀត។ ពួកគេ—ពួកគេ—ពួកគេ—ពួកគេមិនចង់ធ្វើវាទេ។ ស្រ្តីជាច្រើន...  
ច្រើនណាស់ អ្នកដឹងទេ មា...ការតុបតែងមុខនៅបន្ត គេគិតថាបើគេយំ គេអាចនឹង  
រលុបវា ហើយត្រូវតែលាបវាម្តងទៀត។ ហេតុអ្វី បានជាពួកគេ...វាជា...ហើយខ្ញុំមិន  
មានន័យចង់និយាយថានោះត្រូវលះបង់ទេ ខ្ញុំសង្ឃឹមថាវាមិនស្តាប់ទៅបែបនោះទេ  
ប៉ុន្តែវាជាការពិត។ ពួកគេគ្រាន់តែមិនចង់បានវា។ ពួកគេមិនចង់បានកំណើតថ្មីទេ  
ព្រោះកំណើតថ្មីគឺជារឿងរញ្ជ័ររញ្ជ័រ វាដូចជាកំណើតផ្សេងទៀត។ កំណើតណាក៏  
រញ្ជ័ររញ្ជ័រ ខ្ញុំមិនខ្វល់ថាវានៅឯណាទេ។ ទោះបីវានៅក្នុងស្នូកជ្រូកឬនៅក្នុងជង្រុក  
ឬទោះបីវានៅក្នុងបន្ទប់មន្ទីរពេទ្យដែលតុបតែង ឬពណ៌ផ្កាល្អក វារញ្ជ័ររញ្ជ័រ។

95 ហើយកំណើតថ្មីក៏រញ្ជ័ររញ្ជ័រដែរ! អាម៉ែន។ វានឹងធ្វើឱ្យអ្នកធ្វើអ្វីដែលអ្នក  
មិនបានគិតថាអ្នកនឹងធ្វើ ឈរនៅលើជ្រុងមួយ ហើយវាយស្ន ឬច្រៀងថា “សូម  
ថ្វាយសិរីល្អដល់ព្រះជាម្ចាស់! ហាលេលូយ៉ា! សរសើរព្រះ! ថ្វាយសិរីល្អដល់ព្រះ!”  
ហេតុអ្វី អ្នកនឹងធ្វើដូចមនុស្សឆ្គួត។ នោះជាអ្វីដែលវាបានកើតឡើងចំពោះសាវ័ក  
នោះជាអ្វីដែលវាបានកើតឡើងចំពោះព្រហ្មចារី ម៉ារ រា នាងធ្វើដូចជានាងស្រវឹង។  
នាងជាមនុស្សរញ្ជ័ររញ្ជ័រក្នុងសង្គម ប៉ុន្តែវាត្រូវការការពាររញ្ជ័ររញ្ជ័រសម្រាប់ជីវិត។ អា  
ម៉ែន!

96 បើអ្វីៗមិនងាប់និងរលួយទេ ជីវិតមិនអាចកើតចេញពីវាបានទេ។ លុះណា  
មនុស្សម្នាក់ស្លាប់ហើយរលួយក្នុងគំនិតរបស់ខ្លួន មិនអញ្ចឹងព្រះគ្រីស្ទមិនអាច  
ចូលក្នុងចិត្តបានឡើយ។ នៅពេលអ្នកព្យាយាមគិតដោយខ្លួនឯងថា “ឥឡូវនេះ  
ប្រសិនបើខ្ញុំដើរទៅអាសនៈ ហើយនិយាយថា: ‘បាទ ព្រះអម្ចាស់ ខ្ញុំ—ខ្ញុំជាមនុស្ស

ល្អ ខ្ញុំនឹងជ្រើសយកទ្រង់។ ខ្ញុំនឹងបង់មួយភាគដប់របស់ខ្ញុំ។ ខ្ញុំនឹងធ្វើវា” អ្នកត្រូវតែស្តាប់ហើយរលួយនៅទីនោះ តាមគំនិតរបស់អ្នក។ សូមឲ្យព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធត្រួតត្រាហើយគ្រាន់តែធ្វើអ្វីដែលទ្រង់ចង់ធ្វើជាមួយអ្នក។ មានភាពច្របូកច្របល់ជាមួយវា។ វាស្តាប់ទៅគួរឱ្យរន្ធត់ មិនមែនជាការលះបង់ទេ ប៉ុន្តែវាគឺជាការពិត។ វាជាវិធីតែមួយគត់ដែលខ្ញុំដឹងពីរបៀបវាយចំចំណុចដើម្បីធ្វើឱ្យអ្នកយល់ពីវា។

97 អ្វីដែលជាជឿរញ្ជំរញ្ជំជាងក្រុមយូដាដ៏ថ្លៃថ្នូរនោះនៅថ្ងៃនោះ ជាងឃើញមនុស្សទាំងនេះចេញមកក្រៅដោយបបួរមាត់មិនស្អាត? ដឹងទេថាការនិយាយអ្វីៗគឺជាអ្វី? “ហី ហី ហ្គា ហ្គា ហ្គា ហ្គា...?...” ភាសាផ្សេងទៀត ហើយធ្វើដូចមនុស្សស្រវឹង។ “ហី ហី ហ្គា ហ្គា ហ្គា” នោះជាអ្វីដែលពួកគេកំពុងធ្វើ។ ពួកគេមើលទៅរញ្ជំរញ្ជំ!

98 ហើយគាត់បាននិយាយថា “តើបុរសទាំងនេះស្រវឹងដោយស្រាថ្មីឬ?”

ប៉ុន្តែបន្ទាប់ពីបានមកដល់ខ្លួនគាត់ គាត់បាននិយាយថា “សូមឲ្យអ្នករាល់គ្នាដឹងអំពីពាក្យនេះ ហើយស្តាប់តាមពាក្យរបស់ខ្ញុំ អ្នកទាំងនេះមិនស្រវឹងដូចអ្នកស្មាននោះទេ។” ប៉ុន្តែគាត់បានត្រឡប់ទៅបទគម្ពីរ “នេះគឺជាការលើកឡើងរបស់ហោរាយ៉ូអែល។ ហើយវានឹងកើតឡើងនៅថ្ងៃចុងក្រោយនេះ ព្រះទ្រង់មានព្រះបន្ទូលថា អញនឹងចាក់ព្រះវិញ្ញាណរបស់យើងទៅលើគ្រប់សាច់ឈាម។

99 នោះជារបៀបដែលក្រុមជំនុំកើតមកពីដំបូង។ តើមានមនុស្សប៉ុន្មាននាក់ដែលជឿថាព្រះគ្មានទីបញ្ចប់? បន្ទាប់មក ទ្រង់មិនអាចផ្លាស់ប្តូរបានទេ។ ហើយប្រសិនបើនោះជាគំនិតរបស់ទ្រង់អំពីក្រុមជំនុំនៅដើមដំបូង នោះគឺជាប្រភេទនៃក្រុមជំនុំដែលទ្រង់នឹងមាននៅចុងបញ្ចប់។ ទ្រង់មិនអាចផ្លាស់ប្តូរបានទេ។ ដូច្នេះតើអ្នកនឹងជំនួសការចាប់ដៃ ឬប្រោះដោយរបៀបណា ឬ—ឬរឿងផ្សេងទៀតដែលវាមិនបានកើតឡើងនៅទីនោះ? សាវ័កម្នាក់ៗបានត្រឡប់ទៅវិញភ្លាម។

100 បន្ទាប់ពីពួកគេធ្វើកិច្ចការទាំងអស់នេះ...ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានសណ្ឋិតលើពួកគេ ពេត្រុសបាននិយាយថា “តើយើងអាចហាមឃាត់ទឹកបានទេ ឃើញថាអ្នកទាំងនេះបានទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ដូចយើងបានទទួលកាលពីដើម?” ហើយលោកបានបង្គាប់ពួកគេឲ្យទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាមនៃព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ។ ត្រូវហើយ។

101 ប៉ុលបានដើរទៅរកឃើញមនុស្សកំពុងស្រែកហោរ មានពេលវេលាដ៏អស្ចារ្យ មួយ ជាហ្នូងបាទីស្ទលើកតម្កើងព្រះ ហើយគាត់បាននិយាយថា កិច្ចការ១៩ គាត់ បាននិយាយថា “តើអ្នកបានទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធតាំងពីអ្នកបានជឿឬទេ?”

ពួកគេថា “យើងមិនដឹងថា តើមានព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធឬអត់នោះទេ។”

បាននិយាយថា “តើអ្នកបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកដោយរបៀបណា?”

ពួកគេថា “យើងបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកដោយបុរសដដែលនោះដែល បានធ្វើបុណ្យជ្រមុជទឹកដល់ព្រះយេស៊ូវ គឺយ៉ូហានបាទីស្ទ។”

102 គាត់បាននិយាយថា “បាទ វានឹងមិនដំណើរការទៀតទេ។” ឃើញទេ? ពេត្រុសបានបោះត្រាវានៅថ្ងៃបុណ្យទី៥០។ គាត់មានកូនសោ។ ឃើញទេ?

បាននិយាយថា “វានឹងមិនដំណើរការទៀតទេ អ្នកត្រូវតែទទួលបុណ្យ ជ្រមុជទឹកម្តងទៀត។” ដូច្នោះ លោកបានធ្វើពិធីជ្រមុជទឹកឲ្យពួកគេម្តងទៀត ក្នុង ព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ ដាក់ដៃលើពួកគេ ហើយពួកគេមានលទ្ធផល ដូចគ្នានឹងពួកគេនៅទីនោះកាលពីដើម។ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានសណ្ឋិតលើ ពួកគេ ពួកគេចាប់ផ្តើមនិយាយជាភាសាដទៃ ហើយទាយ។

103 ឥឡូវនេះ នោះគឺជាក្រុមជំនុំរាប់តាមសម័យកាល។ ឥឡូវនេះ វាបានចាប់ផ្តើម នៅទីនេះនៅដើមជំបូង។

“អញស្គាល់អស់ទាំងការដែលឯងធ្វើ។ និងសេចក្តីនឿយហត់ អញដឹង... ឥឡូវនេះ ចូរចាំថា ខ្ញុំជាទ្រង់ដែលយាងក្នុងចំណោមជើងចង្អៀង។ អញស្គាល់ អស់ទាំងការដែលឯងធ្វើ និងសេចក្តីនឿយហត់ ហើយសេចក្តីអត់ធ្មត់របស់ ឯងហើយ និងសេចក្តីស្រឡាញ់របស់ឯងជាដើម។ អញដឹងពីអ្វីដែលឯងបាន ធ្វើ។ ហើយអញដឹងថាឯងបានសាកល្បងមនុស្សទាំងនេះដែលហៅខ្លួនឯងថា ជា ‘ហោរា សាវ័ក’ ហើយបានរកឃើញថាពួកគេជាអ្នកកុហក។” អូ នោះជាទង់ដ៏ ស្អាតណាស់ មែនអត់? ខ្ញុំមិនទទួលខុសត្រូវចំពោះរឿងនោះទេ ទ្រង់ជាអ្នកទទួល ខុសត្រូវ។ ទ្រង់ថាពួកគេជាអ្នកកុហក។

104 ប៉ុន្តែ ព្រះគម្ពីរបានចែងថា “ល្បួងលមនុស្សម្នាក់។ ក្នុងចំណោមអ្នករាល់គ្នា មានអ្នកណាខាងវិញ្ញាណ ឬជាហោរា ឬនិយាយថាគាត់ជាអ្វី អញជាព្រះអម្ចាស់ នឹងបង្ហាញខ្លួនអញដល់គាត់។ អញនឹងនិយាយទៅកាន់គាត់ក្នុងការនិមិត្ត និងក្នុង

សុបិន។ ហើយប្រសិនបើអ្វីដែលគាត់និយាយនោះកើតឡើង ចូរស្តាប់គាត់ចុះ។ កុំខ្លាចគាត់ មើលចុះ ព្រោះអញនៅជាមួយគាត់។ ប៉ុន្តែប្រសិនបើវាមិនបានកើតឡើងនោះកុំស្តាប់គាត់អី គាត់មិនបានទទួលពាក្យរបស់អញទេ។” ឃើញទេ ប្រសិនបើវាជាព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ វានឹងកើតឡើង។

105 ឥឡូវនេះ ពួកគេបានរកឃើញថា អ្នកទាំងនេះមិនបានបន្តតាមគម្ពីរទេ។ ឃើញទេ ពួកគេបានព្យាយាមរកអ្វីផ្សេងៗ (ខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នករក្សាការគិតរបស់អ្នក ឥឡូវនេះ ជាកន្លែងដែលយើងចុះដល់ចំណុចស្នូលក្នុងរយៈពេលពីរបីនាទី។) ឥឡូវនេះ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ខ្ញុំឃើញអ្វីដែលជាអ្នក... ថាអ្នកមានការស្ម័គ្រចិត្ត និងការអត់ធ្មត់... ជាមួយពួកគេ។ អ្នកបានសាកល្បងពួកគេ ហើយបានដឹងថាពួកគេមិនមែនជាសាវ័កទេ។ ពួកគេមិនមែនទេ។”

106 ឥឡូវនេះ ដូចដែលខ្ញុំបាននិយាយដើម្បីចាប់ផ្តើម មុនពេលយើងចាប់ផ្តើមវាម្តងទៀត រាល់ការប្រជុំតែងបង្កើតបានកូនភ្លោះមួយគូ។ ម្នាក់គឺជាបុរសខាងវិញ្ញាណ ម្នាក់ទៀតជាមនុស្សធម្មជាតិនៃលោកិយ “ខ្ញុំបានចូលរួមក្រុមជំនុំ ខ្ញុំក៏ល្អដូចអ្នកផ្សេងដែរ។” ហើយនោះជាអ្វីដែលការប្រជុំនេះបានបង្កើត។ នោះហើយជាអ្វីដែល រាល់ការប្រជុំតែងមាន។ នោះហើយជាអ្វីដែលលោកលូធើរផលិតបាន នោះជាអ្វីដែលអ៊ិននាសផលិតបាន នោះហើយជាអ្វីដែលលោកម៉ាទីនផលិតបាន នោះហើយជាអ្វីដែលកូឡុបាផលិតបាន នោះជាអ្វីដែល វេសលីផលិតបាន ហើយនោះជាអ្វីដែលពេនទីកុស្តបានបង្កើត។ គ្រាន់តែពិតប្រាកដ។

107 អ្នកឃើញពីរបៀបដែលពួកគេទៅបាចគ្រាប់ពូជ? បានសង់ព្រះវិហាររបស់ពួកគេ ហើយបានបន្តទៅមុខ ហើយកន្លែងល្អៗធំៗ ហើយ (ខ្ញុំអើយ!) ក្រោកឈរឡើងហើយនិយាយសារឡើងវិញនូវគោលលទ្ធិរបស់ពួកសាវ័ក។ “ខ្ញុំជឿលើព្រះវិហារបរិសុទ្ធជ្រុំម្តងកាតូលិក និងការរួបរួមនៃពួកបរិសុទ្ធ។” អ្នកណាដែលជឿលើការរួបរួមរបស់ពួកបរិសុទ្ធគឺជាអ្នកខាងវិញ្ញាណ។ អ្វីដែលជាប់ពាក់ព័ន្ធនឹងមនុស្សស្លាប់គឺជារបស់អារក្ស។ នោះពិតជាប្រាកដណាស់។ យើងមានអ្នកសម្រុះសម្រួលតែមួយរវាងព្រះ និងមនុស្ស នោះគឺជាបុរស គឺព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ ត្រូវហើយ។ នោះជាអ្វីដែលពេត្រុសបាននិយាយ។ ហើយអ្នកជាទីស្រឡាញ់កាតូលិកហៅគាត់ថា “សម្តេចប៉ាបទីមួយ ហើយពេត្រុសគឺជាសម្តេចប៉ាបទីមួយ ដែលបានដើរជាមួយព្រះយេស៊ូវ។”

108 ហើយបន្ទាប់មកគាត់បាននិយាយថា “មិនមានអ្នកសម្របសម្រួលផ្សេងទៀត រវាងព្រះនិងមនុស្សទេ។” ហើយទាំងនេះ អ្នកមានមួយម៉ឺននាក់ទៀតនៅ ថ្ងៃនេះ។ ហេតុអ្វីបានជាមានការផ្លាស់ប្តូរយ៉ាងខ្លាំង បើក្រុមជំនុំមិនអាចជឿជាក់ ហើយមិនផ្លាស់ប្តូរផង? ហើយមហាជនទាំងអស់របស់អ្នកត្រូវបាននិយាយជា ភាសាឡាតាំង ដូច្នេះវានឹងមិនផ្លាស់ប្តូរទេ។ តើមានអ្វីកើតឡើង? តើអ្នកធ្លាប់រក ឃើញគោលលទ្ធិរបស់សាវកនៅឯណាក្នុងព្រះគម្ពីរ? តើពួកសាវកមានគោលលទ្ធិ ជំនឿណា គឺ “ចូរឱ្យអ្នករាល់គ្នាប្រែចិត្ត ហើយទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាម នៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទសម្រាប់ការផ្តាច់បាបរបស់អ្នក។” គ្មានជំនឿណាផ្សេងដែលខ្ញុំ ធ្លាប់ឮឬក៏ដឹង ឬធ្លាប់សូត្រអ្វីផ្សេងនោះទេ។

109 ប៉ុន្តែនៅពេលដែលវាមកដល់ “ព្រះវិហារបរិសុទ្ធុម៉ាំង” និងអ្វីៗផ្សេងទៀត ទាំងអស់នេះ និង “ព្រះជាព្រះវរបិតានៃព្រះដ៏មានគ្រប់ព្រះចេស្តា ដែលការពារ ផ្ទៃមេឃ និងផែនដី” នោះជារឿងមិនសមហេតុផល។ ឃើញទេ? ត្រូវហើយ។ វា មិនមាននៅក្នុងព្រះគម្ពីរទេ។ មិនមានរឿងបែបនេះនៅក្នុងបទគម្ពីរទេ។ វាជាលទ្ធិ ដែលគេបង្កើតឡើង។ ប៉ុន្តែវាគឺជា...រាល់ការអធិស្ឋាន និងអ្វីៗទាំងអស់គឺជារបស់ ដែលគេបង្កើតឡើង។

110 យើងអាចមើលឃើញនៅថ្ងៃនេះថា ប្រូតេស្តង់របស់យើង នៅពេលដែលយើង ចុះមកទីនេះ ទើបតែចេញពីពួកគេ។ ហើយដូចលោកប៊ីលី ប្រ្តាហាំបាននិយាយ កាលពីថ្ងៃអាទិត្យថា “មនុស្សមានកំហុសច្រើនរហូតដល់គិតថាគេនឹងមិនអីទេ ពេលគេធ្វើខុស។” ត្រូវហើយ។ វាគឺជាការពិត។ ខ្ញុំរីករាយដែលខ្ញុំ... ព្រោះខ្ញុំដឹង ថា ប៊ីលី ប្រ្តាហាំបានទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធក្រោមការដឹកនាំរបស់ចចេហ្វឺរី នៅទីនោះ ប៉ុន្តែប៉ុន្មានថ្ងៃនេះគាត់នឹងចេញពីនោះ។ ព្រះកំពុងប្រើគាត់នៅទីនោះ នៅពេលនេះ ពីព្រោះគាត់អាចអង្រួនរាជាណាចក្រនោះ ដែលគ្មានអ្នកណាម្នាក់ អាចក៏ពីបាតនឹងចូលបាន។ ប៉ុន្តែអ្នកអាចឃើញការអធិប្បាយរបស់គាត់ថាមាន អ្វីមួយនៅពីក្រោយនោះ ដោយសារតែអ្នកខ្លះនៅទីនេះចាប់ដៃពួកបាទីស្ទ។ បាទ មែនហើយ!

111 ឥឡូវនេះ:

អញស្គាល់អស់ទាំងការដែលឯងធ្វើ...និងសេចក្តីនឿយហត់...ក៏ដឹង ថា ឯងទ្រាំនឹងមនុស្សអាក្រក់ពុំបានផង...

112 សូមមើលឥឡូវនេះ ខ្ញុំបាន...

អញស្គាល់អស់ទាំងការដែលឯងធ្វើ និងសេចក្តីស្រឡាញ់ហត់...ក៏ដឹង  
ថា ឯងទ្រាំនឹងមនុស្សអាក្រក់ពុំបានផង: គឺឯងបានល្បួងលពួកអ្នក  
ដែលហៅខ្លួនជាសាវ័ក តែមិនមែនជាសាវ័កទេ ក៏បានឃើញថា អ្នក  
ទាំងនោះជាពួកភូតករវិញ:

113 ទ្រង់បានរកឃើញថាពួកគេជាអ្នកកុហក។ តើគេដឹងរឿងនេះដោយ  
របៀបណា? ពួកគេមិនបានដកស្រង់ដោយព្រះបន្ទូលទេ។

114 ឥឡូវនេះប្រសិនបើបុរសម្នាក់និយាយដូច្នោះ: “គម្ពីរនេះចែងនៅក្នុង ហេព្រើរ  
១៣:៨ ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ នៅដដែលដូចកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀង  
រហូត។” បុរសនោះបាននិយាយថា “ថ្ងៃនៃការអស្ចារ្យបានកន្លងផុតទៅហើយ”  
អញ្ជឹងបុរសនោះជាអ្នកកុហក។

115 ប្រសិនបើព្រះគម្ពីរបាននិយាយថា “អ្នករាល់គ្នាប្រែចិត្ត ហើយទទួលបុណ្យ  
ជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ សម្រាប់ការរួចពីបាបរបស់អ្នក” ហើយ  
គ្រប់កន្លែងក្នុងព្រះគម្ពីរនិយាយដូចគ្នា ហើយអ្នករាល់គ្នាដែលបានទទួលបុណ្យ  
ជ្រមុជទឹកនៅក្នុង—នៅសម័យព្រះគម្ពីរ បានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាម  
ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ហើយទ្រង់បង្គាប់ពួកគេឲ្យទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹក ដោយ  
ប្រោះ ឬអ្វីផ្សេងទៀតដូចនោះ បុរសនោះជាអ្នកភូតករ បានរកឃើញថាជាហោរា  
ក្លែងក្លាយ។

116 ខ្ញុំសង្ឃឹមថាខ្ញុំមិនធ្វើឱ្យខូចអារម្មណ៍ ប៉ុន្តែខ្ញុំ...បងប្អូនអើយ—អ្នកមិនអាច  
នៅជាកូនក្មេងរហូតទេ ដល់ពេលហើយ ដោះស្រាយដៃចេញ ហើយកាន់ជាប់  
ដំណឹងល្អ។ ឃើញទេ? នោះជាសេចក្តីពិត។

117 ឥឡូវនេះ សូមបង្ហាញខ្ញុំនូវអ្វីដែលប្លែក។ សូមបង្ហាញខ្ញុំពីកន្លែងដែល  
មនុស្សម្នាក់ធ្លាប់ទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកតាមវិធីណាផ្សេងទៀត ក្រៅពីក្នុងព្រះនាម  
ព្រះយេស៊ូវ ឃើញទេ ក្រៅពីព្រះវិហារកាតូលិក។ ដូច្នោះ បើអ្នកទទួលបុណ្យ  
ជ្រមុជទឹកបែបនេះ អ្នកមិននៅក្នុងក្រុមជំនុំគ្រីស្ទានទេ អ្នកនៅក្នុងព្រះវិហារ  
កាតូលិក ពីព្រោះអ្នកបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកអញ្ជឹង។ ភ្ញៀវថ្ងៃអាទិត្យរបស់  
ពួកគេផ្ទាល់ បាននិយាយថាក្នុងសេចក្តីសង្ខេបនៃគោលការណ៍ សំណួរថា “តើ

ប្រូតេស្តង់ណាមួយនឹងត្រូវបានសង្គ្រោះ?” បាននិយាយថា “ពួកគេជាច្រើននាក់ ដោយសារតែពួកគេមានពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹករបស់យើង និងរៀងជាច្រើនដូចនោះ។” បាននិយាយថា “ពួកគេអះអាងអំពីព្រះគម្ពីរ ហើយព្រះគម្ពីរបានចែងថា ‘ធ្វើពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ’ ហើយយើងបានយកវាពីទីនោះហើយដាក់វាជា ‘ព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា និង ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ’ ហើយពួកគេបានគោះវា។” ពិតណាស់។ ឃើញទេ? មិនមែន—អត់ទេ...វាមិនមែនជា—មិនមែនជាពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹករបស់គ្រីស្ទានទេ វាគឺជាពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹករបស់កាតូលិក។

118 តើអ្នកបានឮខ្ញុំពីនាយប់មួយទេ? “តើអ្នកធ្លាប់ទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកបែបជាគ្រីស្ទានទេ?” បុណ្យជ្រមុជទឹកគ្រីស្ទាន ព្រះគ្រីស្ទ “ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ” មិននៅក្នុងចំណងជើងខ្លះទេ។

119 ឥឡូវនេះ ខទី៣ ឥឡូវនេះ។ មិនអីទេ ខទី២និងទី៣។ ឥឡូវនេះ ខទី៣:  
*ឯងបានអត់ធន់ ហើយទ្រាំទ្រ ទាំងធ្វើការដោយនឿយហត់ ឥតណាយចិត្តឡើយ ដោយព្រោះឈ្មោះអញ។*

120 “ដោយព្រោះឈ្មោះអញ។” តើអ្នកបានកត់សម្គាល់ថាពួកគេមានភាពអត់ធ្មត់ទេ? ធ្វើការដើម្បីអ្វី? នាមរបស់ទ្រង់។ ឃើញនាមនោះកាន់នៅក្នុងក្រុមជំនុំនោះ? ឥឡូវនេះមើលវា នៅពេលដែលយើងចុះពេញមួយសប្តាហ៍ របៀបដែលវាលត់ទៅហើយទៅជាឈ្មោះផ្សេងៗ ឃើញទេ? “ឯងបានអត់ធន់ ហើយទ្រាំទ្រ ទាំងធ្វើការដោយនឿយហត់ ឥតណាយចិត្តឡើយ ដោយព្រោះឈ្មោះអញ។” គាត់...ពួកគេបានធ្វើការដើម្បីព្រះនាមទ្រង់ ដើម្បីរក្សាព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ឲ្យខ្ពស់ជាងក្រុមជំនុំណាមួយ លើសអ្វីទាំងអស់។

121 សូមឱ្យវាជាជំហ្មងនៅក្នុង “អ្វីក៏ដោយ” ព្រះគម្ពីរបាននិយាយថា “អ្វីក៏ដោយដែលអ្នកធ្វើដោយពាក្យសំដី ឬដោយទង្វើ ចូរធ្វើវាទាំងអស់នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។” តើវាត្រូវទេ? “អ្វីក៏ដោយដែលអ្នកធ្វើដោយពាក្យសម្តី ឬដោយទង្វើ។” ប្រសិនបើអ្នករៀបការ រៀបការជាមួយមនុស្សម្នាក់ បើអ្នកមិនអាចទេ ប្រសិនបើពួកគេមានជម្លោះក្នុងការរៀបការ សូមកុំរៀបការជាមួយពួកគេទាំងអស់។ ឃើញទេ? ប្រសិនបើអ្នកមិនអាចនិយាយដោយសេរីថា “ខ្ញុំប្រកាស

ថាអ្នកជាប្តីប្រពន្ធក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ អនុញ្ញាតឱ្យពួកគេទៅចុះ។ ត្រូវហើយ។ បើអ្នកចង់ធ្វើបុណ្យជ្រមុជទឹកឱ្យពួកគេ សូមធ្វើបុណ្យជ្រមុជទឹកឱ្យពួកគេក្នុងព្រះនាមរបស់ព្រះយេស៊ូវ។

122 បើអ្នកត្រូវធ្វើអ្វីមួយដែលអ្នកមិនអាចធ្វើបានក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ សូមទុកវាឱ្យនៅតែម្នាក់ឯងចុះ! មាននរណាម្នាក់បាននិយាយថា “គ្រាន់តែដឹកស្រាបន្តិចទេ។” អ្នកមិនអាចធ្វើដូច្នោះក្នុងព្រះនាមរបស់ព្រះយេស៊ូវបានទេ ដូច្នោះទុកវាឱ្យនៅតែវាទៅ! មាននរណាម្នាក់បាននិយាយថា “លេងបៀតិចតួចសោះ។” អ្នកមិនអាចធ្វើដូច្នោះក្នុងព្រះនាមរបស់ព្រះយេស៊ូវបានទេ ដូច្នោះទុកវាឱ្យនៅតែវាទៅ! រឿងកំប្លែងតិចតួច កខ្វក់ និងអូតនៅឯពិធីជប់លៀងស្ថានរបស់អ្នក អ្នកមិនអាចប្រាប់រឿងនោះក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវបានទេ ដូច្នោះទុកវាឱ្យនៅតែវាទៅ! ឃើញទេ? អ្នកមិនអាចស្លៀកខោខ្លីក្នុងនាមព្រះយេស៊ូវបានទេ ដូច្នោះទុកវាឱ្យនៅតែវាទៅ! ខ្ញុំអាចបន្ត ប៉ុន្តែពួកយើង... អ្នកដឹងពីអ្វីដែលខ្ញុំកំពុងនិយាយ។ ត្រូវហើយ។ អ្នកមិនអាចធ្វើវាបានទេ។ អ្វីដែលអ្នកមិនអាចធ្វើក្នុងព្រះនាមទ្រង់ សូមទម្លាក់វាចោលទៅ! ដោយសារតែទ្រង់មានបន្ទូលថា “អ្វីក៏ដោយដែលអ្នកធ្វើដោយពាក្យសំដី និងទង្វើចូរធ្វើវាទាំងអស់នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវ គ្រីស្ទ។” ហ្នឹងហើយ ឥឡូវនេះ។

123 ឥឡូវនេះយើងនឹងទៅ... នោះគឺជា... ទ្រង់បានបញ្ជាពួកគេចំពោះរឿងនោះ។ ឥឡូវនេះខ្ញុំនឹងនិយាយអំពីពាក្យបណ្តឹងឥឡូវនេះនៅក្នុងជំពូកទី ៤... ឬខទី៤ ជាជាង។

*តែអញប្រកាន់សេចក្តីនេះនឹងឯង គឺថា ឯងបានបោះបង់ចោលសេចក្តីស្រឡាញ់ដើមចេញ។*

124 អូ! “អញប្រកាន់សេចក្តីនេះនឹងឯង។ អ្នកបានអត់ធ្មត់ អ្នកបានឈរក្នុងនាមអញ។” តើវាមិនគ្រាន់តែជារឿងល្អនៃរោងឧបោសថថ្ងៃនេះទេឬ? បាទ មែនហើយ! “កន្លងមកអ្នកមិនអីទេ ហើយអ្នកមានការអត់ធ្មត់ច្រើន ហើយធុញដាយរមកហើយ ប៉ុន្តែរឿងរបស់វាគឺ... អ្នកបានឈរក្នុងនាមអញ។ ខ្ញុំសូមកោតសរសើរចំពោះអ្វីៗទាំងអស់។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំសូមសរសើរអ្នកចំពោះរឿងនោះ វាមិនអីទេ។ ហើយខ្ញុំបានឃើញថាអ្នកបានសាកល្បងពួកគេដែលនិយាយថាពួកគេជាសាក្សីជាដើម ហើយបានរកឃើញថាពួកគេជាអ្នកកុហក ពួកគេមិនស៊ូទ្រាំនឹងព្រះបន្ទូលទេ។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំសូមកោតសរសើរចំពោះអ្វីៗទាំងអស់។ ប៉ុន្តែមានអ្វីមួយដែលខ្ញុំបានប្រឆាំង



នឹងអ្នក ហើយនោះគឺថាអ្នកបានចាកចេញពីសេចក្តីស្រឡាញ់ដើមរបស់អ្នក។ អ្នកបានបោះបង់នូវសេចក្តីស្រឡាញ់ដែលអ្នកធ្លាប់មានសម្រាប់ពួកគេដែលល្អ សម័យ-បុរាណ ការប្រជុំព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ហើយអ្នកចាប់ផ្តើមប្រភេទនៃការព្រួយ ថយក្រោយចូលទៅក្នុងផ្លូវការនោះ ចូលមកជាមួយ ព្រះបិតានៃយើង...” មិន សមហេតុសមផល! ឃើញទេ?

125 ទាំងអស់នេះនៅទីនេះក្នុងសង្គម ហើយមាននរណាម្នាក់ត្រូវចេញមក ជាមួយនឹងអារម្មណ៍នៅលើពួកគេ។ (អ្នកដឹងទេ ច្រៀងនៅក្នុងក្រុមចម្រៀង អ្នកដឹង ហើយ) ហើយអ្នកធ្វើសក់និងអ្វីៗគ្រប់យ៉ាង និងការតុបតែងមុខជាច្រើននៅជុំវិញ មុខរបស់ពួកគេ ហើយពួកគេច្រៀងដូចជាខ្ញុំមិនដឹងអ្វីសោះ។

126 នៅទីនេះកាលពីមិនយូរប៉ុន្មានទេ ប្រសិនបើមានមែនជាកិច្ចប្រជុំរបស់ អូ រ៉ែល រ៉ូប៊ីតទេនោះ ខ្ញុំប្រាកដជាបានហៅថាជាក្រុមត្រូវដកចេញ។ ខ្ញុំគឺ—ខ្ញុំនៅ ឯមហាសន្និបាតអ្នកជំនុំហើយវាត្រូវបានប្រារព្ធឡើង...យើងមិនបាន...នៅ យប់នោះខ្ញុំនឹងអធិប្បាយ។ ពួកគេមិនអាចទប់វានៅទីនោះក្នុងសណ្ឋាគារបានទេ ហើយពួកគេបាននាំខ្ញុំទៅ—ទៅអគារអូរ៉ែល រ៉ូប៊ីត។ ហើយនៅពេលដែលខ្ញុំកំពុង អង្គុយសិក្សានៅរបស់អូរ៉ែល មានក្រុម ក្មេងៗពេនទីកុស្តជាច្រើន (អូ យូរជននិង យូរតី វ័យដប់ប្រាំមួយ ដប់ប្រាំពីរឆ្នាំ ដប់ប្រាំបី) ទាំងអស់ឈរនៅទីនោះ ប្រហែល សាមសិបឬសិបនាក់នឹងច្រៀងប្រភេទបទមួយចំនួន—ខ្លះ... សម្រាប់ខ្ញុំស្តាប់ ទៅដូចជាការនិយាយបំផ្លើសដោយនរណាម្នាក់ដូចជា បើកគឺនិយាយ តែក្បែរ ស្តីប្រមូលចំនួននៃពួកគេប្រភេទនៃរឿងដូចនោះ ខ្ញុំអត់ដឹងទេ ខ្លះជាបទចម្រៀង បុរាណ។ ហើយនៅទីនេះ បងប្អូននឹងនាំយកតង្វាយនៅក្នុងអង្គប្រជុំ ហើយ អ្នកទាំងនោះក៏ដើរទៅកាន់គេយកពែងមួយ ធ្វើដូចជាពួកគេខ្វាក់ភ្នែកហើយការ លេងសើចទាំងអស់ដែលអ្នកធ្លាប់បានឮ រវាងពួកគេប្រុសស្រី ហើយនិយាយដូច អ្វីៗទាំងអស់។ ហើយពួកគេជាមនុស្សស្រីដែលមានលាបតុបតែង អាចថាស្ទើរតែ ល្មមអាចនឹងលាបពណ៌អគារអូរ៉ែលបាន។ ហើយនៅទីនោះពួកគេបែបហ្នឹង ហើយ ហៅខ្លួនឯងថា “ពួកពេន ទីកុស្ត”។ ពួកគេចាត់បង់សេចក្តីស្រឡាញ់ដើមហើយ!

127 ខ្ញុំប្រាកដជាទៅជាមួយ ដេវីឌ ឌូផ្លាសេស “ព្រះមិនមានចៅទេ” អត់ទេ បាទ! យើងមានចៅជាមេតូឌីស្ទ។ យើងមានចៅជាបាទីស្ទ។ យើងមានចៅ ជាពេនទីកុស្ត។ ប៉ុន្តែព្រះមិនមានទេ! អ្នកគឺជាកូនប្រុសស្រី។ អ្នកមិនអាចម

ករកម្តាយឬប្តីរបស់អ្នកបានទេ ដោយសារពួកគេជាមនុស្សប្រុសស្រីដ៏ល្អ អ្នកត្រូវបង់ថ្លៃដូចគ្នាដែលពួកគេបានធ្វើ។ អ្នកត្រូវតែកើតដូចពួកគេដែរ។ ព្រះមិនមានចៅទាល់តែសោះ។ អ្នកគឺជាកូនប្រុសឬកូនស្រីទ្រង់ ឬអ្នកមិនមែនជាចៅប្រុស នោះជារឿងមួយប្រាកដ។

128 បានទៅប្រជុំនៅទីនោះ ហើយពួកគេនៅទីនោះ...ទៅព្រះវិហារ សន្និបាតពេនទីកុស្តដ៏ល្អមួយ។ កូនប្រុសអើយ អ្នកគួរតែឃើញពួកស្រ្តីទាំងនោះរត់ខ្ចាត់ខ្ចាយនៅពេលដែលពួកគេឃើញខ្ញុំចូលមក ជាមួយនឹងសក់ខ្លី ដែលហាយឡាយ ហើយកូនស្លៀកពាក់ពាក់កណ្តាលខ្លួនស្ទើរតែដូចជាអ្នកលេងស្រា អ្នកដឹងទេ ស្លៀកពាក់បែបនោះ ស្រ្តីពេនទីកុស្ត ស្លៀកពាក់សិចស៊ីណាស់។

129 អ្នកនឹងត្រូវឆ្លើយសម្រាប់វា នៅថ្ងៃជំនុំជំរះ។ ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា អ្នកនឹងប្រព្រឹត្តអំពើឆិតក្បត់ “អ្នកណាសម្លឹងមើលស្រ្តីហើយមានតណ្ហា បានប្រព្រឹត្តិអំពើឆិតក្បត់ក្នុងចិត្តរបស់គេរួចទៅហើយ។” ហើយបើអ្នកបង្ហាញខ្លួនជាមួយមនុស្សប្រុសបែបនេះ តើអ្នកណាមានទោស? អ្នកឬបុរសនោះ? ត្រូវហើយ! ចៀសចេញពីការបង្ហាញរូបរាងអាសអាភាស! ឃើញទេ? ដូច្នេះអ្នកនៅទីនោះ។

130 តើអ្នកបានធ្វើអ្វី? បាត់បង់សេចក្តីស្រឡាញ់ដើមរបស់ពួកគេ។ អូ អ្នកមិនអាចយកពួកគេនៅជ្រុងមួយដោយប្រើស្ត្រីដើម្បីទះដៃសរសើរព្រះបានទេ។ អូ អត់ទេ! ពួកគេនឹងច្រៀងបទបុរាណមួយចំនួនជាមួយនឹងអារង្គជុំវិញពួកគេ។ ឃើញទេ ពួកគេបានបាត់បង់ក្តីស្រឡាញ់ដើម។ នោះហើយជាអ្វីដែលជាបញ្ហាជាមួយក្រុមជំនុំជំរះ។ ឃើញទេ?

131 ពួកគេគ្រាន់តែត្រូវធ្វើដូចលោកិយ។ ពួកគេត្រូវស្លៀកពាក់ដូចលោកិយមើលទៅដូចលោកិយ ធ្វើដូចលោកិយ។ ហើយមានភារាទូទស្សន៍សំណាញ់របស់ពួកគេ អ្នកដឹងទេ ពួកគេមិនអាចហាមឃាត់ថាមិនឱ្យមើលវាបានទេ។ យើងស្រលាញ់ស៊ូស៊ី ឬអ្វីផ្សេងទៀត អ្នកដឹងទេ ពួកគេគ្រាន់តែឃើញវា។ ពួកគេនឹងនៅផ្ទះគេពីការប្រជុំអធិស្ឋាននិងអ្វីៗផ្សេងទៀតដើម្បីមើលវា។ បើមិនអញ្ចឹងទេ គេនឹងឲ្យគ្រូគង្វាលរបស់គេចង់ចាំ ដើម្បីឱ្យពួកគេចេញទាន់ពេល រហូតដល់កម្មវិធីនោះមកដល់ ទើបពួកគេអាចទៅដល់ផ្ទះដើម្បីមើលវា។ សេចក្តីស្រឡាញ់ខាងលោកិយខ្លាំងជាងសេចក្តីស្រឡាញ់របស់ព្រះ!

132 អូ វាផ្លូវការពេក គេមិនអាចនិយាយបានទេ “អាម៉ែន!” គ្មានទៀតទេ? ខ្ញុំ អើយ ភាពល្អរបស់ខ្ញុំអើយ វានឹងធ្វើឱ្យខូចការតុបតែងមុខខ្លះ។ ឃើញទេ? ពួកគេ មិនមានវាទៀតទេ។ នោះជាពេនទីកុស្ត។ នោះមិនមែនជាបាទីស្ទទេ។ ពួកគេ មិនដែលមានវាតាំងពីដំបូង ជាមួយ—ប្រុសប៊ីដើរាន។ ខ្ញុំកំពុងនិយាយអំពីពេន ទីកុស្ត។ ត្រូវហើយ។ ខ្ញុំដឹងថាវាជាជំងឺដ៏អាក្រក់ បងប្រុស ប៉ុន្តែយើងចង់បាន កំណើតចេញពីរឿងនេះ ត្រូវតែមានការស្លាប់មុនពេលមានកំណើតថ្មី។ ឃើញទេ? ឃើញទេ? វាគឺជាការពិត។ ប៉ុន្តែនៅទីនោះអ្នកបានចាកចេញពីក្តីស្រឡាញ់ដើម របស់អ្នក។ ខ្ញុំ...

133 ប្រសិនបើព្រះជាម្ចាស់មានវាប្រឆាំងនឹងក្រុមជំនុំនេះ ទ្រង់ក៏មានវាប្រឆាំងនឹង ពួកជំនុំនោះផងដែរ! “ដោយសារតែអ្នកចាកចេញពីក្តីស្រឡាញ់ដើមរបស់អ្នក ខ្ញុំ មានវាប្រឆាំងនឹងអ្នក។ ខ្ញុំមានរឿងមួយប្រឆាំងនឹងអ្នក នោះជាការតវ៉ារបស់ខ្ញុំ។ អ្នកធ្លាប់មានពេលវេលាដ៏អស្ចារ្យ ប៉ុន្តែអ្នក—អ្នកអនុញ្ញាតឱ្យលោកិយចាប់ផ្តើម ជ្រៀតចូល ហើយអ្នកត្រូវធ្វើសកម្មភាពជាផ្លូវការខ្លះ។ អ្នកនៅតែឈរក្នុងនាមខ្ញុំ ហើយអ្នកនៅតែធ្វើអ្វីដែលត្រឹមត្រូវ ហើយអ្នកមានការអត់ធ្មត់យ៉ាងច្រើនជាដើម ហើយអ្នកនឿយព្រួយ អ្នកប្រៀបដូចជាសត្វលា អ្នកគ្រាន់តែអត់ធន់និងការងារ។”

134 ខ្ញុំអើយ! ខ្ញុំអើយ! ខ្ញុំអើយ! ឃើញទេ អ្នកបានបោះបង់ចោលព្រះគុណ និង សេចក្តីជំនឿ និងអំណាច ដើម្បីប្តូរវាសម្រាប់ការអត់ធន់និងការងារ។ “មែនហើយ ខ្ញុំប្រាប់អ្នកចុះបងប្រុស ប្រាណហាំ ខ្ញុំ—ខ្ញុំជួយស្ត្រីមេម៉ាយគ្រប់រូបតាមដែលខ្ញុំ អាចធ្វើទៅបាន។” នោះជារឿងល្អ ខ្ញុំសូមសរសើរអ្នកចំពោះរឿងនោះ។ ប៉ុន្តែតើ សេចក្តីស្រឡាញ់ដើមដែលអ្នកធ្លាប់មាននៅឯណា? អ៊ូ-ហ៊ីម អ៊ូ-ហ៊ីម។ តើភាព រីករាយនោះអ្នកធ្លាប់មាននៅឯណា? ដូចជាវីឌធ្លាប់យំថា “ឱព្រះអម្ចាស់អើយ សូម ស្តារសេចក្តីអំណរនៃសេចក្តីសង្គ្រោះមកទូលបង្គំវិញ។” តើពួកគេប្រជុំអធិស្ឋាន ពេញមួយយប់នៅឯណា ហើយទឹកភ្នែកនៅលើថ្ពាល់របស់អ្នកនោះនៅឯណា? សេចក្តីល្អ របស់ខ្ញុំអើយ ព្រះគម្ពីរថែមទាំងមានធូលីហើយមានពស់វែកនៅលើ វា។ អ្នកអានរឿងស្នេហា និងព័ត៌មាននិងអ្វីៗផ្សេងៗ និងអ្វីដែលមិនគួរត្រូវបាន អនុញ្ញាតឱ្យបោះពុម្ព និងផ្សាយចេញនិងចាក់ចោលក្នុង—ផុងសំរាម ហើយយើង ជាមនុស្សខាងពេនទីកុស្តសព្វក្រេ ហើយគ្រាន់តែឡើងលើពួកគេដូចជាប្លូង រុយនៅលើផុងសំរាម។ ត្រូវហើយ។ ឱ! សេចក្តីមេត្តាអើយ! អ្វីដែលយើងត្រូវការ

គឺ: ត្រលប់ទៅសេចក្តីស្រឡាញ់ដើមរបស់យើង! ត្រឡប់ទៅពេនទីកុស្តវិញ! អូ ខ្ញុំ ត្រូវចេញឆ្ងាយពីទីនោះល្អជាង។ ត្រូវហើយ។ ប៉ុន្តែ អ្នកយល់ថា “ការចាកចេញពី សេចក្តីស្រឡាញ់ដើម។”

135 ខទី៤ ខ៥ឥឡូវ។ ការព្រមាន ខទី៥ ការព្រមាន: “ចងចាំហើយប្រែចិត្ត!” ឃើញទេ?

ដូច្នេះចូរនឹកចាំដែលឯងបានធ្លាក់ចេញពីសណ្ឋានណានោះ...(តើ អ្នកមកពីណា? ចាប់ពីថ្ងៃបុណ្យទី៥០អ្នកធ្លាក់ទៅកន្លែងដែលអ្នក នៅឥឡូវនេះ ដើរថយក្រោយ)...ហើយប្រែចិត្តចុះ រួចប្រព្រឹត្តតាមការ ដើមដំបូងនោះវិញ (ត្រឡប់ទៅថ្ងៃបុណ្យទី៥០ម្តងទៀត)...ពុំនោះសោត អញនឹងមកឯង ហើយនិងហូតយកជើងចង្កៀងឯង-ពី...(មើលថាជា អ្នកណា ជាអ្នកមែនទេ?)...កន្លែងចេញ លើកតែឯងប្រែចិត្តឡើងវិញ។

136 បើពាក្យផ្សេងទៀត ប្រសិនបើអ្នកបានទទួលត្រួតង្វាល-កោតខ្លាចព្រះ ពោរពេញដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ហើយអ្នកព្យាយាមចង្អុលគាត់នៅក្រោម ម្រាមដៃរបស់អ្នក និយាយថា: “មែនហើយ បើគាត់និយាយអ្វីខ្លះអំពីយើងមានក្រុម ចម្រៀងពាក់អាវ បើគាត់និយាយអ្វីពីយើងពាក់គ្រឿងសម្លាង យើងគ្រាន់តែដក គាត់ចេញ។” កុំបារម្ភអី ព្រះនឹងធ្វើវាមុនពេលអ្នកមានឱកាស។ គាត់នឹងចេញទៅ អធិប្បាយលើថ្មនៅតាមផ្លូវ មុននឹងគាត់សម្របសម្រួលជាមួយនឹងរឿងប្រភេទ នោះ។ អ្នកមានត្រួតង្វាលម្នាក់ដែលពិតជាប្រាប់អ្នកពីសេចក្តីពិត អ្នកគួរតែគោរព ដល់ព្រះ ហើយនៅក្នុងព្រះវិញ្ញាណ ហើយថ្វាយបង្គំព្រះ ដោយដឹងថា អ្នកនឹងត្រូវ បាត់បង់ប្រសិនបើអ្នកមិនធ្វើ។ ឃើញទេ?

137 ប៉ុន្តែមនុស្សរស់នៅសព្វថ្ងៃនេះ...នេះគឺជារឿងតែមួយគត់ដែលមាន “រស់នៅ ទីនេះនៅលើផែនដី នោះហើយជាអ្វីទាំងអស់។” អ្នកមិនដឹងថាអ្នកមានព្រលឹង ដែលនឹងចាកចេញពីទីនេះ ហើយទៅកន្លែងណាមួយនោះទេ។ ហើយអ្នកបិទ គោលដៅរបស់អ្នកនៅទីនេះ របៀបដែលអ្នករស់នៅ និងរបៀបដែលអ្នកធ្វើ ដោយ កំហឹង ហើយនិងធ្វើអ្វីគ្រប់យ៉ាង ហើយបន្ទាប់មករត់ទៅព្រះវិហារ។ ឱ សូមមេត្តា! វេរ! អ្នកគួរឱ្យខ្មាសណាស់។

138 អ្នកនាំពាក្យគិះដៀលឡើង—លើបុព្វហេតុនៃព្រះគ្រីស្ទ។ មិនត្រឹមត្រូវទេ ឬ? តើយើងមិនធ្វើអញ្ចឹងទេឬ? អ្នកលួចលាក់មិនធ្វើបាបដល់ក្រុមជំនុំទេ។

នោះមិនមែនទេ។ វាមិនមែនជាស្រីពេស្យាដែលធ្វើឲ្យក្រុមជំនុំឈឺចាប់នោះទេ។ វាជាមនុស្សដែលប្រកាសថាជាគ្រីស្ទានដែលធ្វើឲ្យក្រុមជំនុំឈឺចាប់។ យើងដឹង ហើយថាអ្វីទៅជាអ្នកប្រព្រឹត្តអំពើពេស្យាបានធ្វើ។ ពេលបងប្អូនស្រីរបស់យើង ស្លៀកពាក់ដូចស្រីពេស្យា វាខុសគ្នា នោះជាអ្វីដែលធ្វើឲ្យក្រុមជំនុំឈឺចាប់។ ពេលបុរសនោះដឹកស្រាដូចមនុស្សពុកត្បូត នោះហើយជាអ្វីដែលធ្វើឲ្យក្រុមជំនុំ ឈឺចាប់។ ពួកគេប្រកាសថាជាគ្រីស្ទាន ហើយពួកគេធ្វើដូច្នោះ។ មនុស្សស្វែងរក ឈ្មោះនោះ... “សូមឲ្យអ្នកណាដែលហៅខ្លួនថាជាអ្នកជឿព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទចេញពី អំពើបាប។” ឃើញទេ? ចេញឱ្យឆ្ងាយពីវា។

139 អូ ពួកយើងនៅខ្វះខាតណាស់បងប្អូន។ ខ្ញុំ អ្នក យើងទាំងអស់គ្នា យើង —យើងខ្លះអ្វីដែលព្រះគ្រីស្ទចង់ឱ្យយើងក្លាយជា។ ហើយនៅថ្ងៃនេះ វាជាពេលវេលា ដែលត្រូវលះបង់រាល់អំពើបាបដែលងាយរំខានយើង ហើយរត់ដោយអត់ធ្មត់ចំពោះ ការប្រណាំងដែលបានកំណត់នៅចំពោះមុខយើង។ អ្នកអធិប្បាយ នោះត្រូវហើយ បងប្អូន។ នោះពិតជាត្រឹមត្រូវណាស់។

140 “ចងចាំ ហើយប្រែចិត្ត បើមិនដូច្នោះទេ អញនឹងហូតយកជើងចង្អៀងឯងពី កន្លែងចេញ។” តើកន្លែងរបស់គាត់នៅឯណា? នៅក្នុងក្រុមជំនុំ។ “ប៉ុន្តែប្រសិនបើ អ្នកមិនប្រែចិត្ត ហើយត្រឡប់ទៅកន្លែងដែលអ្នកនៅកន្លែងជំបូងវិញ អញនឹងយក គ្រូគង្វាលរបស់អ្នកចេញពីអ្នកភ្លាមៗ ហើយបណ្តេញគាត់ចេញពីកន្លែងរបស់គាត់ អញនឹងដាក់គាត់នៅកន្លែងផ្សេង...កន្លែងដែលអញនឹងឆ្លុះបញ្ចាំងពន្លឺរបស់អញ ដែលនឹងភ្លឺ។” ហ៊ីម! តើវាមិនផ្លូវការទេ?

141 វាដល់ពេលសម្រាប់ក្រុមជំនុំដើម្បីប្រែចិត្ត។ វាដល់ពេលដែល ពេនទី កុស្តមានអ្នកប្រាជ្ញដំបូងប្រសប់ទាំងនេះជាច្រើននៅលើវេទិកា ហើយមានគ្រូ អធិប្បាយសម័យ-ដើមទៅទីនោះដែលនឹងប្រាប់អ្នកពីសេចក្តីពិត កុំដើរលេង ជុំវិញហើយប្រើព្រះវិហារសម្រាប់សំបុត្រអាហារ ប្រាក់ឈ្នួលធំ និងអ្វីមួយ ដូចនោះ ហើយនិងចិត្តវិទ្យា និងការប្រណាំងសេះមួយចំនួន អាហារស៊ុប និង អ្វីៗផ្សេងទៀត។ វាដល់ពេលដែលត្រូវត្រលប់ទៅដំណឹងល្អវិញ។ ខ្ញុំមិនខ្វល់ថា អ្នកតូចទាបប៉ុណ្ណាទេ “កន្លែងណាដែលមានពីរប្របីនាក់ប្រមូលផ្តុំ ខ្ញុំនឹង—ខ្ញុំនឹងនៅ កណ្តាលពួកគេ។”

142 “ប្រែចិត្ត បើមិនអញ្ចឹងទេខ្ញុំនឹងមកដកជើងចង្អៀងចេញ។ បញ្ជូនគាត់ទៅ កន្លែងផ្សេង ដើម្បីជះពន្លឺរបស់គាត់។”

ឥឡូវនេះខទី៦។ ឥឡូវនេះនេះគឺជាអ្វីដែលយើងមានបញ្ហាជាមួយ។ ឥឡូវនេះ លើកលែងតែអ្នកប្រែចិត្ត មិនអញ្ចឹងទេទ្រង់នឹងយាងមក ហើយផ្លាស់ត្រួតដ្ឋាល ចេញ។

*ប៉ុន្តែឯងមានសេចក្តីៗនេះ...*

143 ឥឡូវនេះ សូមចងចាំ។ អូ កុំខកខានវាឱ្យសោះឥឡូវនេះ។ នេះនឹងបិទផ្នែក ដែលនៅសល់រួមគ្នា ចុះទៅលើយើងនេះ...សម័យកាលដែលយើងស្ថិតនៅក្នុង ពេលនេះ។ តើអ្នកទាំងអស់គ្នាមានអារម្មណ៍ល្អទេ? [ក្រុមជំនុំនិយាយថា “អា ម៉ែន។”—អេដ។] តើអ្នកប្រញាប់ទេ? [ក្រុមជំនុំនិយាយថា “ទេ។”] មិនអីទេ ឥឡូវនេះ។ មិនអីទេ ទ្រាំបន្តិចសិន។ [ប្រុងប្រួសម្នាក់និយាយថា “ស្នាក់នៅពេញ មួយយប់។”] ឥឡូវនេះ...សូមអរគុណ។

*ប៉ុន្តែ ឯងមានសេចក្តីៗនេះ (ពួកគេមានអ្វីមួយពេលនោះ មែនទេ? ឥឡូវនេះ តើពួកគេមានអ្វីខ្លះ?) គឺថា ឯងស្អប់ការរបស់ពួកនីកូឡាស ដែលអញក៏ស្អប់ដែរ។*

144 “ឯងស្អប់ការរបស់ពួកនីកូឡាស។” អង្គុយក្នុងការសិក្សាថ្ងៃនេះនៅទីនោះ ខ្ញុំ បានសរសេរអ្វីមួយនៅទីនេះ ខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នកស្តាប់ដោយយកចិត្តទុកដាក់ឥឡូវនេះ វា មានពីរទំព័រនៅទីនេះ។ ខទី៦ ការសរសើរនិងយល់ស្រប នោះហើយ គឺព្រះនិង ក្រុមជំនុំបានយល់ព្រមលើរឿងមួយ ថាពួកគេ។ “ស្អប់ការប្រព្រឹត្តរបស់នីកូឡាស” វល្លិពិត ដើមទំពាំងបាយជូរពិត ជាក្រុមជំនុំពិត ដែលមាននៅក្នុងព្រះវិហារអេកេស្តរ នេះ។

145 ឥឡូវនេះ សូមចាំថា ព្រះវិហារនីមួយៗមានទម្រង់បែបបទរបស់វា ហើយ ព្រះវិហារនីមួយៗមានវិញ្ញាណរបស់វា។ នោះជាកូនភ្លោះដែលកើតនៅគ្រប់ការប្រជុំ ហើយរស់នៅគ្រប់ក្រុមជំនុំ។ ពួកគេចាប់ផ្តើមនៅសម័យកាលនេះ ហើយបញ្ចប់ នៅសម័យកាលនេះ។ ហើយទីបំផុត ទម្រង់បែបបទបានយកវាមកជំនួសវិញ ក្នុងយុគសម័យធាទេវា ហើយលូងធ្លើបានទាញវាមកវិញម្តងទៀត។ ហើយឥឡូវ វាវិលមកវិញម្តងទៀត។ តើអ្នកអាចឃើញសាសនាផ្លូវការនោះទេ? មិនមានភាព

ខុសគ្នារវាងសាសនាកាតូលិកនោះទេ។ វាជារឿងដូចគ្នា។ អង្គការនីមួយៗត្រូវបានសម្លាប់ភ្លាមៗ។ ព្រះមិនដែលបានរៀបចំក្រុមជំនុំរបស់ទ្រង់ទេ។ នោះជាអ្វីដែលពួកគេកំពុងព្យាយាមធ្វើនៅទីនេះ។ ហើយអ្នកមើលហើយឃើញឥឡូវនេះបើវាមិនត្រឹមត្រូវទេនោះ គ្រាន់តែបង្ហាញអ្នកថាស្ថាប័នមួយត្រូវបង្កើតអង្គការប៉ុណ្ណោះ។ វាគឺ—វាខុសពីក្រុមជំនុំថ្មី ក្រុមជំនុំសញ្ញាថ្មី។ ឃើញទេ?

*ប៉ុន្តែ... ឯង... ប៉ុន្តែឯងមានសេចក្តីៗនេះ គឺថា ឯងស្អប់ការរបស់ពួកនីកូឡាស ដែលអញក៏ស្អប់ដែរ។*

146 ដើមទំពាំងបាយជូរពិតស្អប់ការប្រព្រឹត្តផ្លូវការរបស់នីកូឡាស ព្រះជាម្ចាស់ក៏ដូច្នោះដែរ។ អ្វីដែលជាការប្រព្រឹត្តនៅក្នុងព្រះវិហារអេភេសូរ ក្នុងក្រុមជំនុំអេភេសូរ បានក្លាយជាគោលលទ្ធិមួយនៅក្នុងព្រះវិហារពើកាម៉ុស។ នៅក្រុងអេភេសូរ ជាក្រុមជំនុំដំបូង វាគឺជាការប្រព្រឹត្ត ហើយនៅក្នុងក្រុមជំនុំបន្ទាប់ វាក្លាយជាគោលលទ្ធិ។ តើអ្នកអាចឮវាទេ? តើអ្នកអាចយល់វាឥឡូវនេះទេ? វាជាទង្វើមួយនៅក្រុងអេភេសូរ ហើយមើលទៅ ទីនេះនៅពើកាម៉ុសវាបានក្លាយជាគោលលទ្ធិមួយ។ វាទើបតែចាប់ផ្តើមនៅទីនេះក្នុងទម្រង់ទារកតូចៗ ឥឡូវនេះ បន្តិចទៀត យើងនឹងដឹងថា នោះជាអ្វី។ នេះគឺជាអ្វីច្រើនរបស់ប៉ុល ពែសកម្មភាពរបស់នីកូឡាស។

147 ឥឡូវនេះយ៉ាងម៉េច... ចូរបំបែកពាក្យនោះចុះ ហើយស្វែងយល់ពីអ្វីដែលយើងមានមុនពេលយើងទៅកាន់តែឆ្ងាយ។ ពាក្យ នីកូឡាសជាពាក្យបរទេសសម្រាប់ខ្ញុំ។ ខ្ញុំចូលគ្រប់វចនានុក្រមក្រិកដែលខ្ញុំ—ខ្ញុំអាចរកបាន។ នីកូឡាសមកពីពាក្យរបស់នីកូ នី-ក-កូ។ ចំបន្តិច ខ្ញុំជឿថាខ្ញុំសរសេរវានៅទីនេះ។ នី-ក-កូ នីកូដែលមានន័យថា “ដើម្បីយកឈ្នះឬផ្តល់រំលំ។” នីកូ-ឡាស “ផ្តល់រំលំ ឬយកឈ្នះលើជំនឿ។” អ្វីដែលពួកគេព្យាយាមធ្វើនៅទីនេះ គឺព្យាយាមយកក្រុមជំនុំដែលព្រះមានគ្រូគង្វាល និងព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះធ្វើការដោយអំណោយទាននៅក្នុងក្រុមជំនុំនៃព្រះដ៏មានព្រះជន្មរស់ ហើយពួកគេកំពុងមានគោលលទ្ធិចាប់ផ្តើមថាពួកគេនឹងមានសង្ឃខ្លះ ប៊ីស្ស៊ូ និងសម្តេចប៉ាប ជាដើម។ ព្រះទ្រង់មានបន្ទូលថា ទ្រង់ស្អប់! ទ្រង់នៅតែស្អប់វានៅថ្ងៃនេះ។ នីកូ-ឡាស (នីកូ “យកឈ្នះ”) ឬ “ផ្តល់រំលំពួកអ្នកជឿ។” អ្នកជឿគឺជា “ក្រុមជំនុំ។” តើមានមនុស្សប៉ុន្មាននាក់ដែលដឹងថា អ្នកជឿគឺជាក្រុមជំនុំនោះ? ត្រូវហើយ “ផ្តល់រំលំ ឬយកឈ្នះ ឬយកជំនួសកន្លែងរបស់អ្នកជឿ។”

148 បើនិយាយពាក្យម្យ៉ាងទៀត យកភាពពិសិដ្ឋទាំងអស់ អំណាចទាំងអស់ ពីក្រុមជំនុំ ហើយដាក់លើសង្ឃ “សូមឲ្យក្រុមជំនុំរស់នៅតាមរបៀបដែលខ្លួន ចង់បាន ប៉ុន្តែសង្ឃជាអ្នកបរិសុទ្ធ។” ការយកព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធចេញឆ្ងាយពី មនុស្សដោយមានទីសំគាល់ និងការអស្ចារ្យតាមពួកគេ ហើយយករបស់នោះចេញ ហើយប្រគល់សង្ឃបរិសុទ្ធដល់គេ។ ការដកយកព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ហើយប្តូរវា ទៅជាសង្ឃវិញ។ អ្នកឃើញទេថាវាជាអ្វី? វាគឺជា... ទីបំផុតវាបានក្លាយជា... នៅក្នុង ក្រុមជំនុំនេះ វាគឺជាការប្រព្រឹត្តិមួយ ហើយកន្លែងនេះវាក្លាយជាគោលលទ្ធិ ហើយជា ទេវា វាបានកាន់កាប់។ ហើយនៅពេលដែលលូធើចេញមក វាមិនអាចនៅដូចនោះ ទេ វាបានត្រលប់មកវិញភ្លាមៗ ហើយកាន់កាប់ម្តងទៀត: បីស្សព ខាឌីណាល អាចារ្យ។ តើនរណាក្នុងពិភពលោកនេះជាប្រមុខនៃក្រុមជំនុំរបស់ព្រះក្រៅពីទ្រង់ ផ្ទាល់? អាម៉ែន! អើ! ឥឡូវនេះខ្ញុំមានអារម្មណ៍ពឹងផ្អែក។ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធត្រូវ បានបញ្ជូនមកគ្រប់គ្រងក្រុមជំនុំ មិនត្រឹមតែគ្រូអធិប្បាយទេ គឺក្រុមជំនុំទាំងមូល!... គ្រាន់តែគ្រូអធិប្បាយត្រូវបរិសុទ្ធ ក្រុមជំនុំទាំងអស់មានព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។

149 ហើយជំនួសឱ្យការនោះ ជំនួសឱ្យការមានព្រះវិញ្ញាណដើម្បីធ្វើវា ពួកគេបាន យកនំខូតិដ្ឋមនិងនំកែកយី និងស្រាមួយចំនួន ហើយហៅវា “បុណ្យបរិសុទ្ធ ដែល មានន័យថា វិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។” តើក្នុងលោកនេះ ស្រានិងនំកែកយីមួយដុំអាច ក្លាយជាវិញ្ញាណដោយរបៀបណា? ឥឡូវនេះប្រសិនបើ—ប្រសិនបើនោះជាវិធី អ្នកត្រូវតែអានកិច្ចការទី២ ដូចនេះ: “កាលបុណ្យថ្ងៃទី៥០បានមកដល់ នោះគេ មានចិត្តព្រមព្រៀងប្រជុំទាំងអស់គ្នា ក៏មានបុជាចារ្យរៀនម្នាក់បានដើរតាមផ្លូវ ហើយគាត់បាននិយាយថា ‘ចូរលានអណ្តាតរបស់អ្នក’ រួចគាត់ក៏ដាក់នំហើយ គាត់បានដឹកស្រា បាននិយាយថា ‘ឥឡូវនេះ អ្នកបានទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។’ ឥឡូវនេះ យើងគិតថាវាគួរឲ្យខ្លាច។ វាមែនហើយ។

150 ឥឡូវនេះសូមចុះក្រោម ខ្ញុំត្រូវបានតែងតាំងនៅក្នុងព្រះវិហារបាទីស្ទ ចូរយើង ទទួលពួកបាទីស្ទ។ អូ-ហូ។ ហីម? មេតូឌីស្ទ តើយើងធ្វើអ្វី? “ប្រសិនបើអ្នកនឹង សារភាពថា ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ អ្នកបានសង្គ្រោះហើយ។” អារក្សជឿថាទ្រង់ជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ ហើយញាប់ញ័រនឹងវា ប្រហែលជាជឿ លើសជាងសមាជិកក្រុមជំនុំជឿទៅទៀត។ អារក្សក៏ជឿដូចគ្នា ហើយញាប់ញ័រ ព្រោះដឹងថាវាត្រូវវិនាស។



151 ឥឡូវនេះយើងយកវាជាទម្រង់មេតូឌីស្ទ—ពួកគេនិយាយថា “យ៉ូហាន មិនបានជ្រមុជទឹក” នោះ “គាត់បានបោះ។” បាននិយាយថា “មានអណ្ដើក ជាច្រើននៅក្នុងប្រទេស—ហើយទឹកឡើងពីកន្លែងនានា។ ហើយគាត់មានសន្ទះ មើមមួយ ហើយបានយកនូវអណ្ដើកចេញ។” ហើយពួកគេពិតជាអធិប្បាយ ការនោះ។ “ហើយមានទឹកខ្លះនៅក្នុងស្នូកអណ្ដើកឬសំបកមើមនេះចេញពីរន្ធ អណ្ដើក ហើយបោះមនុស្ស។” វាមិនសមហេតុសមផលសោះ! បងប្អូនអើយ!

152 មែនហើយ នៅទីនេះយើងនឹងយកវា “នៅពេលថ្ងៃបុណ្យទី៥០បានមកដល់ យ៉ាងពេញលេញ ពួកគេនៅកន្លែងតែមួយ ព្រមគ្នាតែមួយ។ ត្រួតង្វាលចុះមក អធិប្បាយសេចក្តីអធិប្បាយដ៏ប្រពៃ ហើយពោលថា ‘សូមឲ្យសិទ្ធិនៃការប្រកប ដល់ខ្ញុំ ហើយយើងនឹងចុះឈ្មោះរបស់អ្នកនៅលើសៀវភៅ។’ ស្តាប់ទៅដូចជាមិន ត្រឹមត្រូវទេ មែនទេ? អ្នកអាចយកវា... អ្នកមិនអាចទទួលបានវានៅក្នុងអាវល់ម៉ា ណាកមួយ ពួកគេដឹងច្បាស់ជាងនោះ។ ខ្ញុំបកំណើតស្រ្តីអាវល់ម៉ាណាកគឺត្រឹមត្រូវ ជាងនេះទៅទៀត។

153 មែនហើយ ចុះតើនោះបណ្តាលមកពីអ្វី អញ្ចឹង? នីកូឡាសនាំមនុស្សមួយក្រុម មកបំផុសបទគម្ពីរ ហើយបង្កើតនិកាយមួយដែលមិនអាចឲ្យព្រះធ្វើការក្នុងនោះ បាន។ គឺស្តាប់នៅហ្នឹង! បន្ទាប់មក ទ្រង់មានបន្ទូលនៅទីនេះថា “អ្នកបានស្តាប់ ហើយ! អ្នកមាន ឈ្មោះថាអ្នកនៅរស់ ប៉ុន្តែអ្នកបានស្តាប់ហើយ!” ពួកគេជាច្រើន នាក់បានស្តាប់ហើយ ដោយមិនដឹងវាសោះ។

154 ខ្ញុំនិងប្អូនប្រុសខ្ញុំកំពុងស្តាប់ត្រី យើងនៅជាក្មេងប្រុស នៅទីនេះ។ ខ្ញុំចាប់បាន អណ្ដើកចាស់មួយក្បាល ហើយកាត់ក្បាលវាចោល ធ្វើឱ្យគាត់ចេញពីបន្ទាត់ មិន ចង់ត្រូវបញ្ឆោតជាមួយនឹងរឿងនោះទេ ហើយបោះគាត់នៅលើច្រាំងនៅទីនោះ។ ហើយប្អូនប្រុសរបស់ខ្ញុំមកតាម ហើយគាត់និយាយថា “តើអ្នកចាប់បានអ្វីកាលពី មួយសន្ទះមុន?”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “អណ្ដើកមួយ។”

គាត់បាននិយាយថា “តើអ្នកបានធ្វើអ្វីជាមួយវា?”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “នៅទីនោះ វាដេក នៅទីនោះ ហើយក្បាលរបស់វាដាក់ នៅទីនោះ។”

ហើយគាត់បានឡើងទៅទីនោះ។ ហើយគាត់បាននិយាយថា “តើវាងាប់ទេ?”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “ប្រាកដណាស់! ដាច់ក្បាលចេញពីខ្លួនវាហើយ វាត្រូវតែ ងាប់។”

155 ពេលនោះគាត់ក៏យកឈើមួយ ឆ្កិះចុះទៅក្បាលសត្វអណ្តើកនោះរួចបោះវា ទៅក្នុងទន្លេវិញ ហើយនៅពេលដែល... ឬនៅលើព្រែក។ ហើយនៅពេលដែលគាត់ បានធ្វើអញ្ចឹង អណ្តើកចាស់បានចាប់វា។ អ្នកដឹងទេ ពួកគេនឹងនៅរស់បានមួយ ម៉ោងឬពីរម៉ោង។ គាត់បានលោតទៅក្រោយ គាត់បាននិយាយថា “ហេ! ខ្ញុំគិតថា អ្នកបាននិយាយថា វាងាប់ហើយ។”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “វាងាប់មែន។”

គាត់បាននិយាយថា “អញ្ចឹង វាមិនដឹងទេ។ អត់ទេ។”

156 អ៊ីចឹងហើយបានជាមនុស្សជាច្រើន: ស្លាប់ហើយមិនដឹងខ្លួនសោះ! នីកូ ឡាស់! អូ ខ្ញុំអើយ! អូ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “អ្នកស្អប់អ្នកនោះ។” ដែលយកនូវគ្រប់ ទាំងសង្ឃជីវិតសុទ្ធ ខាឌីណាលជីវិតសុទ្ធ ប៊ីស្យូពដ៍បរិសុទ្ធ។

157 ហើយអ្នកខ្លះខាងពេនទីកុស្ត “អ្នកត្រួតពិនិត្យដ៏អស្ចារ្យ សូមឲ្យគាត់ចុះមក។ អ្នកត្រួតពិនិត្យទូទៅ គាត់នឹងប្រាប់អ្នកថាតើអ្នកអាចមានកម្មវិធីព្យាបាលនៅទីនេះ ឬអត់។ ហា ហា។” ហាលេលូយ៉ា! ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធគឺជាអ្នកដែលនិយាយបែប នោះឬអត់ ព្រះបន្ទូលដ៏អស់កល្បរបស់ព្រះ។

158 “បងប្រុស ប្រាណហាំយើងជឿថាព្រះគម្ពីរបង្រៀនថា ‘ទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹក ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ’ ប៉ុន្តែជាទូទៅគេនិយាយថា ប្រសិនបើយើងចាប់ផ្តើមវាក្នុង ក្រុមជំនុំរបស់យើង គាត់នឹងបណ្តេញយើងទាំងអស់គ្នា។” ធ្វើចុះ។ មិនអីទេ។ ខ្ញុំ ចង់ត្រូវបណ្តេញចេញនៅទីនេះ ជាជាងត្រូវបណ្តេញចេញនៅទីនោះ។ ដូច្នេះ បើ អ្នកយកអ្វីចេញពីទីនេះ អ្នកនឹងបណ្តេញចេញនៅទីនោះ ទោះយ៉ាងណាក៏ដោយ ដូច្នេះ អ្នកក៏អាចនឹងត្រូវបណ្តេញចេញពីទីនេះផងដែរ។ ប្រសិនបើគាត់បណ្តេញ អ្នកចេញពីទីនេះ អ្នកនឹងត្រូវគេបណ្តេញចេញនៅទីនោះ។ ដូច្នេះវាជារឿងដូចគ្នា ដូច្នេះត្រូវនៅជាមួយវា។

159 យើងចង់ឱ្យបានត្រឹមត្រូវ។ អូ ខ្ញុំអើយ វាជារឿងធ្ងន់ធ្ងរណាស់ បងប្អូន។ យើងត្រូវតែទទួលរឿងនេះដោយត្រឹមត្រូវ។ យើងនឹងមិនអាចមានក្រុមជំនុំឡើយ

រហូតដល់ព្រះបានដាក់គ្រឹះដើម្បីដាក់វាលើ។ ទ្រង់នឹងមិនដែលសង់ក្រុមជំនុំរបស់ ទ្រង់ទៅលើក្រុមដែលមិនសមហេតុសមផលមួយឡើយ។ ទ្រង់ត្រូវតែមកតាម ព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ ពុំនោះសោតទ្រង់នឹងមិនមកទាល់តែសោះ។ ត្រឹមត្រូវតាម ព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។

160 មាននរណាម្នាក់កាលពីមិនយូរប៉ុន្មាន នៅទីនោះបាននិយាយថា “បងប្រុស ប្រាណហាំចេញមកចូរតាកា។” តើមានប៉ុន្មាននាក់នៅចូរតាកា? ហេតុនោះ គ្រាន់តែមើលទៅទីនេះ មួយភាគបីនៃក្រុមជំនុំ ឬច្រើនជាងនេះ គឺនៅចូរតាកា។ ដែល...ឥឡូវនេះ បុរសនោះបានក្រោកឡើងនៅសៀវភៅនោះ ហើយអ្នករាល់គ្នា បានឮគាត់ ដោយមិនដឹងថាខ្ញុំបានដឹងរឿងនោះទេ។ ព្រះអាចបើកបង្ហាញនៅក្នុង បន្ទប់នៅទីនោះនូវអ្វីដែលពួកគេកំពុងនិយាយនៅទីនោះ ហើយ អ្នកដឹងទេ ថា ទ្រង់បានធ្វើវា។ ឡើងមកនិយាយថា “ឥឡូវនេះ បងប្រុសប្រាណហាំ អូ គាត់ជា អ្នកបំរើរបស់ព្រះអម្ចាស់។ នៅពេលដែលព្រះវិញ្ញាណសណ្ឋិតលើគាត់ គាត់គឺជា ហោរាដែលបានចាក់ប្រេងតាំង គាត់ប្រាកដជាដឹង ព្រះប្រាប់គាត់ពីអ្វីនិងអ្វីដែល នឹងទៅយ៉ាងណា។ ប៉ុន្តែការបង្រៀនរបស់គាត់ សូមកុំស្តាប់វាឱ្យសោះ។”

161 តើនេះជាគំនិតឆ្គួតអ្វីទៅហ្ន៎! ម៉េចក៏បុរសនោះអាចនិយាយអ្វីចឹងបាន! ហេតុអ្វីបានជាខ្ញុំមិនមាន... មែនហើយ ប្រសិនបើអ្នកមិនដឹងថាបំបែកគ្រាប់ពី កាហ្វេ អ្នកនឹង—អ្នកនឹងដឹងប្រសើរជាងនេះ។ ម៉េចក៏ធ្លាប់គិតរឿងបែបហ្នឹង? ហេតុអ្វី? ហេតុអ្វី ពាក្យ ហោរា មានន័យយ៉ាងដូច្នោះ “អ្នកបើកសម្តែងដ៏ទេវភាព នៃព្រះបន្ទូល។” របៀបដែលអ្នកអាចធ្វើបាន...? “ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់បាន មកដល់ហោរា។” ខ្ញុំមិនដែលនិយាយថាខ្ញុំជាមនុស្សម្នាក់ទេ ដែលគេនិយាយអ្វីចឹង ទេ។ ប៉ុន្តែអ្នកនៅទីនោះ។ ឃើញទេ?

162 របៀបដែលបុរសម្នាក់ កាន់គោលលទ្ធិក្រុមជំនុំតូចមួយនៅកន្លែងណាមួយ ដោយសារតែអង្គការរបស់ពួកគេនឹងមិនយល់ព្រមជាមួយវា លក់សិទ្ធិពីកំណើត របស់អ្នកសម្រាប់ភាពញើរញើនៃស៊ុបប្រូស្វា អេស្វា អ្នកលាក់ពុតដឹកសត់អើយ! ត្រូវហើយ។ ការលក់សិទ្ធិពីកំណើតរបស់អ្នកសម្រាប់ភាពញើរញើនៃស៊ុបប្រូស្វា សម្រាប់ភាពញើរញើនៃនិកាយ ភាពញើរញើនៃអង្គការដែលព្រះស្តាប់។ គ្រាន់តែ ចាំថាអ្នកនិយាយថា “អង្គការ” គឺព្រះស្តាប់វា! វាជារឿងដែលបែកបាក់បងប្អូន ហើយ បែកបាក់...មានមេតូឌីស្ទ បាទីស្ទ និងប្រេសប៊ីដេរ៉ានជាច្រើន នៅយប់នេះ ចង់

មានការប្រកបនៅជុំវិញគុរបស់ព្រះ។ ប៉ុន្តែប្រសិនបើពួកគេធ្វើបាន នោះពួកគេនឹងត្រូវបានទាត់ចេញភ្លាមៗនៅពេលដែលពួកគេចាប់ផ្តើមចូលដំបូង។ នោះពិតជាត្រឹមត្រូវ។

163 “អ្នកម៉ាក់ជាកម្មសិទ្ធិរបស់វា” ហើយពួកគេគ្រាន់តែជាចៅដែលចាប់ផ្តើមជាមួយវា។ អូ! ខ្ញុំអើយ ខ្ញុំមិនខ្វល់ថាអ្នកម៉ាក់ជាកម្មសិទ្ធិរបស់ព្រះវិហារអ្វីទេ ឬអ្នកម៉ាក់រស់នៅក្នុងពន្លឺទាំងអស់ដែលនាងមានក្នុងថ្ងៃរបស់នាង អ្នកកំពុងរស់នៅក្នុងថ្ងៃមួយទៀត។

164 វិទ្យាសាស្ត្រធ្លាប់បានបង្ហាញថា ប្រហែលបីរយឆ្នាំមុន ដោយការបង្វិលភូគោលជុំវិញពិភពលោក បាននិយាយថា “ប្រសិនបើយានជំនិះណាមួយអាចធ្វើដំណើរក្នុងល្បឿន ៣០ម៉ាយក្នុងមួយម៉ោង ទំនាញនឹងលើកវាពីផែនដី ហើយយកវាចេញក្នុងលំហ។” តើអ្នកគិតថាវិទ្យាសាស្ត្រសព្វថ្ងៃនេះជឿទេ? ពួកគេគឺបានមួយពាន់ប្រាំបួនរយម៉ាយក្នុងមួយម៉ោង។ ពួកគេមិនសម្លឹងមើលទៅក្រោយដើម្បីមើលអ្វីដែលពួកគេនិយាយនោះទេ ពួកគេកំពុងសម្លឹងមើលទៅក្រោយ ឃើញអ្វីដែលពួកគេអាចមើលឃើញដោយសម្លឹងទៅមុខ។

165 ប៉ុន្តែក្រុមជំនុំតែងតែចង់មើលទៅក្រោយ សូមមើលអ្វីដែល វេសលីបាននិយាយ អ្វីដែល ម៉ូឌីនិយាយ អ្វីដែលសានឃីបាននិយាយ។ “អ្វីៗអាចទៅរួចបានដល់អស់អ្នកជឿ” តោះសម្លឹងមើលទៅមុខ! រឿងតែមួយគត់នៅក្នុងព្រះគម្ពីរបានមើលទៅក្រោយ... ដឹងទេថាសត្វប្រភេទណាដែលតែងតែមើលក្រោយ? ជាសុភារៈ ទាបបំផុតនៅទីនោះ។ តើមានមនុស្សប៉ុន្មាននាក់ដែលដឹងថាជាអ្វីដែលជាសុភារៈ ទាបបំផុតនៅទីនោះមានចលនា? គឺជាកង្កែប។ កង្កែបជាសុភារៈ ទាបបំផុតនៅទីនោះ ហើយមនុស្សជាសុភារៈ ខ្ពស់បំផុតនៅទីនោះ។ ហើយកង្កែបតែងមើលទៅក្រោយ។ ខ្ញុំមិនចូលចិត្តសុភារៈ ទាបបែបនេះទេ។ ខ្ញុំចង់ទន្ទឹងរង់ចាំ ជឿ ទុកចិត្ត ដើរក្នុងពន្លឺ ដូចជាទ្រង់គង់ក្នុងពន្លឺ អាម៉ែន ដូចជាទ្រង់បំភ្លឺពន្លឺ។

166 មានពេលមួយនៅរដ្ឋ កេនតាក់គីខ្ញុំបានជួបប្រជុំមួយ តាចាស់ម្នាក់ចេញមក ហើយគាត់និយាយថា “អូ ខ្ញុំមិនជឿលើការព្យាបាលនោះទេ។”

ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា “មិនអីទេ អ្នកជាជនជាតិអាមេរិក។”

គាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនជឿអ្វីទេ លើកលែងតែខ្ញុំឃើញវាសិន។”

ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា “អញ្ចឹង វាមិនអីទេ។”

គាត់បាននិយាយថា “ឥឡូវនេះ ខ្ញុំមិនមានអ្វីប្រឆាំងនឹងអ្នកទេ ប៉ុន្តែខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនជឿអ្វីដែលអ្នកនិយាយទេ។”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “វាជាសិទ្ធិអាមេរិកផ្ទាល់ខ្លួនរបស់អ្នក អ្នកមិនចាំបាច់ខ្វល់ខ្វែងទេ។”

គាត់បាននិយាយថា “ឥឡូវនេះ ខ្ញុំមិនដែលទទួលយកអ្វីឡើយ ទាល់តែខ្ញុំអាចមើលឃើញវាច្បាស់លាស់។” ហ៊ឹម!

ខ្ញុំបាននិយាយថា “មែនហើយ ឥឡូវនេះខ្ញុំ...នោះ—ជាការប្រសើរណាស់ អ្នកច្បាស់ជាមកពីរដ្ឋមីសស្កី។”

បាននិយាយថា “អត់ទេ ខ្ញុំជាជនជាតិកេនតាក់ស៊ី។” អ៊ី!

“ស្តាប់ទៅដូចមិនសមមកពីរដ្ឋកេនតាក់ស៊ីទេ” ខ្ញុំបាននិយាយ។ “ប៉ុន្តែ ទោះយ៉ាងណា” ខ្ញុំបាននិយាយថា “ប្រសិនបើអ្នក...នោះជារបៀបដែលអ្នកគិត អ្នកបន្តបាន។” ហើយគាត់បាននិយាយថា—គាត់បាននិយាយថា...ខ្ញុំបាននិយាយថា “តើអ្នកទៅផ្ទះដោយរបៀបណា?”

<sup>167</sup> គាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំនឹងឆ្លងកាត់ភ្នំ។ ខ្ញុំរស់នៅលើ...អញ្ចឹងទៅជាមួយខ្ញុំ។” ជាមនុស្សល្អ។ បាននិយាយថា “ទៅផ្ទះជាមួយខ្ញុំ ស្នាក់នៅពេញមួយយប់បងប្រុស ប្រាណហាំ។”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “ខ្ញុំសង្ឃឹមថាខ្ញុំអាចធ្វើបាន បងប្រុស។” ប៉ុន្តែខ្ញុំបាននិយាយថា “ខ្ញុំនឹងឡើងនៅទីនេះជាមួយពូរបស់ខ្ញុំ។” ហើយគាត់បាននិយាយថា... ខ្ញុំបាននិយាយថា “តើអ្នកចង់បើកបរឡើងលើ?”

បាននិយាយថា “អត់ទេ ខ្ញុំត្រូវឡើងលើភ្នំទៅទីនោះ ឡើងតាមផ្លូវនេះ និងចុះក្រោមប្រហោង និងឡើងលើ” អ្នកដឹងពីរបៀបដែលចុះនៅទីនោះទេ។

ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា “មែនហើយ” ខ្ញុំបាននិយាយថា “តើអ្នកទៅទីនោះដោយរបៀបណា?”

គាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំទៅតាមផ្លូវនៅទីនោះ។”

“ហេតុអ្វី” ខ្ញុំបាននិយាយថា “អ្នកមិនអាចមើលឃើញដែររបស់អ្នកនៅមុខអ្នកផង។” ខ្ញុំបាននិយាយថា “តើអ្នកទៅទីនោះដោយរបៀបណា?”

បាននិយាយថា “ខ្ញុំមានចង្អៀងមួយ!”

ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា “អញ្ចឹង តើអ្នក...ធ្វើម៉េចទៅ បំភ្លឺគោមនោះ រួចដើរជាមួយវា?”

គាត់បាននិយាយថា “បាទ លោក។”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “ពេលបំភ្លឺគោមនោះ តើអ្នកអាចលើកវាឡើងខ្ពស់បែបនេះបានទេ? ខ្ញុំចង់ឃើញផ្ទះរបស់អ្នក។”

គាត់បាននិយាយថា “អ្នកមិនអាចមើលឃើញវាបានទេ។”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “អញ្ចឹង តើអ្នកទៅទីនោះដោយរបៀបណា?”

“អូ” គាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំនឹងបំភ្លឺចង្អៀង ហើយនៅពេលខ្ញុំដើរ...ខ្ញុំគ្រាន់តែដើរក្នុងពន្លឺ...”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “អានោះហើយ។ អាម៉ែន គ្រាន់តែដើរក្នុងពន្លឺ។”

168 ចេះតែដើរទៅ! កុំនៅស្ងៀម អ្នកនឹងមិនអាចទៅណាបានឡើយ។ ប្រសិនបើអ្នកបានសង្គ្រោះ ចូរដើរទៅរកការរាប់ជាបរិសុទ្ធ។ អ្នកនិយាយថា “តើអ្នកទៅដល់ទីនោះដោយរបៀបណា?” គ្រាន់តែបន្តដើរទៅ។ “តើពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបន្ទាប់ពីការរាប់ជាបរិសុទ្ធឬ? តើខ្ញុំទទួលបានវាដោយរបៀបណា?” គ្រាន់តែបន្តដើរក្នុងពន្លឺ។ “គឺជាទីសំគាល់ ការអស្ចារ្យ និងអព្វុតហេតុ...?” គ្រាន់តែបន្តដើរក្នុងពន្លឺ។ ឃើញទេ? គ្រាន់តែបន្ត! រាល់ពេលដែលអ្នកបោះជំហានមួយ ពន្លឺនឹងលោតទៅមុខអ្នកបន្តិច ពីព្រោះទ្រង់តែងតែនាំមុខអ្នក។ ទ្រង់មិនរុញទេ ទ្រង់ដឹកនាំ។ ទ្រង់ជាពន្លឺ។ អូ ខ្ញុំរីករាយណាស់ចំពោះរឿងនោះ។ មែនទេ? ទ្រង់ជាពន្លឺ គ្មានសេចក្តីងងឹតនៅក្នុងទ្រង់ទេ។

169 “អ្នកស្តាប់ការប្រព្រឹត្តរបស់នីកូឡាស។” ក្លាយជាគោលលទ្ធិ។ ឥឡូវនេះសូមមើលអ្វីដែលប៉ុល...ឥឡូវនេះ ក្រុមជំនុំរបស់អ្នកណា...តើនរណាជាអ្នកបង្កើតព្រះវិហារនេះឥឡូវនេះ? ប៉ុល អេភេស្តរ។

170 សូមត្រឡប់ឥឡូវនេះទៅកិច្ចការជំពូកទី២០ បន្តិចសិន។ នៅក្នុងកិច្ចការជំពូកទី២០ ហើយសូមមើលអ្វីដែលប៉ុល...តើអ្នកជឿថាប៉ុលជាហោរាទេ? ប្រាកដ

ណាស់ គាត់គឺជាហោរា។ ប្រាកដណាស់ គាត់គឺជាហោរា។ ចងចាំយប់នោះ ឃើញទិដ្ឋភាពនៅលើសមុទ្រដែលមានព្យុះភ្លៀងហើយអ្វីៗនោះ? ឥឡូវនេះ...និង ទាំងអស់អំពីវា។ ឥឡូវនេះជំពូកទី២០ នៃសាវក...របស់និក្ខម...សកម្មភាព ហើយ សូមចាប់ផ្តើមឥឡូវនេះប្រហែល—ខទី ២៧ ហើយស្តាប់ឱ្យជិតនៅពេលយើង អាន។ ឥឡូវនេះគឺជាប៉ុល ជាហោរាដែលទាយថានឹងមានអ្វីកើតឡើង។

ព្រោះខ្ញុំមិនបានខាននឹងប្រាប់អ្នករាល់គ្នា ពីគ្រប់ទាំងគំនិតរបស់ព្រះ

ទេ។

171 បុរសមានពរនោះ! អូ ខ្ញុំចង់ឈរនៅទីនោះនៅថ្ងៃនោះ ហើយមើលមកុដរបស់ ទុក្ខបុគ្គលនោះដាក់លើក្បាលរបស់គាត់។ បើមានរឿងដូចដែលខ្ញុំអាចយំ នោះខ្ញុំ នឹងយំ។ ខ្ញុំនឹងស្រែកដើម្បីមើលប៉ុល។

សូមមើលសាវកប៉ុល ដែលជាសាវកដ៏អស្ចារ្យនោះ  
ជាមួយនឹងអារិយបរមរបស់គាត់ភ្លឺនិងយុត្តិធម៌  
ហើយខ្ញុំប្រាកដថានឹងមានការស្រែក  
នៅពេលដែលយើងទាំងអស់គ្នាទៅដល់ទីនោះ។  
(មែនទេ?)

172 ឥឡូវនេះ:

...ព្រោះខ្ញុំមិនបានខាននឹងប្រាប់អ្នករាល់គ្នា...ពីគ្រប់ទាំងគំនិតរបស់  
ព្រះទេ។

173 តើវាត្រូវទេ? ឥឡូវនេះ ត្រីស្ថាន មើលទៅដូចនេះ។ ខ្ញុំចង់សួរអ្នកពីអ្វីមួយ។ តើនរណាជាអ្នកដែលបានបង្ហាប្រជាជនដែលបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹក តាមវិធីផ្សេងក្រៅពីព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ មកទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកម្តង ទៀត? [ក្រុមជំនុំនិយាយថា “ប៉ុល។”—អេដ។] គាត់បានអធិប្បាយដំបូន្មានពី គ្រប់រឿង។ តើវាត្រូវទេ? អូ? ហើយតើប៉ុលបាននិយាយអ្វីខ្លះ...ខ្ញុំជឿថាវាគឺជា... ខ្ញុំមិនប្រាកដថាតើវាជាថែស្យាឡូនីចជំពូកទី១ និងខទី៨ឬអត់។ “ប្រសិនបើយើង ឬទេវតាមកពីស្ថានសួគ៌នឹងផ្សាយដំណឹងល្អផ្សេងទៀត ប្រសិនបើទេវតាណាមួយ ចុះមកពីស្ថានសួគ៌ ហើយប្រកាសដំណឹងល្អណាផ្សេងពីនេះ” (ជាងការបង្ហាប្រមូល មនុស្សឲ្យទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកម្តងទៀតក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ និង

ដំណឹងល្អដែលប៉ុលបានផ្សាយ)... “ប្រសិនបើទេវតាណាមួយមកពីស្ថានសួគ៌” (មិនមែន...ទុកឱ្យតែប៊ីស្សព ឬខាឌីណាល់ ឬអ្នកត្រួតពិនិត្យទូទៅ ឬគ្រូគង្វាល ឬ—ឬក៏អ្វីផ្សេង)... “ប្រសិនបើទេវតាចុះមកពីស្ថានសួគ៌ ហើយផ្សាយដំណឹងល្អ ផ្សេងទៀតក្រៅពីនេះ សូមឲ្យគាត់ត្រូវបណ្តាសាចុះ។” ត្រូវហើយ។ តើវាត្រូវទេ? អ្វី ដែលគាត់បាននិយាយ នោះគឺកាឡូទី ១:៨។ ខ្ញុំទើបតែបានគិតអំពីវា។ មិនអីទេ កាឡូទី១:៨ បើអ្នកចង់កត់វា សូមមើលអ្វីដែលប៉ុលបាននិយាយ។

174 ឥឡូវនេះនៅទីនេះគាត់និយាយ...ឥឡូវនេះទី២៧ ខ្ញុំជឿខទី ២៧:  
 ព្រោះខ្ញុំមិនបានខាននឹងប្រាប់អ្នករាល់គ្នា...ពីគ្រប់ទាំងគំនិតរបស់  
 ព្រះទេ។

175 ឥឡូវនេះស្តាប់អ្វីដែល...នេះជាទំនាយ:  
 ដូច្នោះ ចូរអ្នករាល់គ្នាប្រយ័ត្នខ្លួន ហើយខំថែរក្សាហ្វូងសិស្ស ដែល...  
 ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ...បានតាំងអ្នករាល់គ្នា ឲ្យធ្វើជាអ្នកគង្វាលដល់គេ  
 ដើម្បីឲ្យបានឃ្វាលពួកជំនុំរបស់ព្រះអម្ចាស់ ដែលទ្រង់បានទិញដោយ  
 ព្រះលោហិតព្រះអង្គទ្រង់ចុះ។

176 អ្នកណាបានទិញ? តើលាមរបស់អ្នកណា? ព្រះគម្ពីរបាននិយាយថា វាជា  
 ព្រះលោហិតរបស់ព្រះ។ ព្រះដោយព្រះលោហិតរបស់ទ្រង់ផ្ទាល់។ តើវាត្រូវទេ?  
 ...ដើម្បីឲ្យបានឃ្វាលពួកជំនុំរបស់ព្រះអម្ចាស់ ដែលទ្រង់បានទិញ  
 ដោយព្រះលោហិតព្រះអង្គទ្រង់ចុះ។

177 ព្រះគម្ពីរបានចែងថា យើងបានសង្គ្រោះដោយព្រះលោហិតរបស់ព្រះ។ តើ  
 អ្នកដឹងទេ? ប្រាកដណាស់ វាបានធ្វើ។ ត្រូវហើយ:

...ដែលទ្រង់បានទិញដោយព្រះលោហិតព្រះអង្គទ្រង់។  
 ដ្បិតខ្ញុំដឹងថា ក្រោយដែលខ្ញុំទៅបាត់ នោះនឹងមានភ្នែកព្រៃដ៏សាហាវ  
 ដែលមិនចេះប្រណីដល់ហ្វូង វានឹងចូលមកក្នុងពួកអ្នករាល់គ្នា។  
 ហើយក្នុងចំណោមអ្នករាល់គ្នា...(មើល បុរសនោះអាចមើលចុះ  
 ក្រោមហើយឃើញរឿងនោះមក។) ...ហើយក្នុងចំណោមអ្នករាល់គ្នា  
 ក៏នឹងកើតមានមនុស្ស ដែលនឹងអធិប្បាយសេចក្តីទំនាស់ខុសដែរ  
 ដើម្បីនឹងទាញនាំពួកសិស្សទៅតាមគេវិញ។



178 ក្រន្លែងទេទេនៅលើកាសែត—អដង។ ប៉ុន្មានឆ្នាំក្រោយមកដូចដែលគាត់... ឬក្រុមបុរសដែលចង់បង្កើតអង្គការ និងយក—ភាពពិសិដ្ឋនិងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ដាក់ឆ្ងាយពីក្រុមជំនុំ ហើយដាក់វានៅលើបីស្បែក និងសម្តេចប៉ាប និងបូជាចារ្យ ដើម្បី... ពួកគេនឹងបានបរិសុទ្ធ ហើយក្រុមជំនុំរស់នៅតាមរបៀបណាដែលពួកគេ —វិធីដែលពួកគេចង់។ ហើយពួកគេនឹងបង់ប្រាក់ឱ្យបូជាចារ្យ ហើយគាត់នឹង អធិស្ឋានឱ្យពួកគេឱ្យចេញពីឋាននរក ហើយអ្វីៗដូចនោះ។ ហើយជានីកូឡាស! ហើយព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់មានបន្ទូលថា “អញស្តាប់វា!” ឥឡូវនេះសូមស្តាប់។

“ឱ្យខ្ញុំមើលៗ ហើយអ្នកនិយាយថា ព្រះមានបន្ទូលថាទ្រង់ស្តាប់វា?”

179 ឥឡូវយើងមើលថាតើទ្រង់បានមានបន្ទូលឬអត់:

*ប៉ុន្តែ ឯងមានសេចក្តីៗនេះ គឺថា ឯងស្តាប់ការរបស់ពួកនីកូឡាស ដែលអញក៏ស្តាប់ដែរ។*

180 ព្រះស្តាប់អង្គការ។ ត្រូវហើយ? ឥឡូវនេះ អ្នកឃើញច្បាស់នូវអ្វីដែលពួកគេនឹង ធ្វើ អ្នកឃើញនូវអ្វីដែលពួកគេបានធ្វើ។ ឥឡូវនេះចូរប្រយ័ត្នតាមមើលក្រុមជំនុំបើគេ មិនធ្វើបែបនោះ។ ទ្រង់ស្តាប់អង្គការ!

*អ្នកណាដែលមានត្រចៀក ចូរស្តាប់សេចក្តីដែលព្រះវិញ្ញាណមាន បន្ទូលទៅកាន់ក្រុមជំនុំ...*

181 ឥឡូវនេះ ចចករបស់ប៉ុលនិយាយបានក្លាយជា “នីកូឡាស។” ពួកគេកំពុង ព្យាយាមបង្កើតសង្ឃដូចជាសង្ឃលេវី ដែលខុសពីគោលលទ្ធិព្រះគម្ពីរសញ្ញាថ្មី។ អាម៉ែន! ពាក្យថា នីកូ ជាពាក្យក្រិក នីកូ មានន័យថា “ដើម្បីយកឈ្នះ យកឈ្នះ។” យកឈ្នះលើអ្វី? អ្នកជឿ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ យកព្រះអម្ចាស់យេ ស៊ូវដែលមានព្រះជន្មរស់ឡើងវិញចេញពីក្រុមជំនុំ ដោយមានទីសំគាល់ និងការ អស្ចារ្យក្នុងចំណោមអ្នកជឿ ហើយដាក់បុរសដែលបានបោះឆ្នោតឱ្យធ្វើជាសម្តេច ប៉ាប ឬខាងសាច់ឈាម...ខាឌីណាល់ ឬអ្នកត្រួតត្រាម្នាក់ដែលព្យាយាមយក ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធចេញឆ្ងាយពីអ្នកជឿ ហើយប្រគល់វាទៅជាបញ្ហាមួយដែល ហៅថាលំដាប់បរិសុទ្ធនៃមនុស្ស ដាក់ពួកវាលើអ្នកជឿ កុំហៅពួកគេថាគ្រូគង្វាល ដែលមានន័យថា “អ្នកគង្វាល” ប៉ុន្តែហៅថាលោកឪពុក ដែលព្រះយេស៊ូវទ្រង់មាន

បន្ទូលថា “កុំហៅមនុស្សថា ‘លោកឪពុក នៅលើផែនដីនេះ។’ ឃើញអំពើអាក្រក់នោះទេ? ហើយតើយើងបានធ្វើអ្វី?”

182 អូ ប្រសិនបើយើងអាចឈប់បាន។ សូមកុំឲ្យយើងមានយប់ញ័រញ័រញ័រទាំងអស់នេះ ខ្ញុំចង់យកនៅយប់ថ្ងៃស្អែកនៅជំពូកទី១២នៃវិវរណៈ ហើយបង្ហាញអ្នកថា ស្រីពេស្យាចំណាស់ដែលនៅទីនោះ គឺជាស្រីសំផឹង។ ហើយនាង...មូលហេតុដែលនាងមាន គឺដោយសារតែនាងបានប្រព្រឹត្តអំពើប្រាសចាកសីលធម៌ខាងផ្លូវភេទ...ជាមួយព្រះ ហើយហៅខ្លួននាងថាជាស្រីមេម៉ាយ ហើយនាងក៏ជាម្តាយរបស់ស្រីពេស្យាដែរ។ តើវាត្រូវទេ? ឥឡូវនេះ យើងដឹងថា នោះជាទីក្រុងរ៉ូម ពីព្រោះនាងកំពុងស្ថិតនៅលើភ្នំប្រាំពីរ ហើយអ្វីៗទាំងអស់គឺពិតប្រាកដ បុរសម្នាក់នៅក្នុងនាងនិងចំនួននៃសត្វនេះ ជាដើម។ យើងទាំងអស់គ្នាដឹងហើយថាពីការបង្រៀនមុន តើជានរណា។ ប៉ុន្តែអ្វីដែលគួរឲ្យសោកស្តាយនោះ គឺនាងជាម្តាយរបស់ស្រីពេស្យា។ នេះជាការចាប់ផ្តើមរបស់នាងនៅទីនេះ ចាប់ផ្តើមនៅក្នុងទីក្រុងរ៉ូមជាក្រុមនៃគ្រិស្តាន អ្វីដែលគេហៅថាពួកគ្រិស្តាន។

183 សូមស្តាប់! ព្រះជួយខ្ញុំឱ្យក្លាយជាការពិត! ក្រុមគ្រិស្តាននៅក្នុងព្រះវិហារបែបនេះ។ ពួកគេបានទទួលជាផ្លូវការ និងព្រងើយកណ្តើយ ហើយបានដកខ្លួនចេញ ហើយរៀបចំខ្លួនជាអង្គការមួយ។ ហើយបន្ទាប់មកបង្រួបបង្រួម នៅក្នុងសម័យកាលងងឹតជាមួយរដ្ឋ។ ហើយរដ្ឋនិងក្រុមជំនុំបានក្លាយជាអ្វី? ព្រះវិហារគ្រិស្តាន “វិហារកាតូលិកបរិសុទ្ធ” វាត្រូវបានគេហៅថាអញ្ចឹង (ពាក្យថា *កាតូលិក* គឺពាក្យថា “សកល”) “ព្រះវិហារគ្រិស្តានសកលដ៏អស្ចារ្យ។” ហើយហៅមនុស្សដែលនិយាយភាសាដទៃមក ហើយស្រែក ហើយប្រោសអ្នកជំងឺឲ្យជា ផ្សេងៗថាជាពួក “ខុសឆ្គង។” ទីបំផុតបានធ្វើឲ្យមានការរឹតបន្តឹងរហូតដល់បើមានអ្នកណាគោរពប្រណិប័តន៍បែបនោះត្រូវគេបោះចូលក្នុងរូងតោ ប្រសិនបើពួកគេមិនទទួលយកជំនឿកាតូលិក។ វាបានបន្តអស់រយៈពេលរាប់រយឆ្នាំកន្លងមក នៃការបៀតបៀននោះ។ ប៉ុន្តែក្រុមជំនុំនោះមិនដែលស្លាប់ឡើយ។ អ្នកមិនអាចសម្លាប់វាបានទេ។ ព្រះមានបន្ទូលថា វានឹងរស់ដល់ទីបញ្ចប់ ហើយបន្ទាប់មកទ្រង់នឹងប្រទានមកុដជីវិត។ ចុះមកតាមរយៈសម័យកាលនៃការបៀតបៀននោះ។

184 បន្ទាប់មកមានម៉ាទីនលូធើចូលមកដើម្បីបន្តសម័យកាលហើយគាត់បានផ្លាស់ប្តូរក្រុមជំនុំចេញក្រោមការរាប់ជាសុចរិត។ តើមានអ្វីកើតឡើងនៅពេលដែល

លោកលូធ្វើបានស្លាប់? ពួកគេបានរៀបចំវា បានធ្វើឱ្យវាក្លាយជាព្រះវិហារលូធ្វើវាន ពួកគេមានគោលលទ្ធិមួយ។ ពេលគេរៀបចំវា តើគេបានធ្វើអី? ផ្តល់ឱ្យវាទូរកំណើត តភ្ជាប់ចូលទៅក្នុងសាសនាឃ្មុំម្តងទៀត។ ត្រូវណាស់។

185 បន្ទាប់មកព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានឆ្លើយចេញពីនោះហើយវេសលី បានឃើញ វា។ ហើយវេសលី និងវីតហ្វីល និងចច វីតហ្វីល និងអ្នកផ្សេងទៀតជាច្រើន និង —និងអាសប៊ី ហើយពួកគេជាច្រើនគឺជាអ្នកដឹកនាំដ៏អស្ចារ្យ។ ពួកគេបានសង្គ្រោះ ពិភពលោកនៅថ្ងៃនោះ។ ពួកគេមានការប្រជុំនៅក្នុងសម័យកាលភីឡាដិលា ដែលបានសង្គ្រោះប្រទេសអង់គ្លេស និងសហរដ្ឋអាមេរិកផងដែរ។ ពួកគេមានការ ប្រជុំដែលពួកគេត្រូវបានបណ្តេញចេញ និងហៅថា “ពួកសម្តែងភាពបរិសុទ្ធ។” អ្នក មេតូឌីស្ទបានធ្វើវា ពួកគេធ្លាក់ទៅលើឥដ្ឋក្រោមអំណាចនៃព្រះ ហើយពួកគេបាន បោះទឹកលើមុខរបស់ពួកគេ ហើយធ្វើឱ្យខ្លួនគេត្រជាក់។ ត្រូវហើយ។ ហើយពួកគេ ញាប់ញ័រយ៉ាងខ្លាំងនៅក្រោមវា រហូតដល់ពួកគេបាន... រហូតដល់ពួកគេនិយាយ ថា “ពួកគេមានរឿងកំប្លែង។” មានមនុស្សកន្ត្រាក់ហើយញ័រនៅក្រោមព្រះចេស្តា នៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ នោះជាប្រវត្តិមេតូឌីស្ទ។ ពីទីនោះមកក្លាកយំជាដើម ថា ឥឡូវនេះពួកគេបានរៀបចំវា។

186 ពួកគេបានបង្កើតមេតូឌីស្ទនេះ មេតូឌីស្ទបុព្វកាល និងមេតូឌីស្ទប្រភេទនេះ និងជាមេតូឌីស្ទប្រភេទនោះ រហូតដល់វាធ្លាក់ចុះរហូតដល់ពួកមេតូឌីស្ទចង់យក “ឈាម” ចេញពីសៀវភៅចម្រៀងរបស់ពួកគេ។

187 នៅយប់មិសនេះ ក្នុងកម្មវិធីទូរទស្សន៍មួយ (ម្តាយខ្ញុំបានហៅមកខ្ញុំ)។ ពួកគេ មានគ្រូគង្វាលមេតូឌីស្ទ នៅទីនេះក្នុងរដ្ឋឥណ្ឌាអាណា មកបង្រៀនបទ រ៉ុកនិ ងរ៉ូល នៅក្នុងព្រះវិហារ។ បាននិយាយថា “វាជារឿងគួរឱ្យអាម៉ាស់ដែលយើងបាន ខកខានមិនបានឃើញសិល្បៈដ៏ស្រស់ស្អាតនេះដែលចូលទៅក្នុងព្រះវិហារ។”

188 នោះគឺជាអារក្សនៅក្នុងហោរាក្លែងក្លាយ! ត្រូវហើយ! កុំចង់ធ្វើឱ្យអារម្មណ៍របស់ អ្នកសៅហ្មង ប៉ុន្តែបងប្រុស នោះជាសេចក្តីពិតរបស់ព្រះ។ ខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នកខឹងបន្តិច ជាជាងហើយធ្វើឱ្យអ្នកសិក្សាបទគម្ពីរវិញ ប្រហែលជាមិនអីទេជាមួយព្រះ ជាជាង បាត់បង់ក្តីសង្គ្រោះនៅទីបញ្ចប់។ អ្នកប្រហែលជាមិនចូលចិត្តខ្ញុំឥឡូវនេះ ប៉ុន្តែ ថ្ងៃណាមួយអ្នកនឹងដាក់ដៃអាបនៅជុំវិញខ្ញុំនិយាយថា “បងប្រុសប្រាណហាំ នោះ ជាសេចក្តីពិត។” នៅទីនេះវានៅទីនេះ ហើយពួកគេនឹងចូលទៅក្នុងនោះ។ នោះ

ហើយជាកន្លែងពួកគេ...វាគ្រាន់តែនៅទីនោះ។ ព្រះគម្ពីរបានចែងថាពួកគេនឹងធ្វើដូច្នោះ។

189 បន្ទាប់មកពីវេសលី ប្រសិនបើវេសលីធ្វើដូច្នោះ នោះនឹងមកដល់ពេនទីកុសុដ។ ហើយពួកគេបានទទួលការស្តារឡើងវិញនូវអំណោយទាន ដោយចាប់ផ្តើមនិយាយភាសាដទៃ ពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។

190 ដូចជាគ្រាប់ពោតផុសចេញពីដី។ រឿងដំបូងវាល្ងាយ។ លាស់ចេញជាពីរឆែក។ បន្ទាប់មកវា...អ្នកគិតថាអ្នកមានចម្ការពោត។ ទងនោះធំឡើង ហើយធ្វើជារំយោល។ ទីមួយគឺលូឆើរាន។ រំយោល តើវាជាអ្វី? មេតូឌីស្ទ លំអង សេចក្តីស្រឡាញ់ជាបងប្អូន ផ្សាយដំណឹងល្អ លំអងចេញទៅអ្នកដទៃ។

191 ហេតុអ្វី សូម្បីតែធម្មជាតិក៏អះអាងពីសម័យពួកជំនុំទាំងនេះដែរ។ មេតូឌីស្ទចេញពីភាពរីករវ...ឬ ខ្ញុំមានន័យថា លូឆើរានចេញពីភាពរីករវ។ មេតូឌីស្ទរង្គោះរង្គើសេចក្តីស្រឡាញ់ជាបងប្អូន និងថ្ងៃផ្សាយដំណឹងល្អ និង—និងថ្ងៃនៃ—នៃអ្នកផ្សព្វផ្សាយដំណឹងល្អ។ ថ្ងៃអ្នកផ្សព្វផ្សាយដំណឹងល្អដ៏អស្ចារ្យបំផុតដែលពិភពលោកមិនធ្លាប់ស្គាល់គឺសម័យមេតូឌីស្ទ។ ត្រូវហើយ។ អង្រួនលំអងរបស់វា។

192 តើមានអ្វីកើតឡើងពីទីនោះ? ចេញពីលំអងនោះមកត្រចៀកពោត គឺពេនទីកុសុដ។ គ្រាប់ធញ្ញជាតិក៏ដូចជារបស់ដែលចូលមកដែរ។ មិនមែនស្លឹកមិនមែនរំយោលទេ គឺជាគ្រាប់ធញ្ញជាតិ។ ហើយឥឡូវនេះ—ពេនទីកុសុដមានផ្សិតពាសពេញគ្រាប់ធញ្ញជាតិ រហូតដល់វា...អ្នកស្ទើរតែមិនអាចមើលឃើញគ្រាប់ធញ្ញជាតិបាន។ ដល់ពេលសម្អាតចេញហើយ! អាម៉ែន! តើពួកគេបានធ្វើអ្វី? បានធ្វើរឿងដូចគ្នាដែលពួកមេតូឌីស្ទបានធ្វើ។ ម្នាក់បានរៀបចំពួកគេជាក្រុម និងនិយាយថា “យើងជាសភានៃព្រះ។” មួយផ្សេងទៀតថា “យើងជាពេនទីកុសុដ។” មួយផ្សេងទៀតថា “យើងគឺជាភាពតែមួយ។” “យើងជាទីពីរ។” ហើយ—ហើយមានរឿងនេះច្រើនណាស់ ហើយមានច្រើនណាស់។ ខ្ញុំអើយ! ជិះអូដូមួយលើខ្នងវា ពីរ បី អ្វីៗគ្រប់យ៉ាង។ អូ មានអង្គការបុកសិប ឬសាមសិប ឬសែសិបផ្សេងគ្នានៃពួកគេ។

193 តើពួកគេបានធ្វើអ្វី? បានបោះវាចូលទៅក្នុងរ៉ូម៉ាំងម្តងទៀត។ ទទួលបុណ្យ ជ្រមុជទឹកក្នុងពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកនៃព្រះវិហាររ៉ូម៉ាំងកាតូលិក។ ខ្ញុំសុំឱ្យពេនទីកុស ដណាមួយបង្ហាញខ្ញុំពីកន្លែងដែលនរណាម្នាក់នៅក្នុងព្រះគម្ពីរបានទទួលបុណ្យ ជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាម “ព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា និងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។” ខ្ញុំសុំឱ្យ ប៊ីស្យូត ខាឌីណាល់ គ្រូណាម្នាក់ បង្ហាញខ្ញុំពីកន្លែងដែលវាធ្លាប់ធ្វើ ដែលមិនធ្លាប់ធ្វើ នៅខាងក្រៅព្រះវិហារកាតូលិក។ ហើយលូធើបាននាំវាមកជាមួយគាត់ គាត់បាន នាំការបង្រៀន និងអ្វីៗផ្សេងទៀតចេញពីវា។ មេតូឌីស្តបានបន្តជាមួយវា។ ពេនទី កុស្តអ្នកគួរឱ្យខ្មាសណាស់! សម្អាតវាចេញ! សូមត្រឡប់មកកាន់ព្រះបន្ទូលវិញ! ប្រែចិត្តចុះ ពុំនោះសោតព្រះនឹងដកជើងចង្អៀងចេញពីអ្នក ដែលជាពន្លឺដែលអ្នក បានទទួល។ អាម៉ែន! ត្រូវហើយ។

194 ចូរយកព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធចេញជាមេដឹកនាំ ហើយចាត់ពួកគេតាមរបៀប ដ៏វិសុទ្ធរបស់មនុស្ស ហើយដាក់ពួកគេលើអ្នកជឿ។ ហើយកុំហៅពួកគេថា “គ្រូគង្វាល អ្នកគង្វាល” (យើងត្រូវហៅថា *គ្រូគង្វាល* “អ្នកគង្វាល” ពាក្យថា *គ្រូគង្វាល* មានន័យជាង។) ប៉ុន្តែ “លោកឪពុក ខាឌីណាល់ សម្តេចសង្ឃ ឬ អ្នកត្រួតត្រាទូទៅ។” អ្នកពិតជាស្អប់រឿងនេះ! ហើយព្រះបានគាំទ្រវាសម្រាប់ពួកគេ ហើយមានបន្ទូលថា: “ខ្ញុំក៏ស្អប់ដែរ!” ដោយសារតែទ្រង់គួរតែជាអ្នកត្រួតពិនិត្យ ទូទៅលើសម្តេចសង្ឃនិងសម្តេចប៉ាប។ ទ្រង់ធ្វើការជាមួយបុគ្គលម្នាក់ៗ មិនមែន ជាអង្គការទេ ប៉ុន្តែជាបុគ្គល។

195 ឥឡូវនេះ វាចម្លែក...ស្តាប់ដូចដែលយើងកំពុងខិតជិតមកដល់។ យើងនៅ មានមួយខ្សែទៀត។

196 នៅទីនេះយើងមានគោលលទ្ធិនៃការចាប់ផ្តើមនៃជំនឿកាតូលិក គឺការបន្តពូជ សាវ័ក។ តើមានប៉ុន្មាននាក់ដែលដឹង? សាវ័ក។ ឥឡូវនេះ កាតូលិកនិយាយដូច្នោះ ថា “សម្តេចប៉ាបសព្វថ្ងៃនេះគឺជាអ្នកស្នងតំណែងរបស់ពេត្រុស ដែលជាសាវ័ក បន្តបន្ទាប់។” មិនមានរឿងបែបនេះទេ។ វាជាចំណង់ផ្លូវភេទ របស់អ្នកយ៉ាងណា... តើអេសានិងយ៉ាកុបកើតពីឪពុកដ៏វិសុទ្ធនិងម្តាយដ៏វិសុទ្ធយ៉ាងណា ហើយម្នាក់ ក្នុងចំណោមពួកគេជាគ្រិស្តាននិងម្នាក់ទៀតជាអារក្ស? អា-ហ៊ីម។ តើវាអាចទៅរួច ដោយរបៀបណា? ដោយសារតែអំពើបាបគឺជាអំពើបាប ហើយការរួមភេទគឺជាការ រួមភេទ ប៉ុន្តែព្រះជាម្ចាស់ប្រទានកំណើត។

197 ព្រះជ្រើសរើសយើងពីមុនកំណើតនៃពិភពលោក។ តើអ្នកដឹងទេ? រង់ចាំ រហូតដល់យើងអានប្រវត្តិវិទូទាំងនេះ ហើយមើលពីរបៀបដែលអ៊ិននាស... របៀបដែលគាត់លើកតម្កើងព្រះជាម្ចាស់សម្រាប់ការជ្រើសរើសគាត់មុនកំណើត ពិភពលោក។ របៀបដែលលោកម៉ាទីន និងអស់អ្នកដែលសរសើរទ្រង់ ព្រះអើយ សរសើរតម្កើងព្រះ។ បាននិយាយថា “ដោយសារតែ...” ហើយមនុស្សនិយាយ ពីគាត់ថា “គាត់ត្រូវបានជ្រើសរើសមុនពេលបង្កើតពិភពលោក។” នោះជាបទ គម្ពីរ។ បងប្អូនទាំងនោះបានតម្រង់ជួរជាមួយនឹងព្រះ។ ប៉ុន្តែក្រុមជំនុំខ្មៅចាស់នេះ បានឆ្លងកាត់ពួកគេមួយពាន់ប្រាំរយឆ្នាំនៃសម័យកាលងងឹត ប្រឡាក់វត្ថុទាំងមូល ដូចជាចង្កៀងដែលជក់ផ្សែង បិទបាំងពន្លឺភ្លឺង។ “ប៉ុន្តែវានឹងក្លាយជាពន្លឺនៅពេល ល្ងាច” ព្រះអម្ចាស់មានបន្ទូលដូច្នោះ។

198 សារឹកបន្តបន្ទាប់ មួយបន្ទាប់ពីមួយទៀត សម្តេចប៉ាបមួយ ហើយអ្នកត្រូវ ស្ថិតក្នុងត្រកូលសម្តេចប៉ាបមុនពេលអ្នកអាចក្លាយជាសម្តេចប៉ាប។ អូ ខ្ញុំអើយ! នោះជារឿងមិនសមហេតុផល។ នេះ—ពួកអ្នកជឿ...មិនមែនបរិសុទ្ធ និងយុត្តិធម៌ ទេ ប៉ុន្តែជា...ការអនុញ្ញាតឱ្យ...អនុញ្ញាតឱ្យ—សូមឲ្យសង្ឃអធិស្ឋានឲ្យគេ ហើយនាំ គេចេញពីអំពើបាបរបស់ខ្លួន ការអត់ទោសបាបរបស់ពួកគេ បង់លុយសម្រាប់ការ សារភាព។

199 ប្រូតេស្តង់ធ្វើដូចគ្នា! ពួកគេព្យាយាមក្លាយជា...បង់ឱ្យគ្រូគង្វាលរបស់ពួកគេ នៅខាងក្រោយ ហើយរស់នៅដូចលោកិយទាំងមូល។ ហើយគាត់មិនស្គាល់ ព្រះច្រើនជាងគាត់ខ្លួនឯងទេ...អនុញ្ញាតឱ្យពួកគេស្នាក់នៅក្នុងក្រុមជំនុំរបស់គាត់ ហើយហៅពួកគេថាជាសមាជិកនៃក្រុមជំនុំរបស់គាត់ ហើយអនុញ្ញាតឱ្យពួកគេ ស្នាក់នៅទីនោះ ហើយប្រកាសប្រាប់ពួកគេថាពួកគេបានសង្គ្រោះ។ យ៉ាងម៉េច វិញ គេនឹងខកចិត្តនៅថ្ងៃនោះ បើមិនបានកើតជាថ្មី! បើគ្មានព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធទេ អ្នកនឹងបាត់បង់។ គ្មានមនុស្សណាអាចនិយាយបានថា “ព្រះយេស៊ូវជាព្រះគ្រីស្ទ” លើកតែមានព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធប៉ុណ្ណោះ។

200 ក្រុមជំនុំពិតនៅអេភេសូរមិនត្រូវបានបញ្ជាក់ដោយសុន្ទរកថាដ៏ប៉ិនប្រសប់ នេះទេ។ គាត់...ពួកគេស្អប់វា។ ពួកគេមិនត្រូវបានបញ្ជាក់ ពួកគេដឹង ក្រុមជំនុំពិត មិនអាចបញ្ជាក់បានទេ។

201 ការបើកសម្តែងមិនពិតដែលអ្នកទាំងនោះមាន ហៅថា នីកូឡាស ដែលមិនសហការជាមួយព្រះបន្ទូលនៃព្រះ។ ប្រាប់ខ្ញុំពីកន្លែងដែលអ្នកធ្លាប់ឃើញ “បូជាចារ្យធ្វើការសារភាព” បានបង្រៀននៅក្នុងព្រះគម្ពីរនៅទីនេះ។ តើអ្នកធ្លាប់ឃើញនៅឯណាពីការ “បោះទឹក” បង្រៀនក្នុងព្រះគម្ពីរនៅទីនេះ សម្រាប់ការរួចពីបាប? តើអ្នកធ្លាប់ឃើញនរណាម្នាក់ទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងនាមរបស់អ្នកនៅកន្លែងណា? “ព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា និងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ” សម្រាប់ការរួចពីបាបរបស់អ្នក? តើអ្នកធ្លាប់ឃើញរឿងនេះនៅឯណា? “ផ្តល់សិទ្ធិនៃការប្រកប ហើយកត់ឈ្មោះរបស់ពួកគេនៅលើសៀវភៅក្រុមជំនុំ” នៅទីនោះ? តើអ្នកធ្លាប់ឃើញរឿងទាំងអស់នេះនៅឯណា? តើវាគឺជាអ្វី? វាជាពួកសង្ឃប្រុស—ពួកសង្ឃមិនត្រឹមត្រូវនឹងព្រះបន្ទូល ហើយពួកគេជានីកូឡាស ហើយព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ខ្ញុំស្អប់ពួកគេ!” ត្រឡប់ទៅព្រះបន្ទូលវិញ។ អូ នោះហើយ...ខ្ញុំដឹងថាវាធ្ងន់ធ្ងរ បងប្អូនប៉ុន្តែខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនទទួលខុសត្រូវវា ដល់ព្រះយេស៊ូវ វាច្របូកច្របល់នឹងទ្រង់។

202 ការបើកសម្តែងក្លែងក្លាយ មិនមែនដោយព្រះបន្ទូល ប៉ុន្តែបានហៅពួកគេថា “អ្នកកុហក ពួកសាវ័កក្លែងក្លាយ ហោរាក្លែងក្លាយ។” ប៉ុន្តែក្រុមជំនុំពិតបានប្រកាន់ខ្ជាប់នូវការបង្រៀនដើមរបស់សាវ័កប៉ុលនិងពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ដោយមានទីសម្គាល់បន្តបន្ទាប់និងបញ្ជាក់ព្រះបន្ទូលដែលប៉ុលបានបង្រៀន។ អាម៉ែន! សូមបង្ហាញខ្ញុំពីកន្លែងដែលព្រះជាម្ចាស់នឹងបញ្ជាក់ព្រះបន្ទូលពីការបោះទឹក។ សូមបង្ហាញខ្ញុំពីកន្លែងដែលព្រះនឹងបញ្ជាក់ ហើយនាំមកនូវការនិយាយភាសាដទៃនិងការអស្ចារ្យ ដោយគ្រាន់តែចាប់ដៃជាមួយគ្រូគង្វាលនៅកន្លែងណាមួយហើយកត់ឈ្មោះរបស់អ្នកនៅលើសៀវភៅ ហើយនៅតែទំពារជក់បារី ផឹកស្រា និយាយកុហក កាតពិធីដប់លៀង មានភាពសប្បាយរីករាយ...ឱ ក្តីមេត្តា! នោះជាសាច់ឈាម ជាហោរាក្លែងក្លាយ មិត្តអើយ។ បាទ មែនហើយ។

203 ផ្លូវរបស់ព្រះគឺបរិសុទ្ធ។ សូមឲ្យការនេះដឹងដល់សមាជិកគ្រប់រូបនៅទីនេះនៃរូបកាយនៃព្រះគ្រីស្ទ៖ រហូតដល់អ្នករស់នៅក្នុងជីវិតបរិសុទ្ធ ពុំនោះសោតព្រះជាម្ចាស់បដិសេធដង្វាយរបស់អ្នក។ យញ្ញបូជាត្រូវតែថ្វាយដោយដៃបរិសុទ្ធ។ នោះគឺជា...?...ត្រូវហើយ។ ពួកសង្ឃមុនពេលដែលគាត់អាចចូលមកថ្វាយយញ្ញបូជា គាត់ត្រូវតែបរិសុទ្ធ ហើយលះបង់ និងចាក់ប្រេងតាំង និងក្រអូបនិងអ្វីៗគ្រប់យ៉ាង មុនពេលគាត់អាចដើរនៅចំពោះមុខព្រះ ដើម្បីថ្វាយយញ្ញបូជា។ តើ

វាត្រូវទេ? ម៉េចក៏ចេញទៅបោកគេ លួច ឈ្លោះប្រកែកជាមួយអ្នកជិតខាង និងអ្វីៗ ផ្សេងទៀត ហើយបន្តដំណើរដែលអ្នកធ្វើ ហើយបន្ទាប់មកចូលមក ហើយនិយាយ ថា “ឱព្រះជាម្ចាស់អើយ! សរសើរព្រះយេស៊ូវ! ហាលេលូយ៉ា!”?

204 មនុស្សនិយាយថា “ខ្ញុំឃើញពួកគេនិយាយភាសាដទៃ។” នោះនៅតែមិន មានន័យថា ពួកគេបានទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ “ខ្ញុំឮគេស្រែកហោរា។” នោះ នៅតែមិនមានន័យថា ពួកគេបានទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ គឺជាជីវិត។

205 ព្រះគម្ពីរបានចែងថា “ភ្លៀងធ្លាក់មកលើផែនដីជាញឹកញាប់ ដើម្បីរៀបចំវា រៀបចំតុបតែងវាសម្រាប់” (ហេព្រើរ ៦) “រីឯបន្ទានិងអព្វោធ ដែលនៅជិតនឹងការ បដិសេធ ដែលចុងបញ្ចប់នឹងត្រូវដុតចោល។”

206 “ព្រះអាទិត្យរលើមនុស្សសុចរិត និងមនុស្សទុច្ចរិត។ ភ្លៀងធ្លាក់មកលើមនុស្ស សុចរិត និងមនុស្សទុច្ចរិតដូចគ្នា។” ភ្លៀងមកធ្វើឱ្យដំណាំស្រូវកើតផល (យើងនឹង ហៅវាបែបហ្នឹង) និងដល់គ្រប់ស្មៅដែលនៅក្នុងស្រែដែរ។ ប្រសិនបើស្រូវសាលី ស្រែក នោះស្មៅក៏ស្រែក។ ហើយភ្លៀងដូចគ្នាដែលស្រោចស្រពស្រូវសាលី —ស្រោចទឹកស្មៅផងដែរ។ ស្រូវសាលីតូចនឹងងើបក្បាលឡើង “សរសើរតម្កើង ព្រះជាម្ចាស់! ហាលេលូយ៉ា! ហាលេលូយ៉ា! ខ្ញុំរីករាយណាស់ដែលបានភ្លៀងនេះ!” ស្មៅតូចនឹងហោរាកញ្ជ្រៀវ “ថ្វាយសិរីល្អដល់ព្រះ! សរសើរព្រះ! ហាលេលូយ៉ា! ខ្ញុំ រីករាយក្នុងការទទួលបានវា។”

207 “ប៉ុន្តែ ដោយសារផលរបស់គេ អ្នកនឹងស្គាល់វា។” ត្រូវហើយ។ “ដោយសារ ផលរបស់គេ អ្នកនឹងស្គាល់វា។”

208 ខទី៧ ហើយបន្ទាប់មកយើងកំពុងបិទបញ្ចប់ នេះគឺជាគ្រាចុងក្រោយនៃគ្រា ពួកជំនុំ។ ឥឡូវនេះយើងនឹងយឺតប្រហែលប្រាំនាទី ឬដល់ដប់ នាទី។

អ្នកណាដែលមានត្រចៀក ឲ្យអ្នកនោះស្តាប់សេចក្តី ដែល ព្រះវិញ្ញាណមានព្រះបន្ទូល ដល់ពួកជំនុំទាំងប៉ុន្មានចុះ ឯអស់អ្នកណា ដែលឈ្នះ នោះអញនឹងឲ្យបរិភោគផ្លែរបស់ដើមជីវិត ដែលនៅស្ថាន បរមសុខរបស់ព្រះ។



209 ឥឡូវនេះមើលចុះ មិត្តអើយ នេះជាវិធីដែលអ្នកយកកល្លៈ។ ដំបូងអ្នកត្រូវយកកល្លៈ បន្ទាប់មកអ្នកអាចញ៉ាំផ្លែឈើបាន។ វាគឺជាអ្នកកល្លៈ។ ចងចាំយប់មួយដែលជាការបង្រៀនរបស់យើងយប់មិញទេ? យ៉ូហានត្រូវចូលក្នុងព្រះវិញ្ញាណមុននឹងគាត់ឃើញអ្វីមួយ។ និងរបៀបដែលអ្នកនឹងអង្គុយចុះ ដោយនិយាយថា “ប្រសិនបើគាត់មិនមែនជាបាទីស្ទទេ ខ្ញុំមិនស្តាប់គាត់ទេ?” “ប្រសិនបើគាត់មិនមែនជាប្រសិប្បវិធីនេះទេ ខ្ញុំនឹងមិនស្តាប់គាត់ទេ។” “ប្រសិនបើគាត់មិនបង្រៀនដូចអ្វីដែលក្រុមជំនុំរបស់ខ្ញុំបង្រៀននោះទេ ខ្ញុំ...” អ្នក—អ្នក—អ្នកនឹងមិនយកកល្លៈបានទេ អ្នកមិនទាន់បានចូលក្នុងព្រះវិញ្ញាណនៅឡើយទេ។ អ្នកទាំងអស់គ្នាចេញពីលំដាប់លំដោយ។

210 ចូរទទួលព្រះវិញ្ញាណ ថា “ឱព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ ទូលបង្គំស្រឡាញ់ទ្រង់ឥឡូវនេះសូមបង្ហាញឱ្យទូលបង្គំឃើញនូវអ្វីដែលទ្រង់សមគួរ គ្រាន់តែនាំវាមកទូលបង្គំ។” បន្ទាប់មកអ្នក—បន្ទាប់មកអ្នកត្រូវបានគ្រប់យ៉ាង។ ត្រូវហើយ។

211 សូមកត់សម្គាល់ ព្រះគម្ពីរបាននិយាយបីដង—នៃដើមឈើជីវិតនៅក្នុងលោកុប្បត្តិ បីដងនៅក្នុងសៀវភៅវិវរណៈ។ នៅថ្ងៃមុនយើងមានរឿងនោះ។ ចាំទេ? ថ្ងៃអាទិត្យម្សិលមិញ។ ហើយ...អារក្សស្អប់រាល់បទគម្ពីរដែលមាន ប៉ុន្តែវាស្អប់កាន់តែខ្លាំងគឺ លោកុប្បត្តិនិងវិវរណៈ។ វាវាយប្រហារលោកុប្បត្តិដោយសារតែប្រភពដើមរបស់វា ពីព្រោះវាចង់ធ្វើឱ្យមនុស្សជឿថាវាមិនដូច្នោះទេ “លោកុប្បត្តិមិនបានមកតាមរបៀបដែលព្រះបានមានបន្ទូលថាពួកគេគួរតែមកនោះទេ មានអ្វីផ្សេងទៀតដែលបណ្តាលឱ្យមានការបង្កើតនិងរឿងនេះ។” បន្ទាប់មកវាវាយប្រហារវាតាមរបៀបនោះ។ ហើយវាយកមនុស្សចេញពីវិវរណៈ ដោយសារតែវាបានលាតត្រដាងៈ ព្រះយេស៊ូវជាព្រះ ហើយវាជាអារក្ស (ហើយវាត្រូវវិនាស) ហើយសិរីល្អនៃក្រុមជំនុំដែលបានញែកជាបរិសុទ្ធនឹងត្រឡប់ទៅផ្ទះរបស់ព្រះ ហើយនឹងសេចក្តីវិនាសរបស់ព្យាករណ៍ក្លែងក្លាយ ហើយអស់អ្នកដែលកុហកហើយធ្វើគ្រប់យ៉ាងនឹងត្រូវបោះទៅក្នុងបឹងភ្លើង។ វាគ្មានអ្វីចម្លែកទេដែលវាលាក់បាំងពួកគេឱ្យឆ្ងាយពីវា។ ប៉ុន្តែ ចូរចាំថា កន្លែងទាំងពីរនេះនិយាយអំពីដើមឈើជីវិតក្នុងឋានសួគ៌។

212 ឥឡូវនេះ សូមចំណាយពេលបន្តិច ហើយឥឡូវនេះ “ដើមឈើ។” សារកយ៉ូហានជំពូកទី៦ ប្រសិនបើអ្នកចង់កត់វាចុះ។ ព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូលថា “ខ្ញុំជា

—ជា—នំប៉័ងនៃជីវិត។” ឥឡូវនេះ សូមចងចាំ។

213 ឥឡូវនេះយើងនឹងប្រើប្រកាសទាំងពីរនេះជានិមិត្តសញ្ញានៅទីនេះ។ ដូច្នោះ មុននឹងបិទបញ្ចប់ ឥឡូវនេះ។ ឥឡូវនេះ នៅខាងស្តាំដៃខ្ញុំគឺដើមឈើក្នុងសួន ដែលគេហៅថាដើមឈើ “ជីវិត” នៅខាងឆ្វេងដៃខ្ញុំគឺដើមឈើក្នុងសួនដែលគេ ហៅថាដើមឈើ “ដឹងខុសត្រូវ។” តើមានប៉ុន្មាននាក់ដែលដឹងថាគម្ពីរចែងថាមាន ដើមឈើជីវិត និងដើមឈើដឹងខុសត្រូវ? ឥឡូវនេះ មនុស្សត្រូវរស់នៅដោយ ដើមឈើជីវិតនេះ មិនមែនឱ្យប៉ះដើមឈើនៃចំណេះដឹងនោះទេ។ តើវាត្រូវទេ? ហើយជាលើកដំបូងដែលគាត់បានប៉ះវា គាត់បានបំបែកខ្លួនគាត់ចេញពីអ្នកបង្កើត របស់គាត់។ គាត់បានបាត់បង់—ការប្រកបរបស់គាត់ជាមួយព្រះ នៅពេលដែល គាត់បានចាប់យកចំណេះដឹងដំបូងរបស់គាត់។ ឥឡូវនេះ ចូរគិតឱ្យមែនទែន។ ហើយអ្នកសរសេរកំណត់ត្រារបស់អ្នក ខ្ញុំនឹងទុកពេលឱ្យអ្នកអាចកត់បាន ព្រោះខ្ញុំ មិនចង់ឱ្យអ្នកខកខានរឿងនេះទេ។

214 ព្រះយេស៊ូវ នៅក្នុងយ៉ូហានជំពូក៦។ ពួកគេកំពុងជីកទឹកពីប្រភពទឹកមួយ ហើយលើកដៃឡើងចំអកនៅទីនោះ ថា ពួកព្រះយេស៊ូវរបស់ពួកគេបានជីកពីថ្ម ខាងវិញ្ញាណ ជាដើម។ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ខ្ញុំជាថ្មដែលនៅក្នុងទីរហោស្ថាន នោះ។”

215 ហើយពួកគេបាននិយាយថា “នៅទីនេះអ្នកកំពុងនិយាយថា ‘អ្នកកើតមុនអំ ប្រាហាំប្រូ’ ហើយអ្នកជាបុរសអាយុមិនលើសហាសិបឆ្នាំផង។ ហើយអ្នកនិយាយ ថាអ្នក ‘បានឃើញអំប្រាហាំប្រូ’? យើងយល់ឥឡូវនេះ ថាអ្នកឆ្គួត អ្នកគឺជាអារក្ស។” ឃើញទេ?

216 ទ្រង់មានបន្ទូលថា “មុនពេលមានអំប្រាហាំគឺ មានខ្ញុំ។” ខ្ញុំនៅព្រៃជាមួយ លោកម៉ូសេ។ គុម្ពោតដែលឆេះនោះ គឺជាខ្ញុំ។ “មុនពេលមានអំប្រាហាំគឺមានខ្ញុំ” មិនមែន។ “ខ្ញុំធ្លាប់។”

217 ឥឡូវនេះ អ្នកដែលនិយាយថា ថ្ងៃនៃការអស្ចារ្យបានកន្លងផុតទៅហើយ អ្នកត្រូវតែធ្វើឱ្យបទគម្ពីរនោះនិយាយថា “ខ្ញុំធ្លាប់ជាមនុស្សអស្ចារ្យដែលជាខ្ញុំ។” ឃើញទេ?

218 មិនមែន។ “ខ្ញុំធ្លាប់” ឬ “ខ្ញុំនឹង” “គឺជាខ្ញុំ” នោះគ្រប់ពេល។ ទ្រង់គឺអស់កល្ប  
ជានិច្ច។ ពាក្យ “គឺជាខ្ញុំ” គឺអស់កល្បជានិច្ច គ្រប់សម័យកាល គ្រប់ពេលវេលា  
នៅក្នុងជើងចង្កៀងមាសទាំងប្រាំពីរ គ្រប់ព្រះវិហារ គ្រប់កន្លែង គ្រប់ដួងចិត្ត។  
“គឺជាខ្ញុំ” (មិនមែន “ខ្ញុំធ្លាប់” ឬ “ខ្ញុំនឹង”) “ខ្ញុំមានវត្តមានពេលនេះដូចដែលខ្ញុំ  
តែងតែមាន។” ឃើញទេ? “ជានិច្ច គឺជាខ្ញុំ។”

219 ពួកគេថា “ព្រះយេស៊ូវបានបស់យើង...យើងមិនស្គាល់អ្នកទេ។ យើងដឹងថាអ្នកគឺជា  
អារក្ស។” បាននិយាយថា “ព្រះយេស៊ូវបានបស់យើងបរិភោគនំម៉ាណានៅទីរហោស្ថាន  
អស់រយៈពេលសែសិបឆ្នាំ។”

220 ព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូលថា “ហើយពួកគេម្នាក់ៗបានស្លាប់។” ត្រូវហើយ?  
“ពួកគេទាំងអស់គ្នាបានស្លាប់។ ប៉ុន្តែខ្ញុំ...” អូ! “ខ្ញុំជានិមិត្តរូបជីវិត ដែលមកពីព្រះ  
ចេញពីស្ថានសួគ៌។ ប្រសិនបើ...នំប៉័ងនៃជីវិត។ ប្រសិនបើអ្នកណាបរិភោគនំប៉័ង  
នេះ គេនឹងមិនស្លាប់ឡើយ។”

221 “តើបុរសម្នាក់នេះនឹងរូបកាយទៅគេ បរិភោគឬ?” ពួកគេថា “ឥឡូវគាត់ឆ្លុត  
ហើយ ប្រាកដណាស់។”

222 នំប៉័ងនៃជីវិតគឺមកពីដើមឈើជីវិត ជាកន្លែងដែលពួកគេបរិភោគ ពីសួនច្បារ  
អរដែន។ ទ្រង់គឺជាដើមឈើនៃជីវិត។ ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើដើមឈើជីវិតគឺជា  
មនុស្ស នោះដើមឈើនៃចំណេះដឹងគឺជាមនុស្ស។ ឥឡូវនិយាយថាសត្វពស់មិន  
មានពូជ! បើជីវិតមកដោយមនុស្ស សេចក្តីស្លាប់មកដោយមនុស្សស្រី។ ហ្នឹងហើយ  
នាងគឺជាដើមឈើនៃសេចក្តីស្លាប់។

223 ដរាបណា—ដូចអ្នកនេះបានធ្វើឲ្យនាងសៅហ្មង ដែលវាបានធ្វើ ក្នុងសត្វ (ស៊ើ  
ភិន) នាងបាននិយាយថា “សត្វពស់បានបញ្ឆោតខ្ញុំ។” ត្រូវហើយ។ មិនមែនសត្វ  
ពស់ គាត់គឺជាសត្វដែលឆ្លាតបំផុតក្នុងចំណោមសត្វទាំងអស់ គាត់នៅចន្លោះសត្វ  
ស្វានិងមនុស្ស។ ពូជរបស់សត្វនឹងមិនឆ្លងគ្នាជាមួយស្រ្តី នឹងមិនដំណើរការ ប៉ុន្តែ  
មិត្តម្នាក់នេះគឺគាត់គឺជាតំណភ្ជាប់ទៅវា។ ព្រះទ្រង់ដាក់បណ្តាសាយ៉ាងនេះ ទ្រង់  
បានដាក់វាមកលើពោះ ហើយដោយគ្មានជើង ហើយយកឆ្អឹងទាំងប៉ុន្មានដែល  
នៅក្នុងខ្លួនគាត់មកប្តូរពីអ្វីដែលដូចមនុស្ស។ វិទ្យាសាស្ត្រព្យាយាមដឹកវានៅក្នុង  
វាលមួយ។ វាត្រូវបានលាក់នៅក្នុងអាថ៌កំបាំងនៃព្រះ នៅកណ្តាលឋានសួគ៌នៃ  
ព្រះ។ មានការបើកសម្តែងរបស់អ្នក។

224 នាងបានបង្កើតកូនប្រុសដំបូងរបស់នាងដែលជាការអ៊ិន (តើត្រូវទេ?) ជាកូនរបស់សាតាំង ជាកូនរបស់សាតាំង។ បើគេមិនធ្វើនោះ តើ—តើអំពីអាក្រក់នោះមកពីណា? ចេញពីអីដាម តើមួយណាជាកូនរបស់ព្រះ? មកពីអារក្សជាឪពុក។ ហើយគាត់បានសម្លាប់ ជាយាតកទីមួយគឺអារក្ស កូនប្រុសរបស់អារក្ស។

225 មើលអ្វីដែលបានកើតឡើងបន្ទាប់ពីនោះ សូមមើលត្រកូលរបស់ការ៉ូន។ នៅជំនាន់នោះដែលបន្តបន្ទាប់ពីការ៉ូន គឺជាអ្នកវិទ្យាសាស្ត្រ និងជាមនុស្សអស្ចារ្យគ្រប់រូប។ អានព្រះគម្ពីរ។ ពួកគេសាងសង់ផ្ទះ ពួកគេធ្វើការជាមួយដែក ហើយពួកគេជាអ្នកវិទ្យាសាស្ត្រ។ ប៉ុន្តែអ្នករាល់គ្នាដែលមកពីសេត (ដែលអេបិលបានស្លាប់គឺជាប្រភេទព្រះយេស៊ូវបានស្លាប់ ហើយអេបិលបានស្លាប់ ហើយសេតបានជំនួសតំណែងវិញ៖ ការស្លាប់ ការបញ្ចុះសព និងការរស់ឡើងវិញ។)...ពីពួកកសិករដែលមានចិត្តរាបទាបមកនោះ អ្នកចិញ្ចឹមចៀមក៏ចុះមកតាមនោះ។

226 ឥឡូវនេះ ព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូលថា “ព្រួយការរបស់អ្នកបរិភោគនំម៉ាណានៅទីរហោស្ថាន ហើយពួកគេស្លាប់ទាំងអស់។ ប៉ុន្តែខ្ញុំជានំប៉័ងជីវិត” (តើនំប៉័ងជីវិតជាអ្វី? ពីអេដែន!) “ដើម្បីឲ្យមនុស្សបានស៊ីនំប៉័ងនេះ ហើយមិនស្លាប់ឡើយ។” ឥឡូវនេះ ព្រះបានដាក់ទេវតាមួយអង្គនៅជុំវិញដើមជីវិតនោះ ដើម្បីការពារកុំឲ្យមានអ្នកណាអាចប៉ះពាល់វាបាន ពុំនោះសោតពួកគេបរិភោគដើមឈើនោះ ហើយរស់នៅជារៀងរហូត។ តើវាត្រូវទេ?

227 ដោយសារតែពួកគេត្រូវបន្តនៅលើដើមឈើនេះហើយស្លាប់។ តើវាត្រូវទេ? ព្រោះ ដរាបណាពួកគេបរិភោគដល់នោះ ពួកគេនឹងស្លាប់។ ហើយប្រាកដជាស្លាប់ដោយសារតែអ្នកបរិភោគពីដើមនៃចំណេះដឹងនោះ... ឥឡូវនេះ សូមក្រឡេកមើលមែកធាងនៃចំណេះដឹងឥឡូវនេះ។ រកមើលអ្វីដែលវាត្រូវបានធ្វើ។ ឥឡូវនេះសូមមើលអ្វីដែលវាត្រូវបានធ្វើ។ រឿងដំបូង សូមមើលវា...មែនហើយ តោះមើលមួយថាពួកគេ...វាបានបង្កើតម្សៅកាំភ្លើង។ វាសម្លាប់សមមិត្តរបស់យើង។ ត្រូវហើយសម្លាប់គ្នាទៅវិញទៅមកដោយកាំភ្លើង ចេញពីដើមឈើនៃចំណេះដឹង។ រឿងបន្ទាប់ដែលយើងបានធ្វើ ខ្ញុំអើយ តោះមើល យើង—យើងបានបង្កើតរថយន្តចេញពីដើមឈើនៃចំណេះដឹងនោះ។ វាសម្លាប់ច្រើនជាងម្សៅកាំភ្លើងទៅទៀត។ អូ បាទ! ឥឡូវនេះ យើងមានគ្រាប់បែកអ៊ុយរ៉េន។ ព្រះមិនបំផ្លាញអ្វីទាំងអស់មនុស្សបំផ្លាញខ្លួនឯងដោយសារចំណេះដឹងរបស់គាត់។

228 ប៉ុន្តែ អ្វីៗទាំងអស់ដែលជាកម្មសិទ្ធិរបស់ព្រះជាម្ចាស់ ព្រះជាម្ចាស់នឹងលើកវា ឡើងម្តងទៀត។ ព្រះមិនខូចខាតអ្វីទាំងអស់។ ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលដូច្នោះ នោះ ត្រូវហើយ “អ្នកណាដែលបរិភោគនំប៉័ងនេះ មានជីវិតអស់កល្បជានិច្ច ហើយខ្ញុំនឹង លើកគាត់ឡើងវិញនៅថ្ងៃចុងក្រោយ។” នោះជាការសន្យារបស់ទ្រង់។ ឥឡូវនេះ ព្រះជាម្ចាស់...

229 ពួកគេនៅខាងមុខបរិភោគនៅលើដើមឈើនៃចំណេះដឹង ហើយស្លាប់។ ប៉ុន្តែ នៅពេលដែលពួកគេអាចទៅដល់ដើមឈើនេះ ពួកគេនឹងរស់នៅជារៀងរហូត។

230 ដូច្នោះឥឡូវនេះជំនួសឲ្យទេវតានៅទីនោះរក្សាពួកគេឲ្យឆ្ងាយពីដើមឈើនេះ វា នៅទីនោះដែលនាំពួកគេទៅកាន់ដើមឈើនេះ ទេវតានៃក្រុមជំនុំទាំងប្រាំពីរ ការនាំ ពួកគេត្រឡប់ទៅរកព្រះនាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ដែលជាដើមឈើនៃជីវិត ដែលឈរ នៅក្នុងឋានសួគ៌នៃព្រះ។ វ៉ែ! ខ្ញុំអើយ! ខ្ញុំសង្ឃឹមថាអ្នកយល់វាបាន។ ដើមឈើ ជីវិតឈរនៅនៅឋានសួគ៌នៃព្រះ ដើម្បីឲ្យអ្នកអាចទទួលយកទ្រង់ ហើយក្លាយជា បុត្រាបុត្រីនៃព្រះ ហើយមានជីវិតជារៀងរហូត។ “អ្នកណាដែលស្តាប់ពាក្យខ្ញុំ ហើយ ជឿលើព្រះអង្គដែលចាត់ខ្ញុំមក នោះមានជីវិតអស់កល្បជានិច្ច ហើយនឹងមិនចូល ទៅក្នុងការជំនុំជម្រះឡើយ ប៉ុន្តែបានឆ្លងផុតពីសេចក្តីស្លាប់ទៅកាន់ជីវិត។”

231 បងប្រុស បងស្រី ឥឡូវនេះខ្ញុំ...ខ្ញុំ...ប្រាកដណាស់ ខ្ញុំបាន...ខ្ញុំ—ខ្ញុំបានកាត់ អ្នកជាបំណែក ធ្វើឱ្យអ្នកឈឺចាប់។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនចង់ធ្វើបែបនោះទេ។ ឃើញទេ? ព្រះទ្រង់ជ្រាបរឿងនោះ ប៉ុន្តែខ្ញុំត្រូវតែធ្វើវាតាមវិធីនេះ ដើម្បីឲ្យអ្នកឃើញថាយើងនៅ ទីណា។ ខ្ញុំមិនជឿថាយើងមានពេលយូរទៀតដើម្បីស្នាក់នៅទេ។ ខ្ញុំមិនព្យាយាមធ្វើ ឱ្យអ្នកមិនគោរពព្រះទេ ព្រោះអ្នកជាសមាជិករបស់ស្ថាប័នមួយ។ នោះមិនមែនទេ។ ប្រជាជនគឺជាជនរងគ្រោះនៃកាលៈទេសៈ។ ពួកគេមិនដឹងថាត្រូវធ្វើអ្វីទេ ឪពុក ម្តាយរបស់ពួកគេតែងធ្វើគឺទៅព្រះវិហារ និងអ្វីៗទាំងអស់។

232 ប៉ុន្តែ បងប្រុស រឿងមួយ មុនពេលពួកយើងចាកចេញ អនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំធ្វើ សម្រង់មួយបន្ថែមទៀត។ ហោរាបាននិយាយ...តើអ្នកជឿពួកហោរាទេ? ព្រះគម្ពីរ បានចែងថាត្រូវស្តាប់ពួកគេ។ ហោរាបាននិយាយថា “នឹងមានពេលមួយដែលនឹង មិនមានទាំងថ្ងៃយប់ ប៉ុន្តែវានឹងក្លាយជាថ្ងៃដ៏គួរឲ្យសង្វេគ។ ប៉ុន្តែនៅពេលល្ងាច គឺ នៅមុនពេលព្រះអាទិត្យលិច វានឹងមានពន្លឺ។” តើវាត្រូវទេ?

233 ឥឡូវនេះមើលអ្វីដែលយើងមាន។ ឥឡូវនេះ សូមក្រឡេកមើល។ តើ ព្រះអាទិត្យយ៉ាងដូចម្តេច...តើព្រះអាទិត្យនៅឯណា តាមភូមិសាស្ត្រ? នៅភាគ ខាងកើត។ តើវាត្រូវទេ? វាលិចនៅភាគខាងលិច។ ខ្ញុំប្រាថ្នាចង់បាន...យប់ស្អែក ខ្ញុំនឹងយកផែនទីមកបង្ហាញ។ នៅពេលដែលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានយាងចុះមក ក្នុងក្រុងយេរូសាឡឹម វាបានបង្កើតជាតួប្រាំបីយ៉ាងល្អឥតខ្ចោះ។ វាទៅត្រង់កាត់ ឡើងទៅប្រទេសអៀរឡង់ ត្រឡប់ទៅវិញ ហើយមកដល់ឆ្នេរខាងលិច ហើយ លិចម្តងទៀត។ តួលេខដ៏ល្អឥតខ្ចោះប្រាំបីដែលជាកន្លែងដែលដំណឹងល្អបាន ទៅ។ ឥឡូវនេះអរិយធម៌បានធ្វើដំណើរជាមួយព្រះអាទិត្យ។ តើមានប៉ុន្មាននាក់ ដែលដឹង? អ្នកត្រូវបានគេបង្រៀន និងដឹងពីវា។ អរិយធម៌ចំណាស់បំផុតដែល យើងមានគឺប្រទេសចិន ហើយបន្ទាប់មកពីនោះមកនាងមកនៅពាសពេញបូព៌ា។ ហើយនៅពេលដែលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ មិនមែន ព្រះ-អា-ទិត្យ ប៉ុន្តែ ព្រះ-បុ-ត្រា...

234 នៅពេលដែលព្រះអាទិត្យ ព្រះ-អា-ទិត្យ ចាប់ផ្តើមចាំងចុះក្រោមផ្សែងនិងអំពូ នៃពេលយប់ មិនថាគ្រាប់ពូជនៅទីណាទេ វានឹងរស់នៅ។ ព្រោះជីវិតក្នុងសាស្ត្រ ទាំងអស់រស់នៅដោយព្រះអាទិត្យ។ យើងដឹងរឿងនោះ។ អ្នកអាចចាក់បេតុង កាត់ស្មៅ ហើយដូរផ្ការីកក្រោយ តើស្មៅក្រសែបំផុតនោះនៅឯណា? ភ្លាមៗនៅ ក្រោមនៃបេតុង។ ហេតុអ្វី? វាជាជីវិតនៅក្រោមទីនោះ អ្នកមិនអាចលាក់ជីវិតពិត បានទេ។ ជីវិតដ៏តូចនោះ ដរាបណាវាដឹងថាព្រះអាទិត្យកំពុងរះកាត់ទីនោះ វានឹង ស្ទើរតែលូតលាស់ពេញមួយប្តូកទីក្រុង ចូលទៅក្រោមបេតុងនោះ រហូតទាល់តែ ក្បាលរបស់វាឡើងលើលោហរ ហើយចូលទៅសរសើរតម្កើងព្រះជាម្ចាស់។

235 អ្នកមិនអាចលាក់ជីវិតបានទេ។ ត្រូវហើយ ជីវិត។ នៅពេលអ្នកកើតជាថ្មី អ្នក មិនអាចលាក់វាបានទេ។ មានអ្វីដែលត្រូវយំនៅពេលអ្នកទទួលបានជីវិត។

236 ឥឡូវនេះ អ្វីៗទាំងអស់ដែលបានស្លាប់ទៅហើយ—គ្រាប់តូចៗត្រូវបាន បែកចេញ ពន្លកក៏លាស់ចេញ ហើយវាបានស្លាប់ ប៉ុន្តែជីវិតនៅតែមាន។ ឥឡូវនេះ នៅពេលដែលព្រះអាទិត្យចាប់ផ្តើមរះនៅនិទាយរដូវ ផ្កាតូចៗនឹងលេចឡើង ហើយ អ្វីៗនឹងក្រាស់ក្រាលម្តងទៀត (ចេញពីក្រោមបន្ទះសៀគ្វី ចេញពីក្រោមកំណាត់ ឈើ ចេញពីក្រោមថ្ម) វានឹងងើបឡើងម្តងទៀត ហើយរស់នៅម្តងទៀត។ តើវាត្រូវ ទេ? ដោយសារតែ ព្រះ-អា-ទិត្យ គឺភ្លឺ។

237 ឥឡូវនេះ ថ្ងៃណាមួយ ព្រះ-បុត្រា នឹងភ្លឺឡើង ដែលជាអ្នកនិពន្ធនៃជីវិតអស់កល្បជានិច្ច ហើយអ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលត្រូវបានបណ្តុះដល់ទ្រង់សម្រាប់ជីវិតអស់កល្បជានិច្ច ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ខ្ញុំនឹងលើកវាឡើងនៅថ្ងៃចុងក្រោយ។” តើអ្នកឃើញអ្វីដែលខ្ញុំមានន័យថា? ជីវិតអស់កល្បនឹងត្រូវបានលើកឡើងនៅថ្ងៃចុងក្រោយ។ ប្រសិនបើគេបញ្ជូនអ្នកនៅក្នុងសមុទ្រ ឬគេដុតរូបកាយអ្នក ហើយបក់ទៅលើខ្យល់ទាំងបួននៃផែនដី ព្រះនឹងលើកវាឡើងនៅថ្ងៃចុងក្រោយ។ ប្រសិនបើអ្នកត្រូវបំពេញពោះរបស់សត្វតោដែលស្រែកឃ្លានក៏ដោយ ឬ—បូចូលទៅក្នុងរណ្តៅភ្លើងដែលនឹងឆាយកទាំងអស់—ជា—ប្រេងលេខដប់ប្រាំមួយនិងពន្លឺលោហធាតុ ហើយអ្វីៗទាំងអស់ចេញពីអ្នក ព្រះជាម្ចាស់នឹងលើកវាឡើង។ “សក់ក្បាលរបស់អ្នកត្រូវបានរាប់ទុក។” អាម៉ែន! ព្រះនឹងលើកវាឡើង!

238 ឥឡូវនេះ មើលនៅទីនេះ។ ឥឡូវនេះ បើបុរសគ្រប់រូបស្លាប់ដោយស្រ្តី នោះបុរសគ្រប់រូបរស់ដោយបុរស។ ទទួលស្រ្តីក្នុងជីវិតបែបនេះ អ្នកដឹងថាអ្នកនឹងស្លាប់។ គ្មានផ្លូវចេញពីវាទេ អ្នកនឹងស្លាប់។ ហើយដូចដែលអ្នកទទួលយកវា អ្នកនឹងរស់នៅ គ្មានផ្លូវចេញពីវាទេ អ្នកត្រូវតែរស់នៅ។ អាម៉ែន! បើវាបង្កើតការស្លាប់ជាវិជ្ជមាន វានឹងបង្កើតជីវិតវិជ្ជមាន។ នោះជាវិធីតែមួយគត់ដែលអ្នកអាចទទួលបានគឺមានជីវិត។

239 ឥឡូវនេះ ហោរាបានពោលថា “វានឹងមានពន្លឺនៅពេលល្ងាច។” ឥឡូវនេះមើល។ លោកថានឹងមានថ្ងៃមួយដែលគួរឲ្យសង្វេគ មិនហៅថាថ្ងៃឬយប់ទេ។ វាជាថ្ងៃដែលមានពពក មានអំពូ និងត្រជាក់ ប៉ុន្តែព្រះបុត្រាទ្រង់ប្រទានពន្លឺ។ ឡើងពីលើអំពូ និងពពកជាដើម ព្រះរាជបុត្រាទ្រង់ប្រទានពន្លឺ។ វាផ្តល់ពន្លឺគ្រប់គ្រាន់ដែលអ្នកអាចដើរបាន ហើយអ្នកអាចឃើញពីរបៀបធ្វើដំណើរជុំវិញ ជាដើម ប៉ុន្តែ—វាមិនភ្លឺ ក្នុងថ្ងៃដ៏ស្អាតទេ។ ឃើញទេ? ឥឡូវនេះ គ្មានអ្វីដែលពិបាកនឹងរស់នៅក្នុងថ្ងៃនោះទេ។

240 ប្រសិនបើអ្នកដាំអ្វីនៅក្រោមកន្លែងដែលព្រះអាទិត្យមិនជះពន្លឺដល់វា នោះវាលូតលាស់ចំនួនតិច។ ត្រូវទេ? អ្នកកសិករដឹងហើយ។ យកពោតទៅដាក់ក្នុងម្លប់ ឬកន្លែងណាមួយ មើលវា វាមិនលាស់ល្អទេ។ ព្រៃដ អ្នកគួរតែដឹងដោយស្រូវសាលីរបស់អ្នក។ អ្នកដាក់វានៅទីនោះ ហើយប្រសិនបើអ្នកមានរដូវក្តៅខ្លាំង អូ ឬ ត្រជាក់ និងភ្លៀង វាក្រិន។

241 មែនហើយ នោះហើយជាអ្វីដែលជាបញ្ហាជាមួយក្រុមជំនុំនៅសម័យទាំងនេះ វាមិនលូតលាស់។ វាត្រូវបានបង្រួបបង្រួមដោយនិកាយ “ដាក់ឈ្មោះរបស់អ្នកនៅ លើសៀវភៅ។ យើងមានពន្លឺគ្រប់គ្រាន់ដើម្បីដឹងថាមានព្រះ។” ខ្ញុំរីករាយនឹងរឿង នោះ។ “យើងមានពន្លឺគ្រប់គ្រាន់ដើម្បីដឹងថាមានព្រះគ្រីស្ទ មានការជំនុំជម្រះនឹង មក។ យើងមានពន្លឺ ដូច្នោះ យើងដាក់ឈ្មោះរបស់យើងនៅលើសៀវភៅ យើង ចាប់ដៃជាមួយគ្រូគង្វាល ហើយធ្វើបែបនោះ។” មិនអីទេ ប៉ុន្តែឥឡូវនេះវាជា ពេលល្ងាច។

242 ឥឡូវនេះ អរិយធម៌បានមកពីខាងកើតទៅខាងលិច ហើយឥឡូវយើងនៅ ឆ្នេរខាងលិច។ យើងមិនអាចទៅឆ្ងាយបានទេ យើងឆ្លងកាត់ យើងត្រលប់ទៅ ខាងកើតម្តងទៀត។ យើងមិនអាចទៅឆ្ងាយបានទេ យើងនៅឆ្នេរខាងលិច។

243 ឥឡូវនេះ ព្រះគម្ពីរបានចែងថា “នៅពេលល្ងាចពន្លឺនឹងមកដល់។” ឥឡូវនេះ តើព្រះអាទិត្យបែបណាដែលចាំងពន្លឺនាពេលរាត្រី? តើព្រះអាទិត្យរះខុសពី ពេលព្រឹកទេ? វាជាព្រះអាទិត្យដូចគ្នា។ តើវាត្រូវទេ? ដូច្នោះ តើព្រះបានសន្យា អ្វី? ឥឡូវនេះយើងនឹងឈានដល់ចំណុចនេះ កាន់វាចុះនៅទីនេះនៅសម័យកាល នេះ។ ព្រះគម្ពីរបាននិយាយដូច្នោះ ខ្ញុំនឹងបញ្ជាក់វា គ្រាពួកជំនុំទាំងនេះ នៅពេល យើងបន្តទៅមុខទៀត។ នោះ “នៅពេលល្ងាច មានពន្លឺមួយចេញមកនៅភាគ ខាងលិច ដែលនឹងនាំព្រះអាទិត្យនៃសេចក្តីសុចរិតត្រឡប់មកវិញជាមួយនឹងការ ព្យាបាលនៅក្នុងស្នាមរបស់ទ្រង់។ ហើយទីសំគាល់ដូចគ្នា និងអច្ឆរិយៈដូចគ្នាដែល បានធ្វើនៅទិសបូព៌ា នឹងត្រូវធ្វើនៅទីនេះនៅលោកខាងលិច។ ជាមួយនឹងការបង្ហូរ ចេញពីព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធមួយទៀតនៅថ្ងៃចុងក្រោយ។”

វានឹងមានពន្លឺនៅពេលល្ងាច  
 ផ្លូវទៅកាន់សិរីល្អ អ្នកប្រាកដជានឹងរកឃើញ  
 នៅក្នុងផ្លូវទឹកនោះ វាជាពន្លឺថ្ងៃនេះ  
 កប់ក្នុងព្រះនាមដ៏ថ្លៃថ្លារបស់ព្រះយេស៊ូវ។  
 ទាំងចាស់ទាំងក្មេង ចូរព្រមព្រៀងអំពីបាបទាំងអស់របស់អ្នក  
 ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធប្រាកដជានឹងចូល  
 ពន្លឺពេលល្ងាចបានមកដល់  
 វាគឺជាការពិតដែលថាព្រះ និងព្រះគ្រីស្ទគឺតែមួយ។



អូ វានឹងក្លាយជាពន្លឺនៅពេលល្ងាច  
 ផ្លូវទៅកាន់សិរីល្អនោះ អ្នកប្រាកដជានឹងរកឃើញ  
 នៅក្នុងផ្លូវទឹកនេះគឺជាពន្លឺថ្ងៃនេះ  
 កប់ក្នុងព្រះនាមដ៏ថ្លៃថ្នារបស់ព្រះយេស៊ូវ។  
 ទាំងចាស់ទាំងក្មេង ចូរប្រែចិត្តពីអំពើបាបទាំងអស់របស់អ្នក  
 ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធប្រាកដជានឹងចូល  
 ពន្លឺរាត្រីបានមកដល់ហើយ

244 រឿងដដែលដែលពេក្រុសបាននិយាយ “សូមអោយអ្នកបានដឹងផង  
 ព្រះជាម្ចាស់បានបង្កើតព្រះយេស៊ូវតែមួយអង្គនេះ ដែលអ្នកបានឆ្កាង ទាំង  
 ព្រះអម្ចាស់ និងព្រះគ្រីស្ទ។ ចូរទាំងអស់គ្នាប្រែចិត្តចុះ” គាត់បាននិយាយថា “ហើយ  
 ទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ សម្រាប់ការផ្តាច់បាបរបស់  
 អ្នក។”

245 អនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំប្រាប់អ្នកអ្វីមួយ។ ដូចដែលខ្ញុំកំពុងនិយាយនៅថ្ងៃមុន  
 តាមវេជ្ជបញ្ជារបស់គ្រូពេទ្យ។ មនុស្សមិនចូលចិត្តទទួលវេជ្ជបញ្ជារបស់គ្រូពេទ្យ  
 ទេ។ ប្រសិនបើគាត់មាន—ឱសថដែលអាចព្យាបាលជំងឺរបស់អ្នក ហើយអ្នកនឹង  
 បរាជ័យវិញ... អ្នកបដិសេធមិនទទួលយកវា វាមិនមែនជាកំហុសរបស់គ្រូពេទ្យ  
 ទេដែលអ្នកស្លាប់។ អត់ទេ បាទ។ វាជាកំហុសរបស់អ្នក ពីព្រោះអ្នកមិនព្រម  
 ទទួលយកវា។

246 ហើយឥឡូវនេះប្រសិនបើគ្រូពេទ្យសរសេរវេជ្ជបញ្ជាហើយគាត់... ហើយអ្នក  
 យកវេជ្ជបញ្ជានោះទៅឱ្យអ្នកញៀនថ្នាំ ហើយគាត់ដាក់អ្វីមួយដែលមិនគួរនៅក្នុង  
 នោះ វានឹងសម្លាប់អ្នកផងដែរ។ តើវាត្រូវទេ? គ្រូពេទ្យនោះបានសិក្សារហូតដល់  
 គាត់ដឹងថាមានវេជ្ជបញ្ជាច្រើនណាស់ដែលជាថ្នាំពុល សម្លាប់មេរោគដែលមាននៅ  
 ក្នុងខ្លួនរបស់អ្នក ហើយមានថ្នាំបន្សាបគ្រប់គ្រាន់នៅទីនោះ ដើម្បីខានដល់ថ្នាំពុល  
 ដែលវាមិនសម្លាប់អ្នក។ ហើយវាត្រូវតែមានកម្រិត។ ប្រសិនបើអ្នកដាក់ថ្នាំបន្សាប  
 ច្រើនពេក វាមិនអាចជួយអ្នកជំងឺបានទេ។ ដាក់ថ្នាំពុលច្រើនពេក វានឹងសម្លាប់  
 គាត់។ វាត្រូវតែមានតុល្យភាព។

247 សំណួរគឺ “តើគ្មានប្រទាលនៅគឺលាតទេឬ? គ្មានគ្រូពេទ្យនៅទីនោះទេឬ?”  
 ហោរាបាននិយាយ។ “ចុះហេតុអ្វីបានជាជំងឺរបស់កូនស្រីមិនបានជាសះស្បើយ។”

តើមានបញ្ហាអ្វីជាមួយក្រុមជំនុំ? តើយើងមានក្រុមជំនុំចាស់ច្រើនពេកមានបញ្ហា ឬ? ដោយសារយើងមានអ្នកញៀនថ្នាំក្លែងវេជ្ជបញ្ជាខុសៗ ត្រូវហើយ។ គាត់ មិនដែលនិយាយថា “ព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។” គាត់...

248 តើវេជ្ជបញ្ជាបាននិយាយអ្វីខ្លះ? នេះជាពេត្រុស។ តើមានប៉ុន្មាននាក់ដែលដឹង ថាគាត់មានកូនសោសស្រាប់នរគរ? ព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូលដូច្នោះ។ តើទ្រង់មាន បន្ទូលអ្វី? ម្យ៉ាងទៀត គាត់មានបិចទឹកថ្នាំសម្រាប់វេជ្ជបញ្ជា។

249 ពេលពួកដូច្នោះក៏ផ្ដើមទៅក្រៅ (គេស្រែកហោរិយាយភាសាដទៃ ហើយមាន ពេលវេលាបែបនេះ។) ហើយពួកគេបាននិយាយថា “បុរសទាំងនេះពោរពេញ ដោយស្រាថ្មី។”

250 ពេត្រុសបាននិយាយថា “ពួកគេទាំងនេះមិនបានពេញទៅដោយស្រាថ្មីដូច អ្នកស្មានទេ ដោយឃើញថាវាទើបតែម៉ោងទីបីនៃថ្ងៃ។ ប៉ុន្តែនេះគឺជាអ្វីដែលហោរា យ៉ូអែលនិយាយ វានឹងកើតឡើងនៅថ្ងៃចុងក្រោយ ព្រះទ្រង់មានព្រះបន្ទូល ‘អញនឹងចាក់ព្រះវិញ្ញាណអញទៅលើមនុស្សទាំងអស់។ កូនប្រុសកូនស្រីរបស់ អ្នកនឹងទាយ ហើយអញនឹងចាក់ចេញពីវិញ្ញាណរបស់អញមកលើស្រ្តីបម្រើនិង ពួកបាវរបស់អ្នក ហើយពួកគេនឹងទាយ។ ហើយអញនឹងបង្ហាញទិសគាល់នៅ លើមេឃខាងលើ និងនៅលើផែនដីខាងក្រោម។ ភ្លើង ផ្សែង និងចំហាយ។ ហើយ ហេតុការណ៍នឹងកើតឡើងថា អ្នកណាដែលអំពាវនាវព្រះនាមនៃព្រះអម្ចាស់នឹង មិនត្រូវ...នឹងត្រូវបានសង្គ្រោះ។”

251 ហើយលើសពីនេះទៀត គាត់បាននិយាយអំពីដាវីឌ។ “អយ្យកេដាវីឌបាន មើលឃើញជាមុន ហើយទ្រង់មានបន្ទូលថា ‘ម្យ៉ាងទៀតសាច់ឈាមរបស់ខ្ញុំនឹង បានស្ងប់ក្នុងសេចក្ដីសង្ឃឹម ពីព្រោះទ្រង់នឹងមិនទុកព្រលឹងខ្ញុំនៅក្នុងនរក ទ្រង់ ក៏នឹងមិនអនុញ្ញាតឲ្យព្រះដីសុទ្ធរបស់ទ្រង់ឃើញការពុករលួយដែរ។’ សូមឲ្យខ្ញុំ និយាយទៅកាន់អ្នកដោយសេរី បងប្អូននៃបុព្វបុរសដាវីឌ គាត់បានស្លាប់ទាំង កប់ ហើយផ្លូវរបស់គាត់នៅជាមួយយើងរហូតដល់សព្វថ្ងៃ។ សូមមើល ប៉ុន្តែ គាត់ជាហោរា បានឃើញការរស់ឡើងវិញរបស់ព្រះគ្រីស្ទ។ ចូរឲ្យអ្នករាល់គ្នាដឹង ថា ព្រះយេស៊ូវនេះ ដែលអ្នកបានឆ្កាងដោយដៃឃោឃៅ ព្រះដែលបានបង្កើតទ្រង់ ទាំងព្រះអម្ចាស់ និងព្រះគ្រីស្ទ។”

252 ពេលឮដូច្នោះ គេចាត់ដោតក្នុងចិត្ត ហើយនិយាយថា “បងប្អូនអើយ” ឬ “លោកបណ្ឌិត ស៊ីម៉ូន ពេត្រុស សូមសរសេរវេជ្ជបញ្ជាមកយើង។ តើយើងអាចទទួលបានវាដោយរបៀបណា? យើងចង់ព្យាបាលអំពើបាប។” អូ!

253 ឥឡូវនេះមើលទៅគាត់ អ្វីដែលគាត់និយាយ។ ឥឡូវអ្នករកឃើញកន្លែងដែលពួកជំនុំទាំងនេះបានចេញពីផ្លូវ។ គាត់បាននិយាយថា “ចាំបន្តិច! ខ្ញុំនឹងសរសេរវេជ្ជបញ្ជា ហើយវានឹងក្លាយជាវេជ្ជបញ្ជាដ៏អស់កល្ប។ វានឹងមានសម្រាប់អ្នក និងកូនចៅរបស់អ្នក និងចំពោះអ្នកដែលនៅឆ្ងាយ ហើយដូចជាព្រះអម្ចាស់ជាព្រះនៃយើងនឹងហៅជាច្រើនដែរ។”

254 តើគាត់បាននិយាយអ្វី? តើគាត់បានជួសជុលវាដោយរបៀបណា? ដូចជាកាតូលិកមានវាឬ? ដូចជាបាទីស្ទមានវាឬ? ដូចជាមេតូឌីស្ទមានវាទេ? ពួកគេម្នាក់ៗបានបន្ថែមអ្វីមួយ ឬយកអ្វីមួយចេញពីវា។ ដូចពេនទីកុស្តឬ? ពួកគេបានបន្ថែមឬយកចេញ។ ប៉ុន្តែតើគាត់និយាយអ្វី? “ចូរអ្នករាល់គ្នាប្រែចិត្ត ហើយទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ សម្រាប់ការផ្តាច់បាបរបស់អ្នក ហើយអ្នកនឹងទទួលបានអំណោយទាននៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។” វេជ្ជបញ្ជាដ៏អស់កល្ប! “វាគឺសម្រាប់អ្នក និងកូនរបស់អ្នក វានឹងស្ថិតស្ថេរនៅគ្រប់សម័យកាលនៃក្រុមជំនុំ ហើយផ្តល់ឱ្យពួកគេម្នាក់ៗ។”

255 ឱព្រះជាម្ចាស់អើយ សូមសម្អាតដៃទូលបង្គំផង។ ព្រះអម្ចាស់អើយ សូមសម្អាតចិត្តទូលបង្គំ។ សូម...ប្រសិនបើវាយកមិត្តភក្តិទាំងអស់ដែលខ្ញុំមាន សូមឱ្យខ្ញុំផ្តល់វេជ្ជបញ្ជាតាមវិធីដែលត្រូវពេទ្យបាននិយាយថាផ្តល់ឱ្យវា។

256 នោះហើយជាមូលហេតុដែលអ្នកមានក្រុមជំនុំដែលបានស្លាប់ជាច្រើនសមាជិកដែលបានស្លាប់ជាច្រើន។ អ្នកកំពុងបន្ថែមថ្នាំប្រឆាំងនឹងថ្នាំ ហើយដកចេញឆ្ងាយពីវារហូតដល់វេជ្ជបញ្ជាមិនមែនជាខ្លួនឯងទាល់តែសោះ។ វានឹងមិនជាសះស្បើយអ្វីទាំងអស់ ដោយគ្រាន់តែចាប់ដៃគ្នា ចូលរួមព្រះវិហារ ហើយប្រោះទឹក។ អូ សេចក្តីមេត្តាករុណា នោះមិនមែនជាវេជ្ជបញ្ជាទេ នោះគឺជាការស្លាប់។ បើអ្នកចង់បានជីវិត ហើយចង់បានព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ សូមធ្វើតាមអ្វីដែលព្រះបានមានបន្ទូលឱ្យធ្វើ។ ទទួលវេជ្ជបញ្ជា! នោះជាការពិតដែលទ្រង់មានបន្ទូលថា “កុំបន្ថែមទៅក្នុងវា ឬដកវាចេញពីវា។” បន្ទាប់មកការបើកសម្តែងមកទីនេះហើយនិយាយថា “អ្នកណានឹងដកឬបន្ថែមទៅក្នុងវា នោះនឹងត្រូវដកចេញ

ពីសៀវភៅជីវិត។” អូ ខ្ញុំអើយ នោះគឺជាគ្រូពេទ្យសំខាន់។ អូ ខ្ញុំស្រឡាញ់ទ្រង់។ មែនអត់?

257 អូ ដល់សម័យកាលដ៏អស្ចារ្យនោះ នៃសម័យកាលអេភេសូរ នៅពេលដែល ជំនឿខុសឆ្គងនេះទើបតែចាប់ផ្តើមចូលមក ដើម្បីបង្កើតអង្គការ។ និងគ្រូគង្វាលនិង ឌីកុន... ឬមិនមែនឌីកុនទេ ប៉ុន្តែជាគ្រូគង្វាល... មិនមែនជាគ្រូគង្វាលទេ ប៉ុន្តែខាឌី ណាល់ ប៊ីស្ស៊ូ ឬសម្តេចប៉ាប អ្នកត្រួតត្រាព្រះវិហារ ប្រាប់ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ប្រាប់ ក្រុមជំនុំ “ឥឡូវនេះអ្នកមិនអាចមានវានៅទីនេះទេ!” តើនរណាជាចៅហ្វាយ?

258 ពេត្រុសត្រូវបានសួរនៅពេលនោះ។ បាននិយាយថា “អ្នកមិនអាចអធិប្បាយ ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវបានទៀតទេ? អ្នកអាចអធិប្បាយប្រសិនបើអ្នកចង់ ប៉ុន្តែ មិនមែននៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវទេ។” អូ អារក្សស្តាប់ព្រះនាមនោះ!

259 ពេត្រុសបាននិយាយថា “តើវាត្រឹមត្រូវទេសម្រាប់ខ្ញុំ...” ព្រះគម្ពីរបាននិយាយ ថា “ពេត្រុសកំពុងពេញ...” (និកាយ?) អូ ហ្នា “...ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។” បាន និយាយថា “ចាំបន្តិច ខ្ញុំនឹងទៅជួបអ្នកត្រួតត្រាទូទៅ ដើម្បីមើលអ្វីដែលគាត់ប្រាប់ ខ្ញុំឲ្យធ្វើអំពីរឿងនេះ។”

260 ចាំខ្ញុំប្រាប់អ្នក។ តើអ្នកដឹងទេថា សភានៃព្រះមានអ្នកវិភាគផ្លូវចិត្តដើម្បីវិនិច្ឆ័យ ហើយទៅយកអ្នកផ្សព្វផ្សាយដំណឹងល្អទៅជួបពេទ្យវិកលចរិត ដើម្បីមើលថាតើ បុរសនោះមានបញ្ហាអាចធ្វើជាអ្នកផ្សព្វផ្សាយបានដែរឬទេ? សន្និបាតពេនទីកុសុ ដសភានៃព្រះ។ តើមានប៉ុន្មាននាក់ដែលធ្លាប់ឮ? ប្រាកដណាស់ វាជាការឆ្លងកាត់ អ្នករាល់គ្នាបានដឹង។ ប្រាកដណាស់។ តើអ្នកណាត្រូវមើលអ្នកផ្សព្វផ្សាយដំណឹង ល្អហើយធ្វើជាចៅក្រម តើជាអ្នកចិត្តសាស្ត្រ ឬព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ? ឃើញទេ នោះ ហើយជាអ្វីដែលអ្នកមាន នៅក្នុងមនុស្ស។ សូមមើលទ្រឹស្តីដែលមនុស្សបង្កើត គោលលទ្ធិរបស់មនុស្សបង្កើត។ រង់ចាំរហូតដល់យើងចុះដល់សម័យកាលពេនទី កុសុ! ព្រះនឹងដុតវត្តនោះឡើងដូចជាពិភពលោកដែរ។ បាទ មែនហើយ។ បាទ ពិតមែន។ ហើយអ្នកនឹងឃើញថា វាកំពុងឆេះពេញមួយផ្លូវ។ អូ ហ៊ីម។ យ៉ាង ពិតប្រាកដ។

261 ប៉ុន្តែថ្ងៃដ៏រុងរឿងមួយ ទ្រង់នឹងយាងមក។ ហើយសូមចាំស្តាប់ មានគ្រាពួកជំនុំ ប្រាំពីរ។ តើវាត្រូវទេ? មានក្រុមជំនុំប្រាំពីរ។ ហើយអ្នកនៅចាំពេលដែលពួកគេ

បានចេញទៅជួបកូនក្រមុំ—កូនកំលោះ អ្នកខ្លះដេកលក់ក្នុងម៉ោងទីមួយ (ត្រូវទេ?)  
ម៉ោងទីពីរ (ប្រាកដណាស់ មិនមែន—មិនមែនស្លាប់ទេ គឺដេកលក់។) ម៉ោងទីបី  
ម៉ោងទីបួន ម៉ោងទីប្រាំ ម៉ោងទីប្រាំមួយ; ហើយនៅក្នុងម៉ោងទីប្រាំពីរមានសំឡេង  
មកដល់ “មើលចុះ កូនកំលោះមកដល់ហើយ! ចូរចេញទៅជួបទ្រង់!” តើមានអ្វី  
កើតឡើង? ព្រហ្មចារីទាំងឡាយណាដែលដេកលក់ ភ្ញាក់ឡើង។

នៅពេលព្រឹកដ៏ភ្លឺថ្លាគ្មានពពក ពេលដែលអ្នកស្លាប់ក្នុង  
ព្រះគ្រីស្ទនឹងរស់ឡើងវិញ (គ្មានពពក ពន្លឺពេលល្ងាច  
នឹងភ្លឺ។)

ហើយពេលព្រឹកសម្រាកអស់កល្បជានិច្ចភ្លឺនិងយុត្តិធម៌  
ពេលដែលអ្នកដែលបានសង្គ្រោះនៅលើផែនដីនឹងប្រមូលផ្តុំ  
ទៅផ្ទះរបស់គេដែលហួសពីស្ថានសួគ៌  
នៅពេលដែលត្រូវបានហៅឈ្មោះឡើង ខ្ញុំនឹងនៅទីនោះ។

នៅពេលដែលត្រូវបានហៅឈ្មោះឡើង  
នៅពេលដែលត្រូវបានហៅឈ្មោះឡើង  
នៅពេលដែលត្រូវបានហៅឈ្មោះឡើង  
នៅពេលដែលត្រូវបានហៅឈ្មោះឡើង ខ្ញុំនឹងនៅទីនោះ។

ចូរយើងធ្វើការថ្វាយព្រះតាំងពីព្រលឹមរហូតដល់ថ្ងៃលិច  
ចូរនិយាយអំពីក្តីស្រឡាញ់និងការថែទាំរបស់ទ្រង់  
ពេលដែលជីវិតទាំងអស់ត្រូវបានបញ្ចប់ ហើយការងារយើង  
នៅលើផែនដីក៏ត្រូវបានបញ្ចប់  
នៅពេលដែលត្រូវបានហៅឈ្មោះឡើង...

កូនរបស់ព្រះរាល់គ្នាលើកដៃឥឡូវនេះ:

នៅពេលដែលត្រូវបានហៅឈ្មោះឡើង  
នៅពេលដែលត្រូវបានហៅឈ្មោះឡើង  
នៅពេលដែលត្រូវបានហៅឈ្មោះឡើង  
នៅពេលដែលត្រូវបានហៅឈ្មោះឡើង ខ្ញុំនឹងនៅទីនោះ។

(អូ!)

ដោយផ្អែមល្អមរៀងរាល់ថ្ងៃ  
 យើងនឹងជួបគ្នានៅលើឆ្នេរស្រស់ស្អាតនោះ  
 ដោយផ្អែមល្អមរៀងរាល់ថ្ងៃ  
 យើងនឹងជួបគ្នានៅឆ្នេរស្រស់ស្អាតនោះ។

262 តើអ្នកស្រឡាញ់បទចម្រៀងចាស់របស់ក្រុមជំនុំទេ? អូ!

ចំពោះព្រះវរបិតាដ៏ខ្ពង់ខ្ពស់  
 យើងនឹងថ្វាយការសរសើរតម្កើង  
 សម្រាប់អំណោយដ៏រុងរឿងនៃក្តីស្រឡាញ់ទ្រង់  
 ហើយពរជ័យដែលជាថ្ងៃរបស់យើង។  
 ដោយផ្អែមល្អមរៀងរាល់ថ្ងៃ  
 យើងនឹងជួបគ្នានៅលើឆ្នេរស្រស់ស្អាតនោះ។  
 ដោយផ្អែមល្អមរៀងរាល់ថ្ងៃ  
 យើងនឹងជួបគ្នានៅឆ្នេរស្រស់ស្អាតនោះ។

ឥឡូវចាប់ដៃជាមួយអ្នកណាម្នាក់នៅជុំវិញអ្នក ជុំវិញបែបនោះ។ នោះ  
 ជាការល្អ។

...ផ្អែមល្អមរៀងរាល់ថ្ងៃ

និយាយថា “ខ្ញុំនឹងជួបអ្នកបងប្រុស។”

យើងនឹងជួបគ្នានៅលើឆ្នេរស្រស់ស្អាតនោះ  
 ដោយផ្អែមល្អមរៀងរាល់ថ្ងៃ  
 យើងនឹងជួបគ្នានៅឆ្នេរស្រស់ស្អាតនោះ។  
 យើងនឹងច្រៀងនៅលើឆ្នេរស្រស់ស្អាតនោះ  
 បទចម្រៀងដ៏ពិរោះ...

អ្នករាល់គ្នាច្រៀងវាឥឡូវនេះ។

ហើយវិញ្ញាណរបស់យើងនឹងលែងមានទុក្ខព្រួយ  
 ទៀតហើយ  
 មិនមែនជាការដកដង្ហើមធំសម្រាប់ពរជ័យនៃការសម្រាក  
 របស់យើងទេ។

អ្នកទាំងអស់គ្នាលើកដៃឡើង:

ដោយផ្អែមល្អមរៀងរាល់ថ្ងៃ  
អូ យើងនឹងជួបគ្នានៅលើឆ្នេរស្រស់ស្អាតនោះ  
ដោយផ្អែមល្អមរៀងរាល់ថ្ងៃ  
យើងនឹងជួបគ្នានៅឆ្នេរស្រស់ស្អាតនោះ។

263 ដោយឱនក្បាលយើងឥឡូវនេះ ចូរនិយាយថា:

ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ ទូលបង្គំស្រឡាញ់ទ្រង់។ ទូលបង្គំជឿថាព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ  
ជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ ព្រះបានសម្តែងឲ្យឃើញក្នុងសាច់ឈាម ដើម្បីដកអំពើបាប  
របស់ទូលបង្គំចេញ។ ទូលបង្គំមិនជឿលើគុណសម្បត្តិរបស់ទូលបង្គំទេ ទូលបង្គំ  
គ្មានទេ ប៉ុន្តែទូលបង្គំជឿជាក់យ៉ាងម៉ឺងម៉ាត់ ក្នុងគុណសម្បត្តិរបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ  
ព្រះអង្គជាព្រះសង្គ្រោះរបស់ខ្ញុំ ព្រះនៃខ្ញុំ ជាស្តេចរបស់ខ្ញុំ។ ខ្ញុំស្រឡាញ់ទ្រង់។ អា  
ម៉ែន។

264 យប់ស្ងែកនៅម៉ោងប្រាំពីរ បើព្រះអម្ចាស់សព្វព្រះហឫទ័យ យើងនឹងយក  
ប្រធានបទព្រះវិហារស្ទើរណា។

ដោយផ្អែម...

ជាមួយនឹងក្បាលឱនចុះឥឡូវនេះ។

(អូ រៀងរាល់ថ្ងៃ!)  
យើងនឹងជួបគ្នានៅលើឆ្នេរស្រស់ស្អាតនោះ។ (រៀងរាល់ថ្ងៃ!)  
ដោយផ្អែមល្អមរៀងរាល់ថ្ងៃ  
យើងនឹងជួបគ្នានៅឆ្នេរស្រស់ស្អាតនោះ។

ដោយទន់ភ្លន់ ទាំងអស់គ្នា ផ្អែមល្អម:

ឱព្រះវរបិតា ដំបូងរបស់យើងនៅស្ថានលើ  
យើងនឹងថ្វាយការសរសើរតម្កើង  
សម្រាប់អំណោយដ៏រុងរឿងនៃសេចក្តីស្រឡាញ់របស់  
ទ្រង់...



**សម័យកាលក្រុមជំនុំអេភេសូរ KHM60-1205**

(The Ephesian Church Age)

**ផ្នែក ការបើកសម្តែងនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ**

សារដែលធ្វើឡើងដោយបងប្រុស William Marrion Branham នេះ ត្រូវបានចែកចាយ នៅល្ងាចថ្ងៃ ចន្ទ ថ្ងៃទី 5 ធ្នូ 1960 នៅរោងឧបោសថប្រាណហាំ នៅ ជេហ្វឺរសាសវីល ឥណ្ឌាអាណា U.S.A. រាល់ការ ខិតខំត្រូវបានធ្វើឡើងដោយការផ្ទៀងផ្ទាត់យ៉ាងត្រឹមត្រូវ ជាសារសម្លេងចេញពីខ្សែអាត់ថត ចម្លង និង បោះពុម្ពដោយរក្សាសិទ្ធិពីភាសាអង់គ្លេស។ ការបក ប្រែជាភាសានៃខ្មែរនេះ គឺត្រូវបានបោះពុម្ព និង ចែកចាយ ដោយ សម្លេងព្រះជាម្ចាស់ដែលបានថតទុក។

KHMER

©2023 VGR, ALL RIGHTS RESERVED

**VOICE OF GOD RECORDINGS**

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

[www.branham.org](http://www.branham.org)



## ការរក្សាសិទ្ធិ

សៀវភៅនេះត្រូវបានរក្សាសិទ្ធិ។ សៀវភៅនេះអាចថតចម្លង បានជា  
ការប្រើប្រាស់ផ្ទាល់ខ្លួន ដោយសេរី ឥតគិតថ្លៃ ដើម្បីផ្សព្វផ្សាយ  
ដំណឹងល្អអំពីព្រះយេស៊ូគ្រីស្ទ។ សៀវភៅនេះ មិនអាចលក់ ផលិតជា  
ទ្រង់ទ្រាយធំ យកទៅដាក់ក្នុងវេបសាយ លក់តាមប្រព័ន្ធអេឡិចត្រូនិក  
ត្រូនីក ឬ បកប្រែ ដោយគ្មានការអនុញ្ញាតិពី វ៉ែស អូហ្វ ហ្គត់ វីខខតឌីង  
(VOICE OF GOD RECORDINGS®)ឡើយ។

សម្រាប់ទំនាក់ទំនងបន្ថែម និង ឬសម្រាប់តម្រូវការទាក់ទងនឹង  
ឯកសារសូមទំនាក់ទំនង៖

វ៉ែស អូហ្វ ហ្គត់ វីខខតឌីង (VOICE OF GOD RECORDINGS)

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

WWW.BRANHAM.ORG